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Πρακτικό υπ’ αριθ. 20/08.12.2020 

                Της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Θερμαϊκού.     

 

Στην Περαία και στο Δημοτικό Κατάστημα επί της οδού Μ. Αλεξάνδρου 2, σήμερα 

την 8η Δεκεμβρίου 2020, ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα από 17:30΄ έως την 

ολοκλήρωση της συζήτησης των θεμάτων της Ημερήσιας Διάταξης, το Δημοτικό 

Συμβούλιο του Δήμου Θερμαϊκού συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση, μέσω 

τηλεδιάσκεψης, μετά την υπ’ αριθ. Πρωτ. 20.983/04.12.2020 έγγραφη πρόσκληση της 

Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Ευτυχίας Ζαριφέ Παλιούρα, που 

δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε και τηλετυπικά (email), σε καθένα Δημοτικό Σύμβουλο 

και στο Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010, 

τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν. 3462/2006 και σύμφωνα τις υπ’ αριθ. 

18318/13.03.2020 (Α.Δ.Α. : 9ΛΠΧ46ΜΤΛ6-1ΑΕ), 40/20930/31-03-2020 (Α.Δ.Α. : 

6ΩΠΥ46ΜΤΛ6- 50Ψ) και 33282/29.05.2020 (ΑΔΑ : Ψ3ΧΝ46ΜΤΛ6-ΑΨ7) 

εγκύκλιους του Υπουργείου Εσωτερικών. 

 

     Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία γιατί από τα 33 μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου βρέθηκαν παρόντα 31, δηλαδή :   
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                            ΑΠΟΝΤΕΣ 

 

1. ΖΑΡΙΦΕ ΠΑΛΙΟΥΡΑ ΕΥΤΥΧΙΑ  1. ΣΑΜΑΚΟΒΛΗΣ ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ 

2. ΚΟΥΤΟΥΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 2. ΓΙΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

3. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   

4. ΜΙΣΑΛΕΜΗ ΙΩΣΗΦ   

5. ΜΠΑΡΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   

6. ΚΑΨΑΛΑΣ ΣΥΜΕΩΝ   

7. ΤΡΟΚΑΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

8. ΤΖΙΝΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   

9. ΠΑΣΧΑΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   

10. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ Αποχώρησε 

από τη τηλεδιάσκεψη μετά τη συζήτηση 

και ψήφιση του 1ου θέματος της Η.Δ.  

  

11. ΖΗΦΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ   

12 ΠΡΙΜΕΡΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   

13. ΜΑΥΡΟΜΑΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ   

14. ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ ΠΑΡΘΕΝΑ    

15. ΧΑΤΖΗΧΡΙΣΤΟΦΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ    

16. ΠΑΖΑΡΟΠΟΥΛΟΣ ΘΡΑΣΥΒΟΥΛΟΣ   

17. ΧΑΚΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΑΣ   

18. ΜΗΛΙΟΣ Α. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

19. ΤΖΕΚΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ   

20. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

21. ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

22. ΠΛΑΣΤΗΡΑ ΚΑΛΛΙΤΣΑ   

23. ΧΑΤΖΗΒΑΛΑΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

24. ΜΗΛΙΟΣ Δ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

25. ΠΑΡΑΣΧΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

26. ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

27. ΜΩΡΑΛΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ   

28. ΚΑΠΛΑΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   

29. ΑΔΑΜΙΔΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ   
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30. ΖΑΒΕΡΚΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ   

31. ΜΠΙΡΟΣ ΘΩΜΑΣ   

    

Ο Δήμαρχος κ. Γεώργιος Τσαμασλής, προσκλήθηκε νόμιμα και παρίσταται στη 

Συνεδρίαση.  

 

Οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων κ.κ. Βουλγαράκη Ιωάννα - Περαίας, Μακρής Ηρακλής 

- Αγίας Τριάδας, Μακρίδης Αθανάσιος - Ν. Μηχανιώνας, και Μεϊμαρίδης Νικόλαος – 

Αγγελοχωρίου, συμμετείχαν στην τηλεδιάσκεψη, με δικαίωμα ψήφου σε θέματα που 

αφορούν την Κοινότητα τους και εξαντλείται στα όρια αυτής.  

 

Οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων κ.κ. Ρούφτης Αλέξανδρος - Ν. Επιβατών, Μαντζανάρης 

Γεώργιος - Ν. Κερασιάς, Παπαδόπουλος Χρήστος - Μεσημερίου και Καζάκης 

Αντώνιος - Επανομής, απουσίαζαν από τη συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψης αν και 

κλήθηκαν νόμιμα να παραστούν.  

 

Την τήρηση των πρακτικών ανέλαβε η ειδική γραμματέας του Δ.Σ. Δημοτική 

Υπάλληλος κ. Μαρία Στεργιάδου.  
 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

ΘΕΜΑ 1ο : Έγκριση Τεχνικού Προγράμματος έτους 2021.  

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 2ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 137/2020 απόφασης της Δ.Ε.Υ.Α.Θ. που αφορά 

«Τροποποίηση του άρθρου 11 του Ο.Ε.Υ. της Δ.Ε.Υ.Α.Θ. (ΦΕΚ 648/28-02-2019 

τεύχος Β΄) . 

 Εισηγητής : Πρόεδρος της ΔΕΥΑΘ - κ. Ιωάννης Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 3ο : Επιχορήγησης αθλητικών και πολιτιστικών συλλόγων Δήμου 

Θερμαϊκού. 

   Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τουρισμού, Αθλητισμού, Πολιτισμού & Εθελοντισμού 

- κ. Παναγιώτης Τροκάνας.   

 

ΘΕΜΑ 4ο :  Ορισμός εκπροσώπων του Δήμου μας με τους αναπληρωτές τους, για 

συμμετοχή τους σε επιτροπή της εν ζωή αξίας ζώων 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Εισήγηση για την έγκριση πρωτοκόλλων οριστικής παραλαβής. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Έγκριση Εκμίσθωσης τμήματος υπ. αρ. 215 αγροτεμαχίου της Κ. 

Κερασιάς, του Δήμου Θερμαϊκού 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

ΘΕΜΑ 1ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 440/2020 απόφασης της Ο.Ε. που αφορά σε 

«Τροποποίηση της 5ης Αναμόρφωσης Προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2020».   
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ΘΕΜΑ 2ο :΅Έγκριση της υπ’ αριθ. 441/2020 απόφασης της Ο.Ε. που αφορά σε 

«Τροποποίηση της 6ης Αναμόρφωσης Προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2020».   

ΘΕΜΑ 3ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 16/2020 απόφασης της Δημοτικής Επιτροπής 

Παιδείας περί «Έγκριση ανάληψης από το Δήμο Θερμαϊκού του κόστους 

λειτουργίας και συντήρησης Σχολικής Μονάδας Γυμνασίου Μεσημερίου».   

ΘΕΜΑ 4ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 15/2020 απόφασης της Δημοτικής Επιτροπής 

Παιδείας περί «Έγκριση ανάληψης από το Δήμο Θερμαϊκού του κόστους 

λειτουργίας και συντήρησης Σχολικής Μονάδας 1ου ΓΕΛ Θερμαϊκού».   
ΘΕΜΑ 5ο : Δ΄ κατανομή 2020 ποσού 139.100,00 ευρώ από τους Κ.Α.Π. για την 

κάλυψη λειτουργικών δαπανών των σχολείων. 

 

 Δημοτικό συμβούλιο   8-12-2020  Τηλεδιάσκεψη 

Πρόεδρος   Γεια σας, έχουμε παρόντες τους δημοτικούς 

συμβούλους έχουμε και τρεις προέδρους. Της Περαίας , της 

Αγίας Τριάδας , του Αγγελοχωρίου. 

Δήμαρχος Καλησπέρα και από μένα 

Πρόεδρος Γεια σου δήμαρχε κάποια ανακοίνωση; 

Χατζηχριστοφή Ας κλείσουν κάποιοι τα μικρόφωνα. 

Πρόεδρος Επίσης με την ανακοίνωση που θα κάνει ο κύριος 

δήμαρχος, ο κύριος Μυλωνάς ο Παναγιώτης , ο οποίος είναι 

ψυχή και σώμα οργανωτής και τον έχουμε κουράσει πάρα 

πολύ αλλά μας έβγαλε νομίζω ασπροπρόσωπους, στο επόμενο 

δημοτικό συμβούλιο μου ανακοίνωσε ο κύριος Παναγιώτης 

Μυλωνάς, ο υπεύθυνος της μηχανοργάνωσης ότι θα το 

δείξουμε στο you tube. Θα αναμεταδίδεται από το you tube. 

Το δημοτικό συμβούλιο θα είναι live. Λοιπόν δήμαρχε ξεκινάμε 

ανακοινώσεις. 

Δήμαρχος Καλησπέρα μόνο θέλω να σας πω και η μόνη μου 

ανακοίνωση είναι συνεχίζω να λέω προσοχή σταθερά στον 

κορονοιό. Εγώ να μιλήσω όταν θα σας δω ζωντανά, τον καθένα 

ξεχωριστά και όλους μαζί στο δημοτικό συμβούλιο, υγιείς 

όπως μας πρέπει και όπως μας ταιριάζει .Καλή συνέχεια στην 

συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε , κύριε Μαυρομάτη. 
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Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε  δεν έχω καμία ανακοίνωση να 

κάνω. Πρόεδρος  Οι υπόλοιποι αρχηγοί των παρατάξεων; 

Κύριε Τζέκο; 

Τζέκος όχι κυρία πρόεδρε προχωράμε. 

Χατζηβαλάσης Νομίζω ότι δεν υπάρχει κανένα θέμα στην 

ημερήσια διάταξη. Τι ανακοινώσεις να κάνουμε; 

Πρόεδρος Ωραία. 

Χατζηχριστοφή  Κυρία Ζαριφέ, συγγνώμη που επεμβαίνω έτσι, 

θα παρακαλούσα κάποιοι που έχουν αφήσει κατά λάθος τα 

μικρόφωνα τους και επιστρέφει ο ήχος διπλός πίσω 

μικροφωνίζει. Αν γίνεται κλείστε τα μικρόφωνα σας. 

Πρόεδρος Ωραία , υπάρχουν ερωτήσεις; Η να ξεκινήσουμε με 

τα θέματα ;Ούτε ερωτήσεις υπάρχουν. Λοιπόν κλείστε τα 

μικρόφωνα σας να αρχίσουμε με τα  θέματα. Αν και είναι η 

συνεδρίαση υποτίθεται για το τεχνικό πρόγραμμα, η κυρία 

Ζηφκοπούλου με ενημέρωσε ότι έχει τρία θέματα που 

αφορούν την αντιδημαρχία παιδείας. Υπάρχει καμία 

αντίρρηση για τα τρία θέματα που θα εισηγηθεί η κυρία 

Ζηφκοπούλου; Όχι ,οπότε ομόφωνα έχουμε αυτά τα τρία 

θέματα εκτός ημερησίας  διάταξης , κυρία Ζηφκοπούλου έχετε 

τον λόγο λίγο σύντομα.   

Μήλιος ΘΝΠ  Κυρία πρόεδρε επειδή εγώ μόλις τώρα κατάφερα 

και μπήκα και δεν σας άκουγα μπορείτε να επαναλάβετε σας 

παρακαλώ; 

Πρόεδρος Κύριε Μήλιο αφού δεν έχουμε ερωτήσεις και 

ανακοινώσεις και θα  πάμε στα κάπα, έχουμε τρία κάπα που 

έχουν σχέση με την αντιδημαρχία παιδείας, πιστεύω όλοι 

έχουμε ευαισθησία σε αυτά τα θέματα παιδείας και ότι 

υπάρχει ομόφωνη  απόφαση να τα περάσουμε αυτά τα 

θέματα.  
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Μήλιος ΘΝΠ  Κυρία πρόεδρε, σας παρακαλώ πάρα πολύ, 

επειδή σας είπα δεν το άκουγα τώρα κατάφερα  με τον κύριο 

Μυλωνά να συνδεθώ, βεβαίως και θα συμφωνήσω αλλά θα 

ήθελα παρακαλώ πάρα πολύ στις ανακοινώσεις που έχω εγώ 

να κάνω τρία λεπτά όπως δικαιούμαι. 

Πρόεδρος Πρώτα από όλα δεν σας ευχηθήκαμε , να σας ζήσει 

ο  εγγονός. 

Μήλιος ΘΝΠ  Ευχαριστώ πάρα πολύ να είστε καλά. 

Πρόεδρος Να πάμε στην ανακοίνωση σας και μετά στα εκτός 

ημερησίας τα οποία τα ψηφίσαμε ομόφωνα. 

Μήλιος ΘΝΠ  Ωραία, μπορώ λοιπόν να έχω τον λόγο για τρία 

λεπτά; 

Πρόεδρος Ναι. 

Μήλιος ΘΝΠ  Ευχαριστώ πολύ, το πρώτο που θα ήθελα να πω 

είναι τρία θεματάκια στις ανακοινώσεις. Συλλυπητήρια στην 

οικογένεια του Μίμη του Σουγιουλτζή, που έφυγε από κοντά 

μας πριν λίγες μέρες. Στον φίλο και συνοδοιπόρο στην τοπική 

αυτοδιοίκηση, θυμάμαι το μακρινό 1998 όταν για πρώτη φορά 

βρέθηκα να κάθομαι σε αυτά τα έδρανα του τότε νεοσύστατου 

δήμου Θερμαικού. Με βοήθησε πάρα πολύ να καταλάβω τι 

εστί τοπική αυτοδιοίκηση του εύχομαι καλό ταξίδι να έχει και 

συλλυπητήρια στην οικογένεια του. Το δεύτερο είναι, είμαι 

πολύ σύντομος, συνέβη το εξής περιστατικό, απευθύνομαι 

στον δήμαρχο και στον πρόεδρο του ΣΥΠΑΖΖΑΘ, τις τελευταίες 

είκοσι ημέρες κυκλοφορεί μία αγέλη και αν ήταν κάτι άλλο και 

δεν ήταν αγέλη δεν θα το έλεγα, μία αγέλη λοιπόν σκύλων 

περίπου δέκα δώδεκα σκυλιά, τα οποία κάνουν επιθέσεις σε 

γάτες μέσα στην αυλή, εμένα μου έτυχε τρεις φορές μέσα στο 

εικοσαήμερο το τελευταίο, μέσα στην αυλή όντως, να παλεύω 

για να σώσω κάτι γατάκια, δεν μπόρεσα να τα σώσω τελικά. 
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Αυτό που θα ήθελα να πω , ξέρω και τον νόμο μήπως μπορείς 

να χωριστεί η αγέλη; Και το τρίτο που θα ήθελα να  πω και θα 

παρακαλέσω την πρόεδρο, ξέρετε κυρία πρόεδρε εγώ 

προσωπικά ίσως και άλλοι συνάδελφοι, έκανα ένα mail μόνο 

και μόνο για τα θέματα του δημοτικού συμβουλίου, θέλω να 

συμμετέχω στις συνεδριάσεις του , γιατί και το ξέρετε πολύ 

καλά, 22, 23 , χρόνια που ασχολούμαι με την τοπική 

αυτοδιοίκηση, έχω λείψει ελάχιστες φορές ίσως μετρημένες 

στα δάχτυλα του ενός χεριού. Στο περασμένο συμβούλιο δεν 

συμμετείχα γιατί δεν πήρα χαμπάρι ότι θα είχαμε συνεδρίαση, 

γιατί δεν περιμέναμε από πουθενά αλλού mail  μόνο για τα 

δημοτικά συμβούλια. Επιπρόσθετα έχω την χαρά να ακούσω 

από επίσημα χείλη ορκωτού λογιστή, ότι η προηγούμενη 

διοίκηση μέλος της οποίας είμαι και εγώ παρέδωσε έναν από 

τους πιο εύρωστους οικονομικά δήμους. Και βέβαια το λέω 

αυτό γιατί υπήρξα και αντιδήμαρχος οικονομικών. Θα 

παρακαλούσα  λοιπόν κυρία  πρόεδρε , κάποιος υπάλληλος 

κάποιος από το γραφείο σας, ένα τηλέφωνο την μέρα που θα 

στέλνει το mail. Ευχαριστώ πάρα πολύ που με ακούσατε. 

Πρόεδρος Θα τηλεφωνήσουμε άλλη φορά. 

Ζαβέρκος Κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρος Ορίστε κύριε Ζαβέρκο. 

Ζαβέρκος Σε αυτό που είπε ο κύριος Μήλιος και μια αύριο θα 

σας πάρουμε τηλέφωνο από τα συνεργεία με απόκρυψη να 

κρύβεται λόγω των προσωπικών δεδομένων το κινητό το δικό 

σας, να μας δείξετε το σημείο το οποίο είναι η συγκεκριμένη 

αγέλη, ούτως  ώστε να γίνει ο διαχωρισμός και να γίνει και 

στείρωση αν υπάρχουν και αρσενικά ζώα τα οποία είναι 

αρχηγοί της αγέλης. Αλλά θα πρέπει βάση νόμου να μας 

υποδείξετε εσείς το σημείο και εκεί που έγιναν οι επιθέσεις 

στις γατούλες. 
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Μήλιος ΘΝΠ  Κύριε Ζαβέρκο να πω μόνο αυτό, επειδή τον 

ξέρω τον νόμο, όλη μέρα εδώ και είκοσι ημέρες τώρα γυρνάω 

με το αυτοκίνητο στην Άνω Περαία μέρα και δεν τα έχω 

συναντήσει πουθενά. Μόνο το βράδυ μαζεύονται, επομένως 

μπορώ να σας δείξω εγώ , το σπίτι μου είναι απέναντι από τον 

κύριο Καπλάνη και μάλιστα ένα βράδυ η κυρία Καπλάνη  

βγήκε και φώναζε την γατούλα της την Ιζαμπέλλα και την 

γλύτωσε. Είναι Καλλιπόλεως με Σμύρνης, αλλά την μέρα που 

γύρισα εγώ σε όλη την Άνω Περαία δεν τα έχω συναντήσει 

πουθενά. 

Ζαβέρκος Πρέπει να μας το υποδείξετε εσείς γιατί σας το λέω 

αυτό, μπορεί να είναι τίποτε οικόσιτα και να τα έχουν αφήσει 

έτσι, εμείς θα κάνουμε την αυτοψία θα τα σκανάρουμε, θα 

δούμε αν έχουν τσιπάκια  και αν  ανήκουν σε κάποιον γιατί 

μπορεί κάποιοι να τα αφήνουν το βράδυ θα κάνουμε αυτό που 

λέει ο νόμος. 

Μήλιος ΘΝΠ Εντάξει , έγινε. 

Πρόεδρος Ναι , αλλά να μην κάνουμε διάλογο, κυρία 

Ζηφκοπούλου σας ακούμε. 

Ζηφκοπούλου  Καλησπέρα και από μένα σε όλους. Προέκυψαν 

έκτακτα για την κατανομή  της τέταρτης δόσης στις σχολικές 

επιτροπές, την εισήγηση την έχετε διαβάσει την έχετε πάρει 

στα χέρια σας, θέλουμε την έγκριση για να μπορέσουμε να 

περάσουμε στην κατανομή. 

Πρόεδρος Τα θέματα για τα σχολεία τα ψηφίζουμε; 

Ζαβέρκος Ναι κυρία πρόεδρε όμως, εγκρίνω την κατανομή 

αλλά διαφωνώ στο ποσοστό, όπως το είχαμε παλιά με το 57, 

43, 57 για την πρωτοβάθμια και 43 για την δευτεροβάθμια, 

όπως το λένε και οι δύο διευθυντές μέσα οι οποίοι 
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μειοψηφούν. Φυσικά συμφωνούμε για την κατανομή αλλά να 

αλλάξει το ποσοστό  , με αυτή την παρατήρηση. 

Ζηφκοπούλου Ποιοι είναι αυτοί οι διευθυντές δεν ξέρω. Σε 

ποιους αναφέρεστε κύριε Ζαβέρκο; 

Ζαβέρκος Στον κύριο Υψηλάντη και στον κύριο Δουνιά. Το 

γράφει μέσα στην απόφαση. 

Ζηφκοπούλου  Ο κύριος Δουνιάς δεν είναι διευθυντής. 

Ζαβέρκος Ναι στον κύριο Υψηλάντη που είναι διευθυντής και 

στον κύριο Δουνιά που είναι μέλος της επιτροπής. 

Χατζηβαλάσης Και η δικιά μας η διαφωνία αυτή είναι 

Ζηφκοπούλου Γατί τέσσερα; Δύο είναι. 

Ζαβέρκος Τρία δύο είναι. 

Χατζηβαλάσης Και εμείς εκεί την ίδια διαφωνία έχουμε έτσι; 

Ζαβέρκος   Είναι Ζηφκοπούλου , Νικολαίδου, Λιγνός οι τρεις 

και Υψηλάντης, Δουνιάς οι δύο που μειοψηφούν. 

Ζηφκοπούλου Ο  Τριανταφύλλου  Φανούρης 

Ζαβέρκος Τέλος πάντων η ουσία είναι; 

Ζηφκοπούλου Η ουσία είναι ότι η ψηφοφορία είναι τέσσερα 

δύο, η κυρία Νικολαίδου, ο κύριος Τριανταφύλλου, ο κύριος 

Λιγνός και εγώ είμαστε οι τέσσερις και δύο ο κύριος 

Υψηλάντης και ο κύριος Δουνιάς. 

Πρόεδρος Θα το ψηφίσετε με τις παρατηρήσεις έτσι δεν είναι 

κύριε Ζαβέρκο; 

Ζαβέρκος Ναι βέβαια. 

Χατζηβαλάσης Κυρία πρόεδρε; 

Πρόεδρος Έχετε κάποιες παρατηρήσεις κύριε Χατζηβαλάση; 
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Χατζηβαλάσης Όχι κυρία πρόεδρε εμείς το καταψηφίζουμε, 

είμαστε με την μειοψηφία. 

Πρόεδρος Είστε με την μειοψηφία, ποιος άλλος είναι με την 

μειοψηφία; Και ο Παναγιώτης ο Μήλιος ο μικρός. Και το άλλο 

θέμα με το γυμνάσιο του Μεσημερίου κυρία Ζηφκοπούλου; 

Ζηφκοπούλου Το άλλο θέμα είναι, ξέρετε ότι έχουμε 

προχωρήσει για την κατασκευή δύο εγκαταστάσεων για δύο  

Το άλλο θέμα είναι ότι ξέρετε έχουμε προχωρήσει, κλείνουν οι 

φάκελοι για την κατασκευή δύο εγκαταστάσεων για δύο  

 

σχολικές μονάδες  ,η μία είναι το 1ο ΓΕΛ Θερμαικού και 

χρειάζεται να βεβαιώσουμε ότι θα αναλάβουμε την 

οικονομική στήριξη για να μπορέσουν να εγκριθούνε οι 

κατασκευές των εγκαταστάσεων, το ίδιο είναι και στο 

γυμνάσιο Μεσημερίου ίδιο θέμα είναι προκειμένου να μπούνε 

στους φακέλους και να προχωρήσουν οι κατασκευές των 

εγκαταστάσεων.  

Πρόεδρος Καμία αρνητική ψήφος; Ομόφωνα και τα άλλα δύο 

θέματα για τα σχολεία, κύριε Κούτουκα. 

Ζηφκοπούλου Είναι να κάνουμε για άλλες δύο σχολικές 

μονάδες θα δούμε, μείναμε λίγο πίσω λόγω των συνθηκών, 

ελπίζουμε ότι θα μπορέσουμε. 

Ζαβέρκος Κυρία Ζηφκοπούλου με τα τάμπλετ έχουμε κάποια 

εξέλιξη; Έχουν παραδοθεί στα παιδιά; 

Ζηφκοπούλου Από όσο ξέρω εγώ, όποιος πληροί τις 

προϋποθέσεις έχει πάρει. Εγώ θα παρακαλούσα πάρα πολύ 

εάν επιληφθείτε ότι κάτι υπάρχει πρόβλημα γιατί πρόβλημα 

είχαμε στην αρχή, χάλασε ο εξοπλισμός που είχαν τα παιδιά 

και  δεν μπορούν να το αντιμετωπίσουν, να ανταπεξέρθουν,, 
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εάν αντιληφθείτε κάποια περίπτωση πάρτε μου τηλέφωνο και 

σας διαβεβαιώ ότι θα τακτοποιηθεί αμέσως. Υπάρχει 

δυνατότητα να τακτοποιηθεί αμέσως. 

Πρόεδρος Τελειώσαμε , ψηφίσθηκαν τα δύο θέματα για τα 

σχολεία ομόφωνα και κύριε Κούτουκα έχετε δύο έκτακτα; 

Κούτουκας Καλησπέρα κύριοι συνάδελφοι και από μένα, 

καλησπέρα Τάκη Μήλιο να σου ζήσει το εγγονάκι σου, κύριοι 

συνάδελφοι, το Κ1 και το Κ2  είναι δύο παλιές αναμορφώσεις 

οι οποίες δεν ολοκληρώθηκαν στην περιφέρεια από άποψη 

νομιμότητας, γιατί βάλαμε ένα έσοδο της τάξης των 25.791 

ευρώ στην έκτη αναμόρφωση ως προς τα έσοδα ενώ έπρεπε 

να το βάλουμε στην Πέμπτη αναμόρφωση για να κλείσει όπως 

μας είπε ο ελεγκτής νομιμότητας, τώρα με αυτή την 

τροποποίηση το εμφανίζουμε ως έσοδο, είναι για την 

συντήρηση σχολικών κτιρίων και αύλιων χώρων  25.791, το 

βάζουμε ως έσοδο στην πέμπτη αναμόρφωση και το βγάζουμε 

από την έκτη αναμόρφωση. Αυτά είναι τα δύο θέματα, τα 

περάσαμε στην οικονομική επιτροπή και τώρα έρχονται με την 

μορφή του κατεπείγοντος σήμερα, για να τα στείλουμε αύριο 

να ολοκληρώσουμε την νομιμότητα από την περιφέρεια τις 

αναμορφώσεις που ήδη έχουμε κάνει. Ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος Ακούω παρατηρήσεις. 

Μαυρομάτης Μπορώ να έχω τον λόγο; 

Πρόεδρος Ναι κύριε Μαυρομάτη. Κυρία πρόεδρε στην 

οικονομική επιτροπή όταν  το θέμα ήρθε στην αναμόρφωση 

του προϋπολογισμού πέμπτη, έκτη, σε αυτήν περιέχεται και 

ένα θέμα το οποίο αφορά την σύνταξη ενός υπηρεσιακού 

σχεδίου στον δήμο το οποίο ήδη έπρεπε να έχει ξεκινήσει 

βάση νόμου και πρέπει μέχρι τέλους του χρόνου να  έχει  

ολοκληρωθεί. Εκεί λοιπόν προβλέπεται, να υπάρχει ένα 

κονδύλιο το μέγιστο της απευθείας ανάθεσης , το ποσό των 
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24.800 ευρώ. Επειδή ο δήμος κατά την περίοδο 2011 με 2014 

συνέταξε μόνος του το επιχειρησιακό σχέδιο και όταν λέω 

μόνος του εννοώ με τους υπαλλήλους του, το 2015 ξεκίνησε 

και έχει συντάξει το Α , την πρώτη φάση του επιχειρησιακού 

σχεδίου, είναι άδικο να σκορπώνται 25.000  ευρώ, τα οποία 

δεν περισσεύουν από τα ταμεία του δήμου, ώστε να δοθούν 

σε κάποιο ιδιωτικό γραφείο και να συντάξει ένα επιχειρησιακό 

σχέδιο , για το οποίο ο δήμος είναι καθόλα , μαζί με τις 

υπηρεσίες του έτοιμος και να ανταποκριθεί στις απαιτήσεις. 

Για αυτό τον λόγο και στην οικονομική επιτροπή όταν ήρθε το 

θέμα  και στις αναμορφώσεις τώρα που έρχονται οι 

τροποποιήσεις  των αναμορφώσεων, καταψηφίσαμε τις 

αναμορφώσεις και καταψηφίζουμε και σήμερα κυρία 

πρόεδρε. 

Πρόεδρος Οι άλλες παρατάξεις; 

Τζέκος Να πάρω τον λόγο πρόεδρε; 

Πρόεδρος Ναι κύριε Τζέκο. 

Τζέκος Κατ’ αρχήν πρόεδρε ακούγεσαι πολύ χαμηλά μάλλον 

πρέπει να ανεβάσεις την ένταση  του μικροφώνου σου. 

Πρόεδρος Ναι ο κύριος Μυλωνάς θα μας βοηθήσει. 

Τζέκος Λοιπόν , όπως είπα το πρωί και στην οικονομική 

επιτροπή, δεν ψηφίζουμε τις αναμορφώσεις, ακολουθούν και 

τον προϋπολογισμό όπου ούτως η άλλως είχαμε ψηφίσει 

λευκό και αφετέρου η επισήμανση που ακούστηκε και 

νωρίτερα ότι το ποσό των 24.800  ευρώ σε ένα επιχειρησιακό 

πρόγραμμα για την σύνταξη της μελέτης θεωρώ ότι είναι 

υψηλό ποσό, υπάρχει επιχειρησιακό στον δήμο, οι υπηρεσίες 

φαντάζομαι ότι έχουν υποβάλλει τις παρατηρήσεις τους, οπότε 

θα μπορεί ο δήμος αυτές εδώ να τις περιλάβει στο υπηρεσιακό 
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πρόγραμμα και είναι περιττό θεωρώ το να δοθούν αυτά τα 

χρήματα. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε , ο κύριος Χατζηβαλάσης; έχετε 

πρόβλημα με το μικρόφωνο.  Το καταψηφίζετε αυτό εννοείτε;  

Ναι. Ως προς το κατεπείγον ναι φυσικά. Ο  κύριος Παράσχου; 

Το ψηφίζετε , ο κύριος Καπλάνης; 

Καπλάνης Κυρία πρόεδρε, με ακούτε; 

Πρόεδρος Σας ακούω και σας βλέπω. 

Καπλάνης Εγώ δεν σας βλέπω αλλά σημασία έχει να με 

ακούτε. Εγώ θέλω να καταλάβω το εξής, είπε ο αντιδήμαρχος 

οικονομικών, ότι πρόκειται για μία διόρθωση, πρόκειται για 

μία αναμόρφωση η οποία έγινε από λάθος που έγινε στον 

πέμπτο έκτο και τώρα κάνουμε την διόρθωση. 

Κούτουκας  Σωστά ,σωστά ναι. 

Καπλάνης Ναι αν κάνουμε την διόρθωση, τώρα τι είναι αυτά 

που λέμε από την αρχή ξανά  όλο το θέμα; Δεν καταλαβαίνω 

τώρα, ψηφίστηκε κατ’ αρχήν η αναμόρφωση; 

Κούτουκας Ψηφίστηκε βεβαίως. 

Καπλάνης Του απολογισμού του προηγούμενου έτους, του 

έτους που περνάμε δεν είναι; 

Κούτουκας Του έκτου που διανύουμε. Όχι του προηγούμενου. 

Καπλάνης Αυτού που διανύουμε λοιπόν, ψηφίσαμε τις 

αναμορφώσεις, έγινε λάθος και τώρα το διορθώνουμε. 

Κούτουκας Σωστά. 

Καπλάνης Ε και τι δεν δεχόμαστε  να διορθωθεί το λάθος 

τώρα; 

Κούτουκας Εν πάση περιπτώσει. 
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Καπλάνης Δεν το καταλαβαίνω εγώ πάντως θα το ψηφίσω.  

Εντάξει καλά είναι εκτός θέματος η εισήγηση. Έτσι 

φαντάζομαι. Δεν ξέρω. 

Πρόεδρος Κύριε Αδαμίδη; 

Αδαμίδης Εγκρίνεται. 

Πρόεδρος Εγκρίνεται, κύριε Ζαβέρκο; 

Ζαβέρκος Εγκρίνεται, κύριε Κούτουκα. 

Κούτουκας Ξέρω τι θέλεις να μου πεις αν δεν περάσει αυτό δεν 

μπορούμε να πάμε στο επόμενο σήμερα. 

Ζαβέρκος Όχι, το ψηφίζω απλώς για πέμπτη φορά αν τυχόν την 

επόμενη αναμόρφωση, θα με ακούσει όλο το δημοτικό 

συμβούλιο, δεν βάλεις τρεις τέσσερις μήνες   να γίνει η 

δημοπράτηση που είναι να γίνει  για να γίνει το καταφύγιο και 

το οποίο το έχουν  περάσει ομόφωνα και ο δήμος Θέρμης και 

ο δήμος Καλαμαριάς ,θα μείνει ο δήμος Θερμαικού εκτός και 

αυτό πρέπει να γίνει μέχρι 31  -12ου του 2020, να περάσει από 

οικονομική , να περάσει από δημοτικό συμβούλιο και να 

κατατεθεί και το ένταλμα. Σας το έχω πει εκατό φορές. Μη μου 

πείτε μετά γιατί μείναμε από έξω. 

Κούτουκας Όχι , εντάξει. 

Πασχαλίδου Μπορώ να κάνω μία ερώτηση; Τι εννοεί ο κύριος 

Ζαβέρκος να καταλάβουμε και οι υπόλοιποι; 

Ζαβέρκος Είναι Πάττυ για το καταφύγιο το οποίο έχουν 

αγοράσει τα 33 στρέμματα οι τρεις δήμοι και έχουν γίνει όλες 

οι περιβαλλοντικές μελέτες και είναι τώρα στην φάση της 

δημοπράτησης. 

Πασχαλίδου Τι εννοείς δηλαδή; 

Πρόεδρος Αλλάξαμε θέμα τώρα. 
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Πασχαλίδου Μα πρέπει να καταλάβω τι λέει ο άνθρωπος , δεν 

πρέπει να πληροφορηθούμε και εμείς; Για να καταλάβω τι 

είναι. 

Ζαβέρκος  Εννοώ ότι πρέπει να γίνει ανάθεση σε  εταιρεία για 

να  βγάλει τα τέλη δημοπράτησης ούτως ώστε να βγει ο 

διαγωνισμός στον αέρα για τον ανάδοχο τον οποίο θα πάρει το 

έργο. 

Πασχαλίδου Κάθε δήμος δηλαδή κάνει διαφορετική ανάθεση; 

Αυτό λες; 

Ζαβέρκος Όχι. Μία είναι η ανάθεση, απλώς οι τρεις δήμοι το 

ποσό το οποίο αντιστοιχεί στον κάθε δήμο είναι διά του τρία. 

Πασχαλίδου Δεν ακούω μιλάτε όλοι μαζί. 

Πρόεδρος Πάττυ  . 

Δήμαρχος Για το ποσό της συμμετοχής μας στην συγκεκριμένη 

δραστηριότητα πρόκειται τίποτε άλλο. Είναι η συμμετοχή μας 

για την συγκεκριμένη δραστηριότητα της δημοπράτησης των 

έργων, μετά την είσοδο μας στο πρόγραμμα για την κατασκευή 

των υποδομών. 

Πασχαλίδου Αυτό είναι άλλο πράγμα και άλλο πράγμα τα τέλη 

για αυτό και ρώτησα τι εννοεί. 

Ζαβέρκος Αυτό είπα. Είναι η συμμετοχή των τριών που πάει 

στο ΣΥΠΠΑΖΑΘ και βγαίνει ο κωδικός για να γίνει αυτό που 

είπε ο δήμαρχος. Αυτό εννοώ. 

Πρόεδρος Λύθηκε η απορία μας, στην ψηφοφορία μας κύριε 

Μπίρο ψηφίσατε; 

Μπίρος Ναι. 

Πρόεδρος Καταμετρούμε. 
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Χατζηβαλάσης Κυρία πρόεδρε, είχα πρόβλημα με το 

μικρόφωνο, όσον αφορά το θέμα το πρόβλημα είναι καθαρά 

τυπικό απλά εμείς επειδή δεν ψηφίσαμε τον προϋπολογισμό 

δεν ψηφίζω και την αναμόρφωση. 

Πρόεδρος Να καταγράψω λίγο τις αρνητικές ψήφους. 

Αρνητικά ψήφισαν οι κύριος Μαυρομάτης, ο κύριος Μήλιος, η 

κυρία Πασχαλίδου, η κυρία Χατζηχριστοφή, ο κύριος Χάκης, ο 

κύριος Τζέκος, ο κύριος Μαργαρίτης, ο κύριος Καραμανλής, η 

κυρία Πλαστήρα, ο κύριος Χατζηβαλάσης και ο κύριος Μήλιος 

ο μικρός. 

Μώραλη Κυρία πρόεδρε; 

Πρόεδρος Δεν σε είδα με συγχωρείς. Τι ψηφίζεις; 

Μώραλη Είμαι εδώ για να μην υπάρχει θέμα, από την 

εισήγηση του κυρίου Κούτουκα και μετά έτσι; Εκείνον 

παρακολούθησα όταν μπήκα δηλαδή. 

Πρόεδρος Ναι εντάξει. Τώρα τι ψηφίζετε σε αυτό το θέμα; 

Μώραλη Να γίνει η διόρθωση. 

Πρόεδρος Να γίνει η διόρθωση. Δέκα είναι κατά. Περνάει το 

θέμα κατά πλειοψηφία. Προχωράμε στο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης, εισηγητής για το τεχνικό πρόγραμμα ο κύριος 

Χρήστος Βογιατζής. Κύριε Βογιατζή σας ακούμε. 

Βογιατζής Χρήστος. Καλησπέρα κυρία πρόεδρε, καλησπέρα 

κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, κύριε δήμαρχε, το τεχνικό 

πρόγραμμα αποτελεί το κύριο εργαλείο για τον 

προϋπολογισμό για την σύνταξη του προϋπολογισμού και 

αυτό καταθέτει η διοίκηση και ήδη το έχετε όλοι στα  χέρια 

σας, έχει αναπτυξιακή μορφή αλλά προσπαθεί να λύσει 

θέματα της καθημερινότητας, προβλήματα τα οποία έχουν 

δημιουργηθεί διαχρονικά και να λύσουμε αυτά όσο μπορούμε 

τα προβλήματα για το καλό του δήμου και των δημοτών μας. 
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Το τεχνικό πρόγραμμα συντάχθηκε σε συνεργασία με τις 

εμπλεκόμενες υπηρεσίες, την τεχνική υπηρεσία , την 

οικονομική υπηρεσία, λάβαμε υπόψιν τις αποφάσεις των 

τοπικών συμβουλίων και όλα αυτά μαζί αποτελούν το τεχνικό 

πρόγραμμα το οποίο έχετε ήδη όλοι στα χέρια σας. Τεχνική 

επιλογή και στρατηγική μας αποτελεί η προώθηση έργων  

αειφόρου σχεδιασμού, τα οποία θα ενισχύσουν την βιώσιμη 

ανάπτυξη του δήμου Θερμαικού. Οι αρχές που διέπουν την 

κατάθεση του,  είναι η υλοποίηση και ολοκλήρωση των 

συνεχιζόμενων έργων ως προτεραιότητα, ενώ βασική 

προτεραιότητα αποτελούν τα χρηματοδοτούμενα έργα καθώς 

και τα έργα από ιδίους πόρους, εφόσον υπάρχουν οικονομικές 

δυνατότητες για να εκτελεστούν. Η τεχνική υπηρεσία θα 

πρέπει να πω ότι επιτρέπει μία σειρά έργων τα οποία έχουν 

εγκριθεί οι χρηματοδοτήσεις και τα οποία γίνονται αυτή την 

στιγμή η έχουν ολοκληρωθεί την χρονιά που διανύουμε. 

Υπάρχουν έργα υποδομής, δικτύου , για τα σχολεία, ενώ για τα 

καθημερινά προβλήματα γίνεται μια προσπάθεια θεραπείας 

των αδυναμιών που υπάρχουν στον δήμο μας. Και τα 

υπόλοιπα είναι νέα έργα τα οποία θα καλύψουν ένα ευρύ 

φάσμα αναγκών του δήμου μας στους τομείς των 

αναπλάσεων,   της κυκλοφορίας, της συντήρησης, των 

υποδομών και της προστασίας του περιβάλλοντος. Οι 

προμήθειες δε, κάτι το οποίο δεν φαίνεται εδώ πέρα στο 

τεχνικό πρόγραμμα, αλλά θα το δούμε στον προϋπολογισμό, ο 

δήμος  μας θα προμηθευθεί τα ανάλογα μηχανήματα που θα 

διευκολύνουν την αυτονομία  και την αυτοδιαχείριση των 

υπηρεσιών, εξάλλου θα έχουμε την δυνατότητα να κάνουμε 

και μικρά έργα με τις δικές μας δυνάμεις και με τα δικά μας 

μηχανήματα αλλά και με το δικό μας προσωπικό. Τέλος , μέσα 

στις προτεραιότητες της διοίκησης, η αναβάθμιση της 

ποιότητας ζωής των δημοτών και θα γίνουν σημαντικές 

προσπάθειες για τον σκοπό αυτό. Ασφαλτοστρώσεις, 
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πλακοστρώσεις, πεζοδρομήσεις τα βλέπετε έτσι όπως έχουν 

μπει στο τεχνικό πρόγραμμα. Το τεχνικό πρόγραμμα, 

συνολικού  προϋπολογισμού περίπου 10.000.000  ευρώ, είναι 

κατά 2.500.000  αυξημένο από πέρυσι και κατά 3.500.000 από 

το τεχνικό πρόγραμμα του 2019.Το τεχνικό πρόγραμμα για το 

2021 περιλαμβάνει έργα συνεχιζόμενα, έργα που 

συμβασιοποιήθηκαν και ξεκινούν, καθώς και κωδικοί για νέα 

έργα τα οποία είτε υπάρχουν μελέτες είτε εκπονούνται αυτή  

Έργα τα οποία είτε υπάρχουν μελέτες είτε ξεκινούν αυτή την   

την στιγμή και θα είναι έτοιμες το 2021 να τα 

δημοπρατήσουμε. Να αναφέρουμε ενδεικτικά έργα τα οποία 

τα έχουμε βάλει  στο τεχνικό πρόγραμμα, κατ’ αρχήν για την 

λειτουργία και την ασφάλεια και την τεχνική αναβάθμιση των 

εγκαταστάσεων, η επισκευή και συντήρηση των αύλιων χώρων 

είναι ένα έργο το οποίο έχει βγει ανάδοχος, βρισκόμαστε σε 

μία διαδικασία να προχωρήσουμε και έχουμε φτάσει μέχρι το 

άρθρο 152 και ευελπιστούμε ότι μέσα στο 2021 θα ξεκινήσει. 

Η κατασκευή εσωτερικής εγκατάστασης δικτύου φυσικού 

αερίου για όλες τις σχολικές μονάδες  αλλά και για τα 

δημοτικά κτίρια 470.000 ευρώ βάζουμε στο τεχνικό 

πρόγραμμα. Αποπεράτωση του πολιτιστικού κέντρου, αυτό το 

κόσμημα που υπάρχει στο κέντρο της Περαίας επιτέλους να 

ξεκινήσει, ήδη έχουμε ξεκινήσει τις διαδικασίες του χώρου, 

έχουν απομακρυνθεί όλες οι λαμαρίνες που υπήρχαν μέχρι 

τώρα, έχουμε περάσει από την οικονομική επιτροπή αλλά και 

από το δημοτικό συμβούλιο την οριστική παραλαβή του έργου 

μέχρι αυτή την στιγμή όπως έχει φτάσει ο ανάδοχος ο οποίος 

το εγκατέλειψε και θα συνεχίσουμε να το ολοκληρώσουμε. Η 

βιοκλιματική αναβάθμιση στο κτίριο της Εθνικής αντίστασης 

στην Μηχανιώνα και βάζουμε και 160.000 για την  

εγκατάσταση συστημάτων πυροπροστασίας για τα σχολικά 

κτίρια και  τα δημοτικά κτίρια. Να πω ότι εικόνα μας θα πρέπει 
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να είναι και η σωστή συντήρηση του οδικού δικτύου και σωστά 

σηματοδοτημένο.  Έτσι λοιπόν για την αποκατάσταση των 

φθορών όπου υπάρχουν, βάζουμε 74.000 ευρώ σε έργο, 

74.400, αγροτική οδοποιία 450.000  ευρώ, ηλεκτροφωτισμός 

σε όλες τις κοινότητες 290.000, η ασφαλτόστρωση  στην 

στροφή του Αγγελοχωρίου, ένα έργο που είχε ενταχθεί  στο 

Φιλόδημος και το έχουμε μεταφέρει στο Αντώνης Τρίτσης, στο 

νέο πρόγραμμα 400.000 ευρώ. Κρασπεδώσεις και 

πλακοστρώσεις, λέμε ότι για το 2021 και προϋπολογίζουμε 

1.000.000 ευρώ και άλλα 2.000.000 ευρώ τουλάχιστον για το 

2021, μια πολύ μεγάλη μελέτη για να λύσει προβλήματα στις 

ασφαλτοστρώσεις, κρασπεδώσεις και πεζοδρομήσεις σε όλες 

τις τοπικές κοινότητες. Δημιουργία των πράσινων σημείων, 

τρία πράσινα σημεία, εγκατάσταση υπόγειων κάδων 100.000 

ευρώ, ανάπλαση της εισόδου της Επανομής ένα έργο που 

περιμένουμε τις αδειοδοτήσεις από την πλευρά της 

περιφέρειας και θα ξεκινήσει άμεσα, η ανάπλαση του 

κεντρικού οικισμού του Μεσημερίου και θα πρέπει να 

αναφερθώ ιδιαίτερα στα σχολεία. Ήδη έχει παραληφθεί 

προσωρινά και  τώρα θα το παραλάβουμε το 9ο νηπιαγωγείο, 

θα τελειώσει το έργο, το 5ο δημοτικό σχολείο το οποίο έχει 

μείνει να κατασκευαστεί μόνο ο προαύλιος χώρος και αν ο 

καιρός βοηθήσει μέχρι τέλους του έτους θα είναι, θα έχει 

τελειώσει και από εκεί και πέρα θα πρέπει να αναφερθώ σας 

το είπα και προηγουμένως, η ένταξη δύο σχολείων, το 

γυμνάσιο του Μεσημερίου και το πρώτο ΓΕΛ Θερμαικού, όπου 

έχουμε ετοιμάσει τους φακέλους και θα είμαστε έτοιμοι τις 

επόμενες ημέρες να εντάξουμε αυτά τα δύο σχολεία  προς 

κατασκευή στο πρόγραμμα ΕΣΠΑ. Αγροτική οδοποιία, είναι 

αυτός ο πολύπαθος δρόμος από την Επανομή μέχρι τον 

Τρίλοφο, ένας δρόμος ο οποίος ο εργολάβος ήδη έχει 

ξεκινήσει να τοποθετεί εκεί πέρα τον χώρο να τον οριοθετεί 

και νομίζουμε ότι το αμέσως χρονικό διάστημα θα είμαστε 
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έτοιμοι  να τον κατασκευάσουμε. Προμήθεια και εγκατάσταση 

εξοπλισμού πρόσβασης για τα ΑΜΕΑ, το αστυνομικό τμήμα 

των Νέων Επιβατών θα γίνει επισκευή και συντήρηση όπως και 

το Λιμενικό γραφείο της Νέας Μηχανιώνας και τρεις εντάξεις 

στο νέο πρόγραμμα Αντώνης Τρίτσης που έχει να κάνει με την 

ανάπλαση της οδού Δημοκρατίας και το κομμάτι της Περαίας  

αλλά και το κομμάτι των Νέων Επιβατών, η ανάπλαση του 

οικισμού της Νέας Μηχανιώνας στην περιοχή του Ρετσέλη και 

η αγροτική οδοποιία, μια μελέτη η οποία έχει ολοκληρωθεί και 

από μέρα σε μέρα θα είμαστε έτοιμοι να το εντάξουμε. Θα  

ήθελα να πω ότι  πέρα από αυτά τα οποία φαίνονται ως έργα, 

στον δήμος μας ήδη υπάρχει, έχουμε πάρει την 

χρηματοδότηση ως προμήθεια για την κατασκευή του 

κλειστού γυμναστηρίου, οι τρεις κόμβοι οι οποίοι θα γίνουν 

στον δρόμο Θεσσαλονίκης Νέας Μηχανιώνας στο ύψος της 

Περαίας και των Νέων Επιβατών, αφού βρισκόμαστε ήδη σε 

προγραμματική σύμβαση με την περιφέρεια και ευελπιστούμε 

μέσα στο 2021 να έχει ολοκληρωθεί η μελέτη και να έχει 

δημοπρατηθεί και από εκεί και πέρα τα δύο μεγάλα έργα που 

γίνονται στην περιοχή μας, στον δήμο μας, το THESSINTEC, η 

μαρίνα της Νέας Μηχανιώνας την οποία θα την εντάξουμε για 

να δώσουμε νέα πνοή και νέα πορεία στον δήμο μας. Τα 

προβλήματα τα οποία έχουμε εντοπίσει προσπαθούμε να τα 

λύσουμε με ιδίους πόρους και με έργα τα οποία προσπαθούμε 

να τα εντάξουμε στο νέο πρόγραμμα. Θα ήθελα να σημειώσω 

εδώ πέρα, γιατί όντως υπάρχουν θέματα και ζητήματα, τα 

βλέπουμε και στο διαδίκτυο να ζητούν εξηγήσεις οι δημότες 

γιατί καθυστερούν, γιατί δεν λειτουργούν οι υπηρεσίες. Θα 

πρέπει να αναφέρουμε ότι σε αυτούς τους δέκα μήνες 

περίπου τους τελευταίους οι οκτώ μήνες περίπου που 

βρισκόμαστε στην απειλή αυτού του κορονοιού, αυτό το οποίο 

έχει διαλύσει τις υπηρεσίες και δουλεύουν  με πολύ μεγάλη 

προσπάθεια όλοι οι εργαζόμενοι μας. Θα ήθελα να πω ότι θα 
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πρέπει να δείξουμε μία ανοχή, ταυτόχρονα πρέπει να 

συνυπολογίσουμε και όλες αυτές τις καθυστερήσεις που δεν 

υπάρχουν μόνο στον δήμο μας, αλλά και σε όλες τις υπηρεσίες 

με τις οποίες εμπλέκεται η τεχνική υπηρεσία αλλά και ο δήμος. 

Με αυτά τα λόγια, θεωρώ ότι είναι ρεαλιστικό το τεχνικό 

πρόγραμμα για την νέα χρονιά για το 2021, ας ελπίσουμε ότι 

θα έχουμε την δυνατότητα και με άλλα προγράμματα να το 

εκτινάξουμε αυτό το πρόγραμμα και ακόμη πιο πάνω 

οικονομικά και να είμαστε όλοι καλά να χαρούμε έργα στον 

δήμο μας τέτοια που θα δώσουν την δυνατότητα και στους 

δημότες αλλά και στους φιλοξενούμενους σαν τουριστικός 

δήμος που είμαστε να χαρούμε τον δήμο μας .Ευχαριστώ 

κυρία πρόεδρε.  

Κούτουκας  Πρόεδρε μου αν μου επιτρέπεις πριν από τους 

αρχηγούς να  πω δυο κουβέντες, να συμπληρώσω σε σχέση με 

αυτά που απέστειλαν για να έχουμε ολοκληρωμένη την 

εισήγηση του αντιδημάρχου. Να συμπληρώσω σε αυτά που 

είπε ο κύριος Βογιατζής ότι έχει έρθει έγγραφο από τις δύο 

παρατάξεις , από την παράταξη του κυρίου Μαυρομάτη και 

την παράταξη του κυρίου Χατζηβαλάση, όπου στέλνουν ένα  

ας  το πούμε τεχνικό πρόγραμμα, το οποίο είναι σχεδόν όμοιο 

με της υπηρεσίας του δήμου, έχει τέσσερις μικρές αλλαγές, το 

έχουμε στείλει γύρω στο μεσημέρι σε όλους τους 

συναδέλφους, τις έχουμε εξετάσει αυτές τις τέσσερις αλλαγές 

που προτείνετε για να  πάει και ομόφωνα δεν νομίζω να 

έχουμε κάποια αντίρρηση ούτε εμείς πάνω σε αυτά εδώ που 

έκαναν οι δύο παρατάξεις, απλά για την εγκατάσταση των 

υπογείων κάδων αν μου επιτρέπετε να πω ότι δεν μπορεί να 

γίνει γιατί έχει μπει ήδη στον προϋπολογισμό των  τρέχων, 

κύριε Χατζηβαλάση και κύριε Μαυρομάτη, τον κωδικό 627135 

που είναι προμήθεια, μπήκε ως προμήθεια το ποσό των 

70.680 που είναι από το πρόγραμμα εδώ για την Περαία, τώρα 
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τα υπόλοιπα που κόβουμε δέκα χιλιάρικα είναι μικρό δεν 

έχουμε καμιά αντίρρηση, άλλωστε μπορεί να γίνει και με την 

πρώτη αναμόρφωση του προϋπολογισμού του 21, μπορεί να 

γίνει και τώρα δεν υπάρχει κανένα ζήτημα στο περίπου είναι 

τα νούμερα, ενδεικτικά είναι δεν είναι ακριβή δεν έχουν γίνει 

μελέτες. Αυτό ήθελα να πω έτσι για να είναι ξεκάθαρο και 

έχουμε και μία άλλη πρόταση που είναι παρόμοια με της 

υπηρεσίας και να συνεχίσετε κυρία πρόεδρε για την απόφαση. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε; 

Κούτουκας Ακούγεστε κύριε Μαυρομάτη συνεχίστε εσείς. 

Μαυρομάτης Δεν  άκουσα την κυρία πρόεδρο. 

Πρόεδρος Ναι πάρτε τον λόγο κύριε Μαυρομάτη. 

Μαυρομάτης Ευχαριστώ κυρία πρόεδρε, αυτό περίμενα. 

Ακούσαμε όλοι μας τον αντιδήμαρχο τον κύριο Βογιατζή, που 

κατέθεσε το τεχνικό πρόγραμμα του 2021. Και το χαρακτήρισε 

ότι είναι ένα τεχνικό πρόγραμμα με αναπτυξιακή μορφή. 

Αλήθεια πριν περίπου ένα , δύο χρόνια, αυτά τα έργα δεν 

είχαν τον χαρακτηρισμό αναπτυξιακά, διότι κατεψηφίζοντο 

από το σύνολο της αντιπολίτευσης, ιδιαίτερα από την 

παράταξη η οποία σήμερα διοικεί τον δήμο και μάλιστα με τον 

πιο ηχηρό τρόπο. Είναι σε όλους γνωστό, ότι κανείς 

προυπολογισμός αλλά και κανένα τεχνικό πρόγραμμα της 

δικής μας διοίκησης δεν ψηφίσθηκε από την σημερινή 

διοίκηση. Εννοώ λοιπόν ότι τα έργα τα οποία σήμερα 

ανακοινώνονται διά στόματος αντιδημάρχου  είναι περίπου 

στο 70%,    έργα τα οποία έχουν την σφραγίδα της δικής μας 

διοίκησης. Αλλά και έργα που θα ενταχθούν είτε στον Τρίτση 

είτε σε άλλα   προγράμματα, όπως είναι η οδός Δημοκρατίας 

και αυτά έχουν την δική μας σφραγίδα, διότι έχουν 

ολοκληρωμένες μελέτες από την τεχνική υπηρεσία και όχι 

μόνο. Πηγαίνω όμως από την αρχή, κληθήκαμε όχι μόνο εμείς 
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αλλά όλοι οι φορείς, σε μία επίσκεψη στις αρχές Αυγούστου αν 

θυμάμαι καλά, για να κάνουμε το προσχέδιο του 

προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος. Από εκείνη 

την κουβέντα στην οποία φυσικά δεν υπήρχαν δείκτες 

χαρακτηριστικά και ένας μπούσουλας για να γνωρίζουμε που 

βαδίζουμε, σε τι χρήματα και σε τι προϋπολογισμό, τίποτε από 

αυτά που είχαν  καταθέσει οι φορείς διότι κάποιοι από εμάς 

από τους αρχηγούς των παρατάξεων βρεθήκαμε σε εκείνον τον 

χώρο, δεν έχει ληφθεί σε αυτό το τεχνικό πρόγραμμα. Διότι το 

καλύτερο θα ήταν ότι βρε παιδιά εμείς για ένα τεχνικό 

πρόγραμμα έχουμε 3.000.000. Αυτά είναι τα λεφτά για τα 

οποία κάνουμε τεχνικό πρόγραμμα  και κάποιες προμήθειες 

που θα κάνουμε στον Φιλόδημο. Διότι αυτό το τεχνικό 

πρόγραμμα ,επαναλαμβάνω ότι ήταν περίπου στα 6.500.000 

ευρώ, έργα που ήταν της περυσινής χρονιάς αλλά και έργα τα 

οποία ήταν ενταγμένα από τις αρχές του 19, εξάλλου μέχρι το 

2019 τουλάχιστον και μέχρι 31 Αυγούστου ήταν ένας νεκρός 

χρόνος διότι δεν επιτρέπετο τα δημοτικά συμβούλια να 

πάρουν αποφάσεις πριν να ολοκληρωθούν οι δημοτικές 

εκλογές. Και γίνομαι συγκεκριμένος. Πέρυσι ψηφίσαμε και 

καταθέσατε ένα τεχνικό πρόγραμμα και ακούγαμε τα 

προηγούμενα χρόνια, τι απορροφητικότητα έχετε στο 

πρόγραμμά σας; Αυτά ακούγαμε τότε διά στόματος όλοι θα 

έλεγα της τότε αντιπολίτευσης. Η απορροφητικότητα του 40, 

50 η 60 τα εκατό σε έργα η εντάξεις έργων δεν ικανοποιούσαν 

κανέναν. Σήμερα με πολύ λύπη βλέπουμε ότι ένα 2020 πέρασε 

και άλλοι τέσσερις μήνες του 19, δηλαδή δεκαέξι ολόκληροι 

μήνες και η απορροφητικότητα στο τεχνικό πρόγραμμα του 

2020 είναι ένας μονοψήφιος αριθμός. Εκτός από την αγροτική 

οδοποιία, από έναν λογαριασμό που πληρώθηκε για το πέμπτο 

δημοτικό σχολείο, έργο δικό μας και δεκαοκτώ χιλιάδες ευρώ 

η εξόφληση του ένατου νηπιαγωγείου και αυτό έργο δικό μας, 

τίποτε άλλο δεν έγινε από αυτά τα οποία πολύ γρήγορα 
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σημείωσα. Είτε για το φυσικό αέριο , είτε για την ανάπλαση 

της παραλίας της Αγίας Τριάδας, ένα έργο που είναι δικό μας 

και θέλει ο  κόσμος, ένα σπουδαίο έργο το δημοπρατήσατε για 

τον Θεό τον Οκτώβριο του 19, είμαστε στον Δεκέμβριο του 20 

και ακόμη ο εργολάβος δεν έχει εγκατασταθεί. Είναι δυνατόν 

τέτοια αντανακλαστικά να υπάρχουν στην διοίκηση του 

δήμου; Η τα σχολεία που να  μην λειτουργούν ούτε το πέμπτο 

δημοτικό η το ένατο νηπιαγωγείο; Να θυμίσω ότι πέρυσι 

βάλατε και το πολιτιστικό κέντρο  χρήματα, τα οποία είχαμε το 

19   450.000 και τα μειώσατε σε 200.000 δεν χρησιμοποιήσατε,  

ένας χρόνος πέρασε δεν χρησιμοποιήσατε τίποτε. Να πω για 

την βιοκλιματική αναβάθμιση της Νέας Μηχανιώνας, της 

πλατείας; Θα πω κύριε Βογιατζή, ότι η βιοκλιματική 

αναβάθμιση αναφέρεται μέσα ότι είναι 680.000. Δεν είναι 

αυτό το ποσό. Διότι δεν έχουμε περάσει από την οικονομική 

επιτροπή, ούτε από το δημοτικό συμβούλιο καμία 

τροποποίηση προϋπολογισμού που να αυξάνει την 

χρηματοδότηση από το πράσινο ταμείο. Το πράσινο ταμείο 

έδωσε στον δήμο μας, στην δική μας διοίκηση στις αρχές του 

2019, το ποσό των 380.000 ευρώ. Αυτό είναι το σωστό 

νούμερο που πρέπει να βάλετε μέσα, στην δική μας  πρόταση 

που κάναμε, που αφήσαμε και είπαμε στην τεχνική υπηρεσία 

να το διορθώσει και όχι εμείς, γιατί έτσι όπως το ανέφερες, 

διότι σε όλες τις αναμορφώσεις πουθενά δεν  βγήκαν  οι ίδιοι 

πόροι που να αυξάνουν το ποσό των 380.000 σε 600.000. 

Επίσης βάζετε αυθαιρέτως το ποσό για το μουσείο στο κτίριο 

Δίας που είναι μουσείο φυσικής ιστορίας και αλιείας, ένα έργο 

που το εντάξαμε στο υπουργείο οικονομίας και ανάπτυξης, 

που έχει ποσό 2.489.402, εσείς γράφετε το 409. 482 τα άλλα 

2.000.000 μαγικά λείπουν  από μέσα. Δεν υπάρχουν μέσα 

αυτά τα 2.000.000. Δεν ξέρω για ποιο λόγο το έχετε αφαιρέσει, 

επιπλέον αναφέρετε μέσα στο τεχνικό πρόγραμμα, ολόκληρο 

το ποσό που έχει δοθεί για την ανάπλαση της Αγίας Τριάδας, 
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το έχετε διαγράψει το έργο, το έργο δημοπρατήθηκε, είχε μία 

πολύ μεγάλη έκπτωση που ξεπέρασε νομίζω το 50%, άρα αυτή 

την στιγμή δεν υπάρχει 2.000.000 χρηματοδότηση διότι αυτή 

την δημοπράτηση την έχετε οδηγήσει και στον φορέα 

χρηματοδότησης, για να ξέρει πόσα χρήματα θα σας δώσει. 

Πάμε τώρα λοιπόν  σε θέματα του 2020 που λειτουργήσατε το 

τεχνικό σας πρόγραμμα. Απωλέσατε ένα σοβαρό πρόγραμμα 

των 150.000 ευρώ, από αδράνεια στην  αγροτική οδοποιία και 

ασφαλτόστρωση από την θεομηνία. Έργα τα οποία έπρεπε 

εμείς να τα απορροφήσουμε, δεν τα απορροφήσατε και 

χαθήκανε τα χρήματα αυτά των 150.000 ευρώ. Θα μου πείτε 

αυτά είναι μόνο; Εδώ για την ύδρευση που είναι περίπου 

10.000.000 ευρώ που δεν έχουν υπογραφεί. Πάνε 16 μήνες και 

περιμένουμε ακόμη. Στο Μεσημέρι το αποχετευτικό, 

περιμένουμε την ύδρευση Αγίας Τριάδας και την ύδρευση των 

Νέων Επιβατών, μεγάλο έργο 1.500.000, έργα ενταγμένα, που 

στο σύνολο τους είναι περίπου στα 10.000.000 ευρώ. Ακόμη 

πρέπει να πω ότι, απωλέσατε τις ασφαλτοστρώσεις από την 

θεομηνία, το έργο της Πάλιουρας, το είχε πει και η πρώην 

αντιδήμαρχος η κυρία Πασχαλίδου, είχε εθνικό κωδικό, το 

οποίο μας έδωσαν με 8.800.000 για να κάνουμε  και την 

αντιστήριξη των πρανών στην Νέα Μηχανιώνα.   Τα χρήματα 

αυτά είχαν δοθεί από το υπουργείο οικονομικών και αυτά σιγά 

σιγά   απορροφούνται με τις μελέτες . Πήγατε λοιπόν με 

χρήματα έτοιμα να κάνετε τον δρόμο της Πάλιουρας όπως τον 

κάνατε, χωρίς να διασφαλίζετε ένα παρόμοιο γεγονός, αύριο 

μεθαύριο να συμβεί για να μην έχουμε τα ίδια, για να γίνει 

δηλαδή η απορροή των υδάτων, χαθήκανε τα χρήματα αυτά 

από δρόμους , όπως ήτανε μέσα στην Μηχανιώνα, έξω από 

την Μηχανιώνα ,στην οδό Γαβριηλίδου στους Νέους Επιβάτες 

γραμμένα στην μελέτη και υπογεγραμμένα από την 

Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας. Τα οδηγήσατε σε άλλους 

δρόμους, της δικής σας  επιλογής και χαθήκανε κονδύλια που 
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είναι πολύ σοβαρά  και αγωνιστήκαμε σκληρά για να έρθουν 

αυτά τα κονδύλια στον δήμο όπως και για την Μηχανιώνα, 

όπως και για την Επανομή αλλά και για τους Νέους Επιβάτες 

αλλά και ιδιαίτερα για την Αγία Τριάδα. Δεν βλέπω τις 

εξαγγελίες αυτές που κάνετε σαν διοίκηση, στο τεχνικό 

πρόγραμμα, γιατί πέρυσι λέγαμε περιμένουμε αλλά φέτος δεν 

βλέπω το νέο δημαρχείο που το είπατε, το ενυδρείο, το 

θεματικό πάρκο, που είναι αυτά, οι εξαγγελίες  που είναι από 

τον πρώτο χρόνο κυρία πρόεδρε γιατί τα ακούγαμε , είναι 

μόνον για να ξεγελάσω τον κόσμο; Και βλέπουμε και το τεχνικό 

πρόγραμμα και  κλείνω με αυτό κυρία πρόεδρε.  Το τεχνικό 

πρόγραμμα από την πρώτη σελίδα, μέχρι την τελευταία 

σελίδα, παρουσιάζει το δικό μας έργο το οποίο τότε δεν ήταν 

αναπτυξιακό, που τότε δεν είχε καμία αναπτυξιακή μορφή 

όπως την ονόμασε ο κύριος αντιδήμαρχος και επαναλαμβάνω 

ακριβώς του 2020 αυτά τα οποία γράψατε εσείς από το 2019 

τα επαναφέρατε, δηλαδή περάσατε έναν ολόκληρο χρόνο 

χωρίς να ακουμπήσετε τίποτε και ενώ πέρυσι παρουσιάσατε 

ένα πρόγραμμα 7.500.000 στο τεχνικό πρόγραμμα, μας φέρατε 

ένα πρόγραμμα με λάθος αριθμούς 9.900.000, αν αφαιρέσετε 

την ανάθεση της Αγίας Τριάδας το ποσό και αυτά που σας 

είπα, άρα λοιπόν μιλάτε για ένα τεχνικό πρόγραμμα των 

3.000.000 περίπου, αυτό είναι το τεχνικό σας πρόγραμμα, τα 

οποία όμως έρχονται από τα περυσινά που δεν ξοδέψατε 

τίποτε. Ούτε για το πολιτιστικό κέντρο, ούτε , ούτε , ούτε. 

Μόνο την αγροτική οδοποιία. Για αυτό λοιπόν, κατεβάσαμε 

μία πρόταση, γιατί ο νόμος είναι δεν είναι απλά το κατά, είναι 

εποικοδομητική η κουβέντα για αυτό και κάναμε την πρόταση 

τότε με τα δημοτικά τέλη οι τέσσερις παρατάξεις. Κάναμε τότε 

την πρόταση και κάναμε ο κωδικός είκοσι, δηλαδή ο κωδικός 

που αφορά την καθαριότητα, να δημιουργηθεί  στον δήμο μας, 

ένας στόλος οχημάτων απορριμματοφόρων, πλυντηρίων και 

σκουπών γιατί έχουμε μεγάλες και πολλές δημοτικές ενότητες 
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και μεγάλες επιφάνειες. Δεν είμαστε λοιπόν μία περιοχή μικρή 

που μπορεί, ειδικά η Επανομή μιλάμε για 90.000 στρέμματα. 

Αυτούς τους κωδικούς λοιπόν στο νούμερο 20 τους 

καταθέσαμε, ενώ δεν χρειαζόταν, για να τους δει η διοίκηση 

στην πρώτη μας πρόταση όταν κάναμε για την μείωση των 

δημοτικών τελών η πρόταση, 24%. Εξοικονομούμε 140.000 

ευρώ, διότι θεωρούμε ότι οι κάδοι οι υπόγειοι, είτε με την 

μορφή της προμήθειας γιατί έρχεται τώρα πολύ μεγάλο έργο 

το open mall, που από το 2000 τον Απρίλιο  του 18 πασχίσαμε 

και εμείς δικαιωθήκαμε λίγους μήνες πριν φύγουμε από την 

διοίκηση το 19, είναι η πρόταση μας από τις λίγες που 

περάσανε και φέρνει στον δήμο μας  σαν και αυτόν τον οποίο 

πασχίζουμε όλοι μας 1.770.000  ευρώ, θα φέρει 80.000 

περίπου υπόγειους κάδους. Να πάρουμε τα χρήματα αυτά 

γιατί μόνο από τον κωδικό  20 μπορέσαμε και πειράξαμε, ώστε 

στον προϋπολογισμό να  φέρουμε μία πρόταση τέτοια, που να  

ικανοποιεί την αγορά και νέων απορριμματοφόρων εκτός 

αυτών που μας δίνει το υπουργείο εσωτερικών με τις 600.000 

ευρώ, την αγορά ενός πλυντηρίου και την αγορά ενδεχόμενα 

κάποιων σκουπών. Αυτούς τους κωδικούς προσπαθήσαμε να 

αποκτήσουμε και για αυτό καταθέτουμε αυτή την πρόταση 

που έχει μία διαφορά 140.000 ευρώ και αύριο μεθαύριο στον 

προϋπολογισμό καταθέτουμε την πρόταση που πάλι λέω δεν 

πειράζει την σκέψη σας, το όραμα σας, σκεπτόμαστε ο δήμος 

στον τομέα της καθαριότητας να αποκτήσει, έχει την 

δυνατότητα πλέον τον δικό του εξοπλισμό. Με αυτές τις 

σκέψεις, ψηφίζουμε την πρόταση την οποίαν καταθέσαμε ως 

παράταξη μαζί με την παράταξη Δράση των Πολιτών. 

Κούτουκας Να κάνω μία παρατήρηση δήμαρχε μου, μισό 

λεπτό λίγο μία παρατήρηση; Δεν θα μιλήσω πολιτικά, μόνο για 

το θέμα του τεχνικού προγράμματος, εδώ πέρα για την 
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εγκατάσταση υπόγειων κάδων κύριε Μαυρομάτη, δεν μπορεί 

να μπει αυτός ο κωδικός εδώ πέρα. 

Μαυρομάτης Ωραία δεν θα μπει.  Συμφωνούμε σε αυτό που 

είπατε. 

Κούτουκας Ωραία , εντάξει τότε. 

Μαυρομάτης Για το τεχνικό θέμα συμφωνούμε. 

Κούτουκας Ωραία. 

Πρόεδρος Κύριε δήμαρχε θέλετε να πείτε κάτι; 

Δήμαρχος Ναι βέβαια. Σήμερα καταθέσαμε ένα τεχνικό 

πρόγραμμα, που είναι συνέχεια του προηγούμενου και το 

προηγούμενο ήταν του παραπροηγούμενου και  έτσι πρέπει να 

γίνεται. Όσοι όμως θέλουν να μένουν αγκυλωμένοι στο ότι 

εμείς καταργήσαμε τον δήμο και θα ξεκινήσουμε από την 

αρχή, μακάρι να   μπορούσαμε και να το κάναμε, τότε θα 

κάναμε και έναν πολύ πιο σύγχρονο σχεδιασμό, με πολύ πιο 

καλά εργαλεία και θα είχαμε και καλύτερα αποτελέσματα. Για 

μένα όμως πεποίθηση είναι ότι , ότι προηγούμενο από όποιον, 

για μένα δεν έχει σημασία. Σημασία έχει να μπορείς να 

εξελίσσεις αυτό που βρίσκεις με τον καλύτερο δυνατό τρόπο 

και τον αποδοτικότερο. Εμείς δεν ήρθαμε για να τραβήξουμε χ 

στα προηγούμενα. Όσοι μένουν να κάνουν πολιτική, 

νομίζοντας ότι κλαψουρίζοντας για τα προηγούμενα  και γιατί 

δεν προλάβανε να τα υλοποιήσουν, γιατί δεν τους επέτρεψε ο 

κόσμος να τα υλοποιήσουν, αλλά και όταν είχαν την 

δυνατότητα να τα υλοποιήσουν αυτά δεν πραγματοποιήθηκαν, 

για μια σειρά από λόγους τους οποίους αν θέλετε αναλύω κι 

όλας και πρέπει όμως με την ευκαιρία να πω και το εξής. Έργο 

από τον προηγούμενο το παίρνεις όταν είναι 

συμβασιοποιημένο,  έργο μη δημοπρατούμενο δεν μπορείς να 

λες ότι το έκανα εγώ. Έργο όμως συμβασιοποιημένο, όπως 
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υπάρχουν  τα σχολεία παραδείγματος χάριν, όπως υπάρχει η 

οδοποιία, είναι έργα της προηγούμενης διοίκησης που 

εξελίχθηκαν και ολοκληρώθηκαν με αυτή την διοίκηση. Πως 

αλλιώς θα γινόταν; Θα τα καταστρέφατε να μην τα κάναμε; Η 

να μην τα αναφέρω μιας και μιλάμε για τεχνικό πρόγραμμα; 

Να τα αποκρύπτουμε; Εμείς έχουμε την τόλμη έχουμε το 

θάρρος και αναγνωρίζουμε. Αναγνωρίστε όμως με το μεγαλείο 

σας κύριε Μαυρομάτη, ότι εγώ προσωπικά ο Τσαμασλής ο 

Γιώργος, ως αρχηγός της παράταξης ψήφισε τεχνικό 

πρόγραμμα το οποίο έρχεστε τώρα εσείς στο 2020 και λέτε ότι 

δεν το κάναμε ποτέ. Η διοίκηση Μαυρομάτη, πήρε ψήφο 

θετική για το τεχνικό πρόγραμμα, την περίοδο που διοικούσε 

και έβαλε έναν όρο η αντιπολίτευση. Τον όρο του ότι αν το 

50% από αυτό το τεχνικό πρόγραμμα υλοποιηθεί εμείς θα 

ξαναψηφίσουμε και την επόμενη χρονιά. Έτσι λοιπόν να μην 

λέτε ότι σήμερα ζητάμε την ψήφο σας αλλά εμείς δεν την 

πήραμε ποτέ. Την πήρατε την ψήφο μας  κύριε Μαυρομάτη 

και έχουμε και ένα ισχυρό επιχείρημα για να το λέμε πάντα, 

διότι εμείς πάντα συμπεριφερόμασταν υπεύθυνα και 

δημοκρατικά. Ποτέ δεν αρνηθήκαμε να ψηφίσουμε έργο. 

Ποτέ. Δεν υπάρχει έργο που πέρασε και να μην το ψηφίσουμε. 

Για όλα αυτά που εσείς σήμερα υπερηφανεύεστε ότι εντάξατε 

έχουν την δική μας σφραγίδα. Την δική μας υπογραφή. Αλλά τι 

μας  κάνετε τώρα μας εγκαλείτε και μας λέτε  , ότι εμείς τα 

βάλαμε   συνεπώς δικά μας είναι; Να τα παρατήσουμε δηλαδή 

εμείς να μην τα κάνουμε; Θα είμαστε ρεαλιστές η όχι; Θα 

είμαστε δίκαιοι η όχι; Απαίτησα εγώ ποτέ σε μια δημόσια μου 

ομιλία οτιδήποτε ακόμη και σε συνέντευξη το τι προηγούμενα 

παραλάβαμε καλό η κακό; Γιατί δεν παραλάβαμε μόνο καλό, 

παραλάβαμε και κακό, παραλάβαμε βομβαρδισμένο τοπίο 

στον δήμο στην κυριολεξία. Παραλάβαμε έναν δήμο που δεν 

είχε τον μηχανισμό καθαριότητας, παραλάβαμε έναν δήμο που 

δεν  είχε μηχανισμό για το πράσινο, δεν υπάρχει 
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αξιοποιημένος κοινόχρηστος χώρος πουθενά. Και ερχόμαστε 

εμείς λοιπόν και λέμε ότι προηγούμενα υπήρχαν σε μελέτες θα 

αξιοποιηθούν και ακούσατε λίγο πριν για την οδό 

Δημοκρατίας, την παλιά Θερμαικού. Υπήρχε μια μελέτη, δεν 

ήταν από εσάς , από προηγούμενα ήταν βελτιώθηκε στην δική 

σας περίοδο, εντάχθηκε πουθενά; Δεν πρέπει εμείς τώρα για 

να κάνουμε αγώνα να την εντάξουμε στο καινούριο 

πρόγραμμα Τρίτση; Βλέπετε λοιπόν ότι στην διοίκηση, όποια 

είναι και μετά από εμάς, όποια ήταν και πριν από εμάς, πρέπει 

να υπάρχει μία συνέχεια στο ορθό, στο σωστό και πρέπει να  

ενώνουμε δυνάμεις, να ενώνουμε δυνάμεις για να πετύχουμε 

μεγαλύτερα και  βέλτιστα αποτελέσματα υπέρ των πολιτών. 

Τότε μπορούμε όλοι μεταξύ μας να   υπερηφανευόμαστε. 

Εμείς το δίκιο κανενός ποτέ δεν θα το πάρουμε και πρώτα από 

όλα εγώ. Δεν υπάρχει περίπτωση να πω ότι αυτό το έκανα εγώ 

χωρίς να το έχω κάνει. Δεν υπάρχει όμως και περίπτωση να 

δώσω έργο στον προηγούμενο χωρίς να το έχει. 

Επαναλαμβάνω, έργο αναγνωρίζεται από την δημόσια 

διοίκηση το συμβασιοποιημένο. Κανένα άλλο δεν είναι έργο. 

Όλα τα άλλα οι δυσκολίες τους  είναι μετά στην είσοδο στο 

πρόγραμμα, μετά την ένταξη στο πρόγραμμα, δηλαδή την 

δημοπράτηση, δηλαδή οι μελέτες , οι όροι δημοπράτησης και 

τα λοιπά μέχρι και τον διαγωνισμό όπως κάναμε και την Αγία 

Τριάδα και κακώς λένε ότι δεν βάλαμε εργολάβο, ο εργολάβος 

μπήκε και θα εγκατασταθεί αύριο κιόλας μπορεί να  

λειτουργήσει, πολύ σύντομα δηλαδή θα λειτουργήσει στην 

Αγία Τριάδα το πρόγραμμα και έπρεπε να το κάνουμε χειμώνα 

για να μην ενοχλούμε τους τουρίστες της εποχής του 

καλοκαιριού. Κανένα έργο δεν πρόκειται να μείνει πίσω, όμως 

σας παρακαλώ πολύ, επειδή εγώ τα θέματα τα προσεγγίζω 

ρεαλιστικά και τεχνοκρατικά, πέρα από την πολιτική η οποία 

μπορεί σαν ομπρέλα να καλύψει τις δραστηριότητες όλων των 

δημοτικών συμβούλων, υπάρχει και η τεχνική πλευρά. Η 
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διοικητική πλευρά. Σας είχα πει λοιπόν ένα εξάμηνο πίσω, σε 

μία ζωντανή συνεδρίαση και όχι όπως σήμερα σε 

τηλεδιάσκεψη ότι ο νόμος 4412 θα αλλάξει. Γιατί μου βάλατε 

το θέμα πως εξελίσσονται τα έργα. Και σας είπα με μεγάλη 

δυσκολία διότι η δυνατότητα των υπηρεσιών αυτή είναι δεν 

υπάρχει άλλη. Θα αργούμε πολύ. Αν μείνει ο 4412 πολύ θα 

αργούμε να  κατασκευάσουμε έργα. Και σας είχα πει τότε, 

γνωρίζοντας όμως, δεν το έβγαλα από το μυαλό μου , ότι ο 

4412 θα αλλάξει και θα γίνει πολύ ευέλικτος, διότι αλλιώς δεν 

μπορούμε να απορροφήσουμε σαν χώρα και όχι σαν δήμος τα 

72.000.000.000 από το ταμείο ανάκαμψης και το ΕΣΠΑ. Και να 

που έγινε, ο 4412 αλλάζει είναι στην διαβούλευση. Από μέρα 

σε μέρα παίρνει σειρά. Πάει  στην προκαταρκτική επιτροπή 

προκειμένου να  εξαχθεί  στην Βουλή για ψήφιση. Που 

σημαίνει, ότι ο 4412 ο τροποποιημένος, μας δίνει την 

δυνατότητα, όλα τα έργα τα οποία έχουν ενταχθεί μέχρι 

σήμερα και αυτά που θα ενταχθούν στο νέο πρόγραμμα 

Τρίτσης και ΕΣΠΑ να μπορούμε πλέον να  τα δημοπρατούμε με 

ευθύνη πλέον της διοίκησης και όχι μόνο των υπηρεσιών. 

Τώρα αναλαμβάνει ευθύνη η διοίκηση. Ναι εσείς δεν την 

είχατε αυτή την δυνατότητα την προηγούμενη πενταετία σας, 

δεν την είχατε, υπάρχει όμως σήμερα όπως είπα   στην 

διαβούλευση, αύριο θα είναι νόμος του κράτους και εμείς θα 

αναλάβουμε τις ευθύνες μας. Όταν θα μας δοθεί η 

δυνατότητα, να μπορούμε μόνοι μας   πλέον να 

κατασκευάζουμε έργα και να υλοποιούμε όλα αυτά τα 

προγράμματα για τα οποία είμαστε υπερήφανοι για την 

είσοδο μας σε αυτά, όμως δεν είμαστε υπερήφανοι για αυτά 

που  πεταχθήκανε. Ήταν έργα εγκριμένα, τα οποία δεν 

κατασκευάστηκαν και έχουνε πεταχθεί. Εκεί εγώ δεν ζητάω 

ευθύνες, εγώ δεν βγήκα να πω γιατί δεν κάνατε και ποτέ δεν 

θα το πω. Θα  προσπαθήσουμε να τα σώσουμε και εκείνα η να 

επανενταχθούν. Έτσι λοιπόν σήμερα το δημοτικό συμβούλιο, 
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καλείται να ψηφίσει ένα τεχνικό πρόγραμμα τελείως 

ρεαλιστικό. Ρεαλιστικό γιατί μας δίνει πλέον την δυνατότητα 

με νόμο να μπορούμε να υλοποιούμε και να κατασκευάζουμε 

έργα ανάλογα με τις μελέτες που έχουμε δώσει στα ανάλογα 

προγράμματα. Το ένα είναι αυτό, ένα άλλο που έχω σημειώσει 

και πρέπει να  σας πω κυρίες και κύριοι συνάδελφοι να το 

έχετε στο μυαλό σας για να μην επιμένετε πολύ για τους 

υπόγειους κάδους, πέρα από αυτούς τους 100.000 που ξέρετε 

είναι δύο υπόγειοι κάδοι δεν είναι περισσότεροι, δύο τρεις 

υπόγειοι κάδοι είναι, εμείς ετοιμαζόμαστε με το υπουργείο 

περιβάλλοντος, για ένα  πρόγραμμα  υπογειοποίησης κάδων 

2.000.000  ευρώ, έτσι λοιπόν αυτά είναι τυπικά όπως τους 

βλέπετε τους κωδικούς, εμείς περιμένουμε ήδη η 

διαβούλευση έχει περάσει, έχουν γίνει οι προδιαγραφές για 

τους υπόγειους κάδους μιλάω πάντα και μέσα στο 21, ο δήμος 

μας  θα είναι ένας από τους δύο δήμους της Θεσσαλονίκης 

που θα ενταχθούν προσέξτε , σε αυτό το πρόγραμμα των 

2.000.000. 2.000.000 λοιπόν ευρώ για υπογειοποίηση κάδων 

θα έχει μέσα στο 21 ο δήμος Θερμαικού. Ο δήμος Θερμαικού 

θα είναι ο πρωτοπόρος στην καθαριότητα, θα είναι το σήμα 

κατατεθέν της καθαριότητας σε όλη την Ελλάδα. Εκεί το πάμε, 

στην καθαριότητα  , στο πράσινο και σε όλα τα άλλα τα τεχνικά 

έργα όπως σας ανακοίνωσε ο αντιδήμαρχος ο κύριος 

Βογιατζής. Επαναλαμβάνω και θέλω την στήριξη σας ως 

δήμαρχος, θέλω την υποστήριξη σας, θα είστε κοντά θέλετε 

δεν θέλετε, δεν μπορείτε να αρνηθείτε την υποστήριξη και την 

στήριξη. Διότι θα σας φέρνω να συμμετέχετε στην υλοποίηση 

αυτών των προγραμμάτων. Αυτά δεν είναι έργα του δήμου, 

δεν είναι έργα του δημάρχου, δεν είναι έργα της διοίκησης, 

είναι έργα του δήμου. Και μακάρι κάθε φορά να 

ανταγωνιζόμαστε ο προηγούμενος με τον επόμενο και ο 

σημερινός με τον αυριανό, ποιος μπορεί να   κάνει 

περισσότερα για τον δήμο του. Αυτός δεν είναι ανταγωνισμός , 
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αυτός είναι συναγωνισμός και μακάρι αυτός να επικρατήσει. 

Αυτό είναι άμιλλα. Αυτό είναι το ζητούμενο σήμερα στην 

τοπική αυτοδιοίκηση. Να ενώνουμε δυνάμεις. Και δεν υπάρχει 

περίπτωση, βλέπετε κάνατε μία πρόταση τέλος πάντων  γύρω 

στα 150.000 ευρώ παίρνοντας ένα κομμάτι βάζοντας σε ένα 

άλλο και τα λοιπά, όσα από αυτά γίνονται να θα γίνουν, δεν 

υπάρχει περίπτωση εγώ να σας τα αρνηθώ το παραμικρό. Δεν 

υπάρχει τέτοια περίπτωση και με την ευκαιρία τώρα θα σας 

πω αυτό που μόλις άκουσα από την ομιλία του κυρίου 

Μαυρομάτη, σχετικά με τα δημοτικά τέλη, και πως αυτό 

δημιούργησε μια διαφορά ίσα ίσα των 100.000 ευρώ. Εσείς 

ζητήσατε να κάνουμε μείωση 24%, εμείς κάναμε μείωση 12% 

γενικά, αλλά 50% στις ευπαθείς ομάδες, που έρχεται στο 

συνολικό ποσό και κουμπώνει πάνω στην δική σας πρόταση. 

Μειωμένο κατά 100.000. Συνεπώς το 1.000.000 μείωση, των 

δημοτικών τελών, ο πολίτης του δήμου Θερμαικού θα το 

απολαύσει. Αυτό το είπα γιατί, γιατί εγώ δεν αποκλίνω πολύ 

από τις δικές σας προτάσεις, βέβαια σε ότι έχει σχέση που 

πάλι τώρα άκουσα, να εφοδιάσουμε, να τροφοδοτήσουμε , να 

αγοράσουμε με οχήματα απορριμματοφόρα τον δήμο, σας 

λέω ότι με την καινούρια αγορά μας έχουμε φτάσει στα δέκα 

απορριμματοφόρα. Δέκα απορριμματοφόρα είναι πάρα πολλά 

για να μπορέσουμε να  κάνουμε αποκομιδή μόνοι μας. Πως θα 

το κάνουμε αυτό μόνοι μας χωρίς εργαζόμενους και επιμένετε 

και επιμένετε και επιμένετε; Ας μας δώσει την δυνατότητα να 

προσλάβουμε και θα σας πω εγώ τι θα κάνουμε παρακάτω με 

την  καθαριότητα. Αλλά πόσες φορές πάλι θα το πω ότι η 

καθαριότητα δεν είναι μόνον η αποκομιδή;  Σε λίγες μέρες από 

τώρα θα έρθει στην οικονομική επιτροπή για να ψηφίσετε την 

αγορά των νέων μηχανημάτων στον δήμο Θερμαικού. 

Αναφέρθηκε ο κύριος Βογιατζής. Τον είδατε πιστεύω, τα 

είδατε ποια είναι αυτά τα οχήματα. Με τι εφοδιάζεται ο 

δήμος. Καινούριες μπουλντόζες , καινούριοι φορτωτές, 
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καινούρια jcb, καινούρια δορυφορικά, καινούρια ηλεκτρικά 

μηχανήματα, καινούρια ηλεκτρικά φορτηγάκια και , και ,και. 

Έτσι θα γίνουμε ένας σύγχρονος δήμος, εγώ δεν θέλω να σας 

κουράσω παραπάνω, ζητώ την υποστήριξη σας, την στήριξη 

σας, την βοήθεια σας και να  πάμε όλοι μαζί τον δήμο 

Θερμαικού ένα σκαλοπάτι παραπάνω. Τότε θα είμαστε 

πετυχημένοι. Η αντιπολίτευση στην οποία εγώ έχω θητεύσει 

για πέντε ολόκληρα χρόνια, δεν είναι μόνο και κατά το 

σύνταγμα πάντα για να ελέγχει, αλλά όπως ξέρετε είναι και για 

να προτείνει. Και όταν οι προτάσεις της γίνονται δεκτές απορώ 

γιατί δεν θα ψηφίζονται. Έτσι λοιπόν εκ προοιμίου σας λέω, 

κάθε σας πρόταση θα γίνεται και δεκτή, δείξτε και εσείς όμως 

με την ψήφο σας πόσο αυτό που λέτε γίνεται πραγματικότητα 

να το δείξουμε και στην κοινωνία. Ότι είμαστε όλοι μαζί , και οι 

33, μία ομάδα ανθρώπων, που επεξεργάζεται προτάσεις και η 

συνισταμένη τους είναι το όφελος των συμπολιτών τους. Σας 

ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε και να ξέρετε ότι εγώ θα 

σας ακούω κάθε μέρα και θα επεξεργάζομαι μονίμως κάθε σας 

λέξη, ότι χρήσιμο, ότι ουσιώδες θα γίνεται και έργο. Σας 

ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε και εμείς κύριε δήμαρχε, κύριε Τζέκο 

η σειρά σας. 

Τζέκος Ευχαριστώ πρόεδρε. Πάντως για να κάνω και ένα μικρό 

σχόλιο, μου φαίνεται λυπηρό να υπάρχει έτσι μια ξιφομαχία, 

όχι δικό μου είναι το έργο , όχι δικό μου, όπως τα παιδιά του 

δημοτικού μαλώνουν για ένα  παιχνίδι και ο καθένας το 

τραβάει, λέει δικό μου είναι. Αυτή η εικόνα είναι λυπηρή 

πάντως. 

Δήμαρχος Απόλυτα συμφωνώ, εγώ δεν είπα τίποτε δικό μου. 

Τζέκος Τα έργα είναι όλα των δημοτών εμείς εδώ πέρα 

κάνουμε μία διαχείριση αυτών των κονδυλίων, αλλά υπάρχει 
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μία πραγματικότητα για όλα αυτά τα τεχνικά προγράμματα. 

Πραγματικότητα είναι ότι επαναλαμβάνονται, λογικό σε 

κάποιο βαθμό, αλλά εδώ και πολλά χρόνια, εγώ τα τελευταία 

δύο τρία τεχνικά προγράμματα βλέπω τα ίδια έργα στα χαρτιά 

και στην πράξη τίποτε. Αυτό αναδεικνύει μία αδυναμία 

υλοποίησης. Πέρυσι ο δήμαρχος μας είπε ότι στην ουσία το 

τεχνικό πρόγραμμα το παρέλαβε από την προηγούμενη 

διοίκηση,  οπότε το επόμενο θα είχε κατά κάποιο τρόπο το 

δικό του αποτύπωμα, αν θυμάμαι καλά ήταν αυτή η φράση. 

Δεν μπορώ να δω εγώ ένα αποτύπωμα ξεχωριστό και δεν   

διακρίνω παρά την προσπάθεια του εισηγητή να  παρουσιάσει 

έτσι μια ωραιοποιημένη κατάσταση. Είναι αλήθεια ότι 

εμπλουτίζεται σε κάποιον βαθμό σε μικρό ποσοστό και αυτό 

ίσως να δεχθώ τον χαρακτηρισμό ρεαλιστικό που ανέφερε ο 

δήμαρχος. Από την άλλη υπάρχουν και κάποιες απορίες, το 

μεγάλο αποθεματικό του δήμου το συζητούσαμε στις 

προηγούμενες συνεδριάσεις είναι γύρω στα 5.000.000. Τι μας 

εμποδίζει να έχουμε ένα μεγαλύτερο τεχνικό πρόγραμμα 

εφόσον υπάρχει αυτό το αποθεματικό. Και να δούμε και 

άλλους κωδικούς, να δούμε και άλλα μικροέργα πέρα από 

αυτά τα μεγάλα που ίσως υπάρχουν. Η γενική πάντως 

παρατήρηση είναι ότι βλέπω να επαναλαμβάνονται στα χαρτιά 

έργα στην πράξη να μην γίνεται τίποτε από αυτά. Επίσης θέλω 

να αναφέρω συγκεκριμένα όντως ακούστηκε και ηχηρά ότι 

αλλού δημοπρατημένα έργα, αλλού είναι στο ποσό της 

μελέτης, αλλού στο ποσό της δημοπράτησης. Αγία Τριάδα η 

ανάπλαση είναι 2.384   το ποσό της μελέτης διορθώστε με αν 

κάνω λάθος και η αγροτική οδοποιία, δρόμος Επανομής 

Τριλόφου είναι στα 862  στο ποσό της δημοπράτησης. Δηλαδή 

υπάρχουν και τέτοια λάθη  , επίσης πέρασε από το δημοτικό 

συμβούλιο και μας θύμισε ο αντιδήμαρχος ότι στο θέμα του 

κλειστού γυμναστηρίου είχαμε την έγκριση του 

προγράμματος, δεν το βλέπω, για ποιο λόγο δεν υπάρχει στο 
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τεχνικό πρόγραμμα το κλειστό γυμναστήριο; Το open mall, 

επίσης δεν το βλέπω, για ποιο λόγο απουσιάζουν από το 

τεχνικό πρόγραμμα τέτοια έργα; Αυτές τις σκέψεις ήθελα να  

καταθέσω, παρότι θεωρούμε ότι θα μπορούσε να δώσει έναν 

χαρακτήρα στο τεχνικό της πρόγραμμα μια διοίκηση  και να 

ξεφύγει από αυτή την  πεπατημένη και την επανάληψη των 

προηγούμενων, εμείς θα ψηφίσουμε την πρόταση και θέλουμε 

να ρωτήσουμε και τον δήμαρχο να  μας πει, γιατί ο δήμαρχος 

αναφέρθηκε στο όταν το ψήφισε είπε τότε ότι αν υλοποιήσετε 

το 50% εγώ θα σας ξαναψηφίσω.  Εμείς θα το ψηφίσουμε 

όπως κάναμε και πέρυσι, να ξέρουμε όμως τι ποσοστό 

υλοποίησης θα έχουμε γιατί τα 500.000  αν το κάνουμε σε 

ποσοστό θα είναι ένα 8%  ας πούμε, ένα 10% αυτή είναι η 

πραγματικότητα; Θα μας πει ο αντιδήμαρχος. Με   αυτή την 

ερώτηση κλείνω την δική μου τοποθέτηση μου σας ευχαριστώ.  

Πρόεδρος Ωραία , ο κύριος Χατζηβαλάσης. 

Βογιατζής Χρήστος Κυρία πρόεδρε να απαντήσω στο τέλος; 

Συνολικά σε όλους; 

Πρόεδρος Στο τέλος. 

Χατζηβαλάσης Εγώ χαίρομαι που υπάρχει μία συνέχεια του 

δήμου, ανεξάρτητα από τις διαμάχες που ακούσαμε στο 

ξεκίνημα, χαίρομαι που βλέπω ότι συνεχίζεται  σε ένα μεγάλο 

ποσοστό γιατί το τεχνικό πρόγραμμα είναι συνεχιζόμενα έργα 

έτσι; Δεν μπορείς να πεις ότι σταματάω μία γέφυρα που 

ξεκίνησε  να  γίνεται τι να την κάνεις; Λοιπόν χαίρομαι που 

βλέπω ότι συνεχίζονται, ότι δεν μπαίνουν, δεν προσπαθούν να 

βάλουν προσκόμματα  να ακυρωθούν έργα και τα λοιπά, θα 

πω ότι με τις παρατηρήσεις που κάναμε, μίλησα το πρωί και με 

τον αντιδήμαρχο, θα το ψηφίσουμε το πρόγραμμα, όπως το 

ψηφίσαμε και πέρυσι, αλλά θα ήθελα και εγώ να βλέπω ένα 

μεγαλύτερο ποσοστό πραγματοποίησης αυτού του 
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προγράμματος, να μην μείνει έτσι να είναι στις καλένδες που 

λέμε να το περνάμε κάθε χρόνο το ίδιο και το ίδιο και να μην 

γίνεται τίποτε. Όσον αφορά αυτά που είπε ο δήμαρχος για την 

αλλαγή του 4412, όντως αλλάζει ο 4412, μόνο που απέναντι 

της η κυβέρνηση έχει όλη την ένωση δήμων, από τον πρόεδρο 

της ένωσης μέχρι και τον τελευταίο δήμαρχο. Ελπίζω να 

κατορθώσει να τα περάσει. Όσον αφορά την οργάνωση τώρα 

των αναπτυξιακών προγραμμάτων , την λειτουργία των 

αναπτυξιακών εταιρειών που θα αναλάβουν να 

πραγματοποιούν τα έργα, μπορεί να σας φανεί περίεργο αλλά 

εγώ δεν διαφωνώ, ίσως είναι κόντρα στις αρχές, τις 

ιδεολογικές αρχές, αλλά πιστεύω ότι είναι απαραίτητο να 

δημιουργηθούν μεγαλύτεροι φορείς που να μπορούν να 

πραγματοποιούν τα έργα με μεγαλύτερη έτσι ευθύνη και 

επιστημοσύνη. Αυτά. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε   τον κύριο Χατζηβαλάση. Ο κύριος 

Παράσχου; 

Παράσχου Κυρία πρόεδρε εγώ νομίζω ότι θα έπρεπε να  

απαντάει στις παρατηρήσεις μας ο κύριος αντιδήμαρχος για να   

μην χάνουμε την συνέχεια. 

Πρόεδρος Τα καταγράφει και θα σας απαντήσει συνολικά. 

Παράσχου Αντιδήμαρχε , δεν μπορώ να καταλάβω γιατί δεν 

συμπεριλάβατε στο τεχνικό σας πρόγραμμα τα κοιμητήρια της 

Περαίας, ακούστηκε δε ότι κάποιοι γείτονες διαμαρτύρονται 

για την ίδρυση των καινούριων κοιμητηρίων. Σε ότι αφορά, την 

αποπεράτωση του πολιτιστικού κέντρου της Περαίας, εδώ 

προϋπολογίζεται ένα  ποσό  500.000 ευρώ από ιδίους πόρους, 

ενώ τρέχει ένα πρόγραμμα αυτή τη στιγμή από όσο ξέρω. 

Θέλω να μου πείτε σε ότι αφορά την συντήρηση των 

κατασκηνώσεων ΠΙΚΠΑ του δήμου Θερμαικού. Εδώ το 

προϋπολογίσατε το έργο δεν έχει γίνει  κάποια επιτροπή δεν 
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ξέρω αν την έχετε κάνει την επιτροπή, πρέπει να γίνει κάποια 

κίνηση από την διοίκηση να υπάρξει κάποια επιτροπή για να 

λειτουργήσουν οι κατασκηνώσεις. Θέλω να μου πείτε σε ότι 

αφορά την διαμόρφωση του χώρου   …………………..  στην 

Μηχανιώνα που είναι 60.000 από ιδίους πόρους, Επανομής 

40.000 , Θερμαικού 40.000, τα ποσά αυτά είναι λίγο αυξημένα. 

Μιλάτε στον κωδικό 023073110002    για εγκατάσταση 

φυσικού αερίου σε δημοτικά κτίρια. Βγάλατε προϋπολογισμό  

130.000 ευρώ. Σε ποια σημεία αναφέρεστε; Σε όλα τα 

δημοτικά; Η αλήθεια είναι κύριε αντιδήμαρχε ότι μπορώ να πω 

για τις καλές σας προθέσεις και ότι θέλετε να κάνετε κάποιο 

σοβαρό έργο για το 2021 και ιδιαίτερα αισιόδοξο είναι το 

γεγονός ότι η μελέτη για έργα της προηγούμενης διοίκησης και 

εδώ να συμφωνήσω με τον κύριο Μαυρομάτη, σήμερα είναι 

ότι συνεχίζονται όπως και κάποια άλλα έργα που τρέχουν. Και 

με αυτό αποδεικνύεται έμπρακτα ότι η διοίκηση σας έχει 

συνέχεια και θα το εισπράξουν οι συμπολίτες μας αυτό, με 

αυτές λοιπόν τις παρατηρήσεις , παρά το γεγονός ότι είναι 

πολύ φτωχό το πρόγραμμα σε ότι αφορά την δημοτική 

ενότητα Περαίας, φαίνεται καθαρά κύριε αντιδήμαρχε ότι 

κάνετε μία  πρώτη διερευνητική προσπάθεια για την 

αναβάθμιση της  καθημερινότητας των δημοτών. Με την ευχή 

λοιπόν να εκτελεστεί το σύνολο του τεχνικού προγράμματος 

του 2021 και με την σκέψη ότι το 22 θα γίνει πιο τολμηρό και 

πιο χρήσιμο σαν εργαλείο για την ανάδειξη της περιοχής μας, 

κάτι που δικαιούμαστε όλοι μας  οι κάτοικοι του Θερμαικού, η 

παράταξη μας θα υπερψηφίσει το τεχνικό πρόγραμμα του 

2021. Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε και εμείς, κυρία Μώραλη η σειρά 

σας. 

Μώραλη Ναι, καλησπέρα και από μας , να ξεκινήσουμε λίγο με 

το να αναλύσουμε  τον όρο ρεαλισμό έχει εντελώς 
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υποκειμενική προσέγγιση, για άλλους ρεαλισμός είναι να έχω 

5 ευρώ, ας μην μιλάει και κάποιος όταν κάποιος άλλος έχει τον 

λόγο για να μπορούμε να ακουγόμαστε και καλά, λέω λοιπόν 

ότι ο όρος ρεαλισμός   μπορεί για κάποιους να σημαίνει ότι 

έχω στην διάθεση μου 5 ευρώ, τα 2,5 περίπου και παραπάνω 

είναι από ίδιους πόρους και τα υπόλοιπα κατιτίς για να 

καλύψω γενικότερες ανάγκες. Το ζήτημα για εμάς, το 

ρεαλισμός για εμάς σημαίνει ότι καλύπτω τις λαϊκές ανάγκες, 

εκεί είναι η διαφορά μας. Και αν δεν τις καλύπτω με τα 5 

ευρώ, τελικά το να φτάνεις περίπου 3 είναι από ίδιους πόρους 

Δηλαδή από τα λεφτά κατευθείαν από την τσέπη των δημοτών 

τότε προσπαθώ τα πέντε να τα κάνω δέκα. Και αν δεν μου 

φτάνουν τα δέκα θα τα κάνω παραπάνω. Αυτά είναι τα 

κριτήρια για εμάς. Με βάση αυτό το κριτήριο λοιπόν, 

αναλύουμε και στεκόμαστε πολιτικά, απέναντι στους 

προϋπολογισμούς κάθε χρόνο, απέναντι στα τεχνικά 

προγράμματα, απέναντι στα δημοτικά τέλη. Το πρώτο λοιπόν 

κριτήριο αυτό καλύπτει τις βασικές ανάγκες; Έχω καμία 

αγωνιστική διάθεση να τα καλύψω; Δεν έχω. Αυτή την 

απάντηση πήραμε προηγούμενα. Θυμίζω στον κύριο δήμαρχο 

αυτό που είπε πριν. Μακάρι, είπε να μας δώσουν πέντε 

εργαζόμενους ακόμη για να δουλέψουν τα εργαλεία. Οι 

δήμαρχοι κύριε  δήμαρχε δεν λένε μακάρι. Τουλάχιστον αυτό 

είναι το δικό μας κριτήριο και πάντα έτσι απευθυνόμαστε στον 

κόσμο. Με  ευχές δεν λύνονται τα προβλήματα. Τα 

προβλήματα λύνονται αγωνιστικά. Αυτό έχει αποδείξει η 

ιστορία, με ευχή δεν έχει αλλάξει κάτι. Το 53% των χρημάτων 

που καλύπτουν αυτό το τεχνικό πρόγραμμα, που φτάνει στα 

9.000.000 από 7 η δεν ξέρω εγώ τι , καλύπτεται από ίδιους 

πόρους. Μια σειρά έργα τα οποία είναι συνεχιζόμενα και μια 

σειρά που δεν έγιναν ενώ θα έπρεπε να είχαν γίνει, 

τουλάχιστον θα  έπρεπε να είχαν προχωρήσει για να 

ολοκληρωθούν,   αν όχι για υλοποίηση αλλά να είχαν 
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προχωρήσει τίποτε από αυτά δεν έγινε εκτός από ένα πολύ 

μικρό κομμάτι. Όλα τα υπόλοιπα είναι έργα τα οποία  

στηρίζονται σε κάποια προγράμματα, Και αυτά είναι τα 

ελάχιστα. Δεν μπορεί λοιπόν να είναι κάποιος ευχαριστημένος, 

με όση καλή διάθεση εντός εισαγωγικών η εκτός εισαγωγικών, 

θέλει να  παρουσιάσει ότι τούτο εδώ το τεχνικό πρόγραμμα 

είναι μια ιστορία που αφορά και τους 33, το ότι καλό θα ήταν 

να συναινέσουμε για το καλό του δήμου και όλες αυτές οι 

μεγάλες οι πράξεις οι οποίες επί της ουσίας δεν λένε και κάτι, 

προφανώς μπορεί γιατί από ότι κατάλαβα για να περάσει  

είναι πολύ κοντά στο ομόφωνο. Γιατί τα κριτήρια είναι τα ίδια. 

Τα δικά μας  κριτήρια είναι αυτά. Δεν μπορεί να είναι 

ευχαριστημένος κάποιος όταν ……….  Δεν θα ζητήσουμε 

αγωνιστική διάθεση από μια δημοτική αρχή και από όλες τις 

άλλες παρατάξεις που σύμφωνα με τις τοποθετήσεις δεν την 

έχουν εκδηλώσει ποτέ. Να ξέρετε όμως και για αυτό είμαστε 

εδώ τούτες  οι λαϊκές ανάγκες και  θα γίνω πολύ συγκεκριμένη, 

πρέπει να  ικανοποιηθούν γιατί θα τις θέλει ο κόσμος. Όχι θα 

τις δω, εδώ. Στην αρχή κρίσης είμαστε. Είναι βέβαια και η 

πανδημία, αλλά εκεί είμαστε. Όλη την χρηματοδότηση από 

όλα αυτά την δίνουμε μέσα από τους συνδημότες μας. Από 

εκείνους την ζητάμε και από εκείνους που πρέπει να  την 

δώσουν δεν δίνουν μία, είχα πει την προηγούμενη φορά, ότι 

ζητήματα του προϋπολογισμού, του κρατικού 

προϋπολογισμού που αφορούν την τοπική διοίκηση , την υγεία 

και την παιδεία είναι λιγότερο……. Μα αυτή είναι η 

κατάσταση. Και εμείς καθόμαστε και κάνουμε τι και συνεχίζω 

για το πιο συγκεκριμένη. Ότι δείχνει πράγματα δείχνει. Ας 

πούμε αυτό που ανέφερε ο κύριος Παράσχου γιατί είναι και 

στις δικές μας σημειώσεις δεν χρειάζεται η επανάληψη πολλές 

φορές και για τα κοιμητήρια που είπε, είναι πολύ σοβαρό 

ζήτημα, για την πεζοδρόμηση, για τις ασφαλτοστρώσεις, για να 

έρθω εκεί που είπε ο κύριος Μαυρομάτης που χάθηκαν σε ότι 
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αφορά τα αντιπλημμυρικά, δεν μπορεί να συζητάμε σήμερα 

και να  λέμε κλαψουρίζοντας, ότι ενώ είμαστε μία περιοχή η 

οποία έχει χτυπηθεί αλύπητα από τις πλημμύρες δεν συζητάμε 

τέτοια πράγματα, δεν συζητάμε την αντισεισμική προστασία 

στην Περαία και συνολικότερα. Αυτά δεν τα ζητούν οι λαϊκές 

ανάγκες; Η πεζοδρόμηση, η πρόσβαση στα ΑΜΕΑ, η 

προσβασιμότητα που πρέπει να έχουμε σε μία σειρά χώρους, 

οι παιδικές χαρές, αυτά για τα σχολεία , εγώ είπα στην αρχή 

και θα ήθελα και μία εξήγηση για αυτό, γράφετε επάνω τρία 

σχολεία και γράφετε δίπλα ίδιοι πόροι και το αέριο, μέσα στις 

εγκαταστάσεις στα σχολεία εμείς τα κάνουμε. Άλλος  πρέπει 

να δώσει τους πόρους και δεν θα το βάλουμε αυτό στην 

κουβέντα καθόλου; Θα το αποσιωπήσουμε; Για να δείξουμε τι; 

Συναίνεση; Συντονισμό; Ότι παλεύουμε όλοι μαζί για το καλό 

του δήμου; Ενώ εδώ έχουμε στέρηση; Σοβαρή στέρηση; Για να 

γίνουν έργα που θα καλύπτουν αυτό που λέμε λαϊκές ανάγκες 

είναι ζήτημα; Σας είχα πει και την προηγούμενη φορά, το 

κέντρο υγείας, πως μπορούμε να το στηρίξουμε όλο αυτό; Ότι 

έχουν χαθεί χρήματα είναι πολύ σημαντικό, αλλά τέθηκε 

προηγούμενα αλλά το σημειώνουμε και εμείς, γιατί ήταν για 

πολύ σοβαρά θέματα, το άλλο που έχει να  κάνει με το, δεν θα 

μπούμε στην λογική   ποιος έκανε αυτά τα έργα και αν είναι 

συνεχιζόμενα και δεν νομίζω  ότι χρειάζεται να συνεχίσω 

παραπάνω θα κλείσω με αυτό , τα έργα αν είναι εκεί, είναι 

έργα που εντάξει η προηγούμενη διοίκηση τα είχε 

προγραμματίσει, μάλλον πριν δύο χρόνια, βλέπουμε μία 

υλοποίηση πάρα πολύ μικρή και δεν μπορεί να  θεωρούμε ότι 

είναι δικαιολογία αυτό που είπε ο κύριος αντιδήμαρχος πρώτα 

ότι οι πρώτοι 8 μήνες ήταν έτσι και οι δύο ήταν αλλιώς, οι δύο 

ήταν απελευθερωτικοί ας πούμε και μας άφησαν να  

δράσουμε , κάποιοι συνάδελφοι γελούν κιόλας και οι 

υπόλοιποι 8 μήνες ήταν μήνες οι οποίοι ήμασταν μέσα στον 

κορονοιό και είχαμε θέματα και προβλήματα. Δεν νομίζω ότι 
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μπορεί να  ικανοποιηθεί κανείς από αυτή την δικαιολογία γιατί 

δεν προχώρησαν τα έργα. Να δούμε τι γίνεται στα χωριά εκεί , 

εννοώ στις μικρές κοινωνίες, στις μικρές κοινότητες, οι οποίες 

δεν βλέπουν όλο αυτό, τα αποτελέσματα υλοποίησης  ξέρω 

και εγώ, μιλάω ας πούμε για το Αγγελοχώρι για παράδειγμα 

για εκείνον τον περιβόητο δρόμο ανεξάρτητα αν δεν τον 

ψηφίσαμε εμείς η όχι σημασία έχει ότι ήταν ένα έργο, το 

οποίο σέρνεται και υπάρχουν πολλά τέτοια έργα που 

σέρνονται. Και για αυτό επίσης δεν μπορεί να είναι 

δικαιολογία ότι είναι λίγοι οι υπάλληλοι , αφού εδώ είμαστε 

θα διεκδικήσουμε να  γίνουν άλλοι τόσοι αν δεν φτάνουν. Σε 

μια μέρα φτάσαμε πέντε από μετατάξεις η και από μέσα από 

την κινητικότητα. 

Πρόεδρος Μάλλον ξεφεύγουμε από το θέμα μας. 

Μώραλη Λοιπόν και έλεγα θα μιλήσετε δεν θα μιλήσετε. 

Συνήθως μου κάνετε παρατήρηση για τον χρόνο, τώρα 

μιλήσαμε για το θέμα αν ξεφεύγουμε η όχι, τώρα τι να σας πω; 

Αν έχεις εργαλεία και δεν έχεις προσωπικό να τα δουλέψει 

αυτά τα εργαλεία  και αυτό θεωρείται εκτός θέματος τι να πω 

βρε παιδιά εντάξει. Το τεχνικό πρόγραμμα, είναι εργαλεία  

είναι χρήματα και είναι άνθρωποι, εργαζόμενοι για να 

παράξουν έργο, αν αυτό δεν μας ενδιαφέρει και το βγάζουμε 

εκτός συζήτησης, καμιά φορά έστω και μία παρατήρηση 

δείχνει το τι υπάρχει ως αντίληψη  για την προοπτική και την 

ανάπτυξη ενός δήμου. Για εμάς πάντως αυτό έχει σημασία. 

Από την στιγμή που αυτό δεν υλοποιείται συναινετικά είτε 

συνένοχα δεν θα έχουμε τέτοια θέση. Τελείωσα ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ωραία, κύριε Καπλάνη. 

Καπλάνης Ευχαριστώ πρόεδρε. Τι να πω, θέλω να πω ότι 

παίρνουμε τον λόγο και καλά είναι να περιοριζόμαστε σε αυτά 

που πρέπει να  πούμε και σε αυτά που έχει σημασία να 
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μεταφέρουμε σαν σκέψεις, έτσι ώστε να βοηθήσουμε την 

εξέλιξη του τόπου μας με την δική μας σκέψη μεταφέροντας 

τον προβληματισμό μας  και τις προτάσεις μας στην διοίκηση. 

Το τεχνικό πρόγραμμα, εμένα δεν με ικανοποιεί δεν το θεωρώ,   

θεωρώ ότι για να έχουμε ένα τεχνικό πρόγραμμα σωστό 

πρέπει να  ξεκινάμε κάνοντας πολιτική δηλαδή πρόβλεψη, να 

προβλέπουμε να καταγράφουμε ανάγκες, να κάνουμε μελέτες, 

να κάνουμε προτάσεις, να κάνουμε εντάξεις των μελετών και 

των προτάσεων και των σκέψεων μας για να πετυχαίνουμε 

έργα. Δυστυχώς όταν μπαίνουμε σε μία στείρα αντιπαράθεση 

και έχουμε να ακούμε  εμείς κάναμε τότε αυτά και εσείς δεν 

κάνατε εκείνα τότε και εμείς κάναμε αυτά τώρα και εσείς δεν 

κάνατε αυτά τότε, αυτό δεν βοηθάει πουθενά. Δεν άκουσα 

δηλαδή από την κουβέντα μας πέρα από μία δύο προτάσεις 

έτσι συγκεκριμένων συναδέλφων που λένε θέλουμε να μας 

πείτε αν υπάρχει η δεν υπάρχει αυτό , όλα τα άλλα είναι 

γενικόλογα και αόριστα. Τίποτε συγκεκριμένο τίποτε ιδιαίτερο. 

Το τεχνικό πρόγραμμα ναι, εκφράζει αν θέλετε την νοοτροπία 

και την δυνατότητα που έχει μία διοίκηση, αυτό που πιστεύει 

ότι μπορεί να κάνει, το περνάει από το χαρτί. Σε ότι με αφορά 

θεωρώ ότι αυτά που πιστεύει ότι μπορεί να  κάνει, αυτά που 

έχει περάσει στο χαρτί, είναι πολύ λιγότερα από όσα μας 

πρέπουν, από όσα χρειαζόμαστε αν θέλετε από όσα 

δικαιούμαστε. Δεν είναι αυτά. Εν πάση περιπτώσει έστω και σε 

αυτό το επίπεδο, έχει πολύ μεγάλη σημασία  να σταθούμε και 

στο ποσοστό ερωτήσεις. Εύχομαι λοιπόν η διοίκηση έστω και 

με αυτό το φτωχό κατά την γνώμη μου τεχνικό πρόγραμμα, 

βάζοντας πλάτη τουλάχιστον σε ότι με αφορά και να  είμαι 

παρών όπου μου ζητηθεί, να μπορέσουμε να το υλοποιήσουμε 

στο μεγαλύτερο μέρος του. Δεν θέλω να μπω σε λεπτομέρειες, 

ευχαριστώ πάρα πολύ εγώ θα το ψηφίσω το πρόγραμμα. 
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Πρόεδρος Ευχαριστούμε . Οι ανεξάρτητοι, κύριε Αδαμίδη. Ο 

κύριος Αδαμίδης κάνει για λίγο διάλειμμα , ο κύριος Ζαβέρκος. 

Το ψηφίζει ο κύριος Αδαμίδης από ότι κατάλαβα , ο κύριος 

Ζαβέρκος; 

Ζαβέρκος Ναι κυρία πρόεδρε, το υπερψηφίζω και εγώ και δύο 

ερωτήσεις που ήθελα να  κάνω για ποιόν λόγο δεν είναι το  

open mall και κάποια άλλα τις έχουν κάνει κάποιοι 

συνάδελφοι, οπότε καλύφθηκα, απλώς το μόνο που θέλω να 

ρωτήσω στον αντιδήμαρχο είναι γιατί δεν έχει ξεκινήσει ακόμη 

ο δρόμος του σχολείου της φύσης. Αν έχει κάποια ενημέρωση 

να μας κάνει για αυτό. Γιατί ρωτάνε πολλοί δημότες εδώ στην 

Επανομή. 

Πρόεδρος Ναι, κύριε Αδαμίδη με ακούτε εσείς θα το 

ψηφίσετε; 

Αδαμίδης Ναι κυρία πρόεδρε με ακούτε;  Εγώ θα το 

υπερψηφίσω αν και είμαι λίγο δυσαρεστημένος γιατί η Περαία 

δεν πήρε πάλι αυτό που της αναλογεί, μην ξεχνάμε ότι είμαστε 

ένας αμιγώς παραλιακός δήμος και οι παραλίες της Περαίας , 

του Μπαξέ και της Αγίας Τριάδας είναι αυτές που φέρνουν το 

85%  των τουριστών κάθε καλοκαίρι και θα ήθελα λίγες 

προβλέψεις παραπάνω σε αυτά τα παραλιακά μέτωπα. 

Δήμαρχος Είναι η δημοκρατία Σπύρο. 

Αδαμίδης Ναι, η δημοκρατία δεν είναι παραλιακό μέτωπο 

όμως. Θα ήθελα και λίγο μια πρόβλεψη και για τον πεζόδρομο 

της Περαίας, που ξέρεις ότι βλάβη και αν γίνει δεν μπορεί να 

επισκευαστεί, θα ήθελα μία μελέτη εκεί να δω κάτι να γίνει 

μία ανάπλαση κάτι οτιδήποτε κάποιο έργο σε αυτόν τον τόπο. 

Καπλάνης Για την διάβρωση της ακτής. 

Πρόεδρος Ο κύριος Μπίρος είχε σειρά να μιλήσει, 

υπερψηφίζει μας λέει. 
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Δήμαρχος Συγγνώμη κυρία πρόεδρε. Είχαμε πει ότι υπάρχουν 

διάσπαρτα θέματα και ότι πρέπει ν απαντηθούν. 

Μαυρομάτης Επί του προσωπικού δευτερολογία. 

Πρόεδρος Ναι, θα δευτερολογήσετε  κύριε Μαυρομάτη. 

Δήμαρχος Ούτε ένα λεπτό, η διάβρωση των ακτών λοιπόν έχει 

ήδη αδειοδοτηθεί και είναι έτοιμη για να ενταχθεί σε 

χρηματοδότηση. Πάει πολύ καλά αυτό το έργο, όπως πάει 

πολύ καλά και η διευθέτηση των ρεμάτων και αυτές έχουν 

αδειοδοτηθεί   έχουμε πάρει δηλαδή τις συγκεκριμένες άδειες 

και τα λοιπά και είμαστε έτοιμοι  και εκεί να  ενταχθούμε για 

αυτά τα δύο έργα ήθελα να  πω , όπως και ψάχνουμε να 

βρούμε μία παλιά μελέτη την οποία βέβαια θα βελτιώσουμε 

για τα όμβρια ύδατα της Κάτω Περαίας. Στην περιοχή των 

καταστημάτων, που με την πρώτη πλημμύρα, με την πρώτη 

ψιχάλα μάλλον πλημμυρίζει όλο το θαλάσσιο μέτωπο , όλα τα 

καταστήματα. Και εκεί για αυτό δεν είναι στο τεχνικό 

πρόγραμμα, διότι η μελέτη ακόμη δεν έχει εκσυγχρονιστεί, δεν 

έχει συμπληρωθεί, δεν έχει επικαιροποιηθεί για αυτό δεν έχει 

ενταχθεί. 

Πασχαλίδου Πρόεδρε μπορώ για λίγο κάτι να  πω; 

Πρόεδρος Ορίστε. 

Πασχαλίδου Πράγματι ο αντιδήμαρχος έκανε μια καταγραφή 

όλων των έργων των ενταγμένων. Εγώ δεν θα μπω στην 

διαδικασία να αναφέρω τα έργα, θα πω το ότι αυτά τα οποία 

έχουν στην ταυτοποίηση, θα πω όπως και πέρυσι, βλέπω ότι 

δεν εισακούστηκα, ελπίζω να μην μας   …… στην περιφέρεια 

δεν θα έπρεπε να είναι μέσα στον  άξονα του τεχνικού 

προγράμματος, αλλά ακόμη και αν ήταν θα έπρεπε να είχε 

διαφορετική υφή ως συνεχιζόμενα έργα. Να κάνω μια μικρή 

επισήμανση ίσως ο δήμαρχος δεν το γνωρίζει, αλλά σε αυτό 
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που ανέφερες για τα ενταγμένα έργα, το 99% να μην σου πω 

το 100% αυτή την στιγμή και αυτό προσπαθώ να κάνω στο 

μυαλό μου ακριβώς την καταγραφή , αυτό που είπες για την 

δημοπράτηση είναι πληρέστερα, το μόνο που έχει αλλάξει 

είναι η διακήρυξη, γιατί άλλαξαν τα  άρθρα της διακήρυξης 

οπότε αυτό νομίζω ότι δεν ευσταθεί. Να κάνω μια ερώτηση, 

δεν ξέρω ποιος μπορεί να μου απαντήσει, αυτή την στιγμή, 

όπως είδες δήμαρχε υπάρχουν για τα όμβρια της Περαίας, 

υπάρχει ανοικτή πρόσκληση 09  του Τρίτση που αυτή τη στιγμή  

και εγώ σαν παρούσα υπάλληλος της διεύθυνσης τεχνικής 

υπηρεσίας της ΔΕΥΑΘ της Θέρμης θα υποβάλλω μια μελέτη, 

χρηματοδότηση μελέτης κοντά στις 760.000 ευρώ. Νομίζω ότι 

δεν θα πρέπει να  πάμε στην λογική της επικαιροποίησης μιας 

παλιάς μελέτης, αλλά να δημοπρατήσετε με έναν τρόπο που 

δεν είναι πολύ δύσκολος να γίνει  και πολύ ευχαρίστως αν 

χρειαστεί να βοηθήσω να βγει μια τέτοια μελέτη η οποία θα 

μπορεί να  κάνει την Κάτω Περαία, να την αντιμετωπίσει       

σαν smart city. Άρα θα γίνει βιοκλιματική με επανάθροιση του 

νερού  όλου αυτού και θα λύσει ολοκληρωτικά το πρόβλημα. 

Μία άλλη, δεν άκουσα καθόλου για τα αντισεισμικά. Όπως 

στην Περαία γνωρίζω πολύ καλά το θέμα που υπάρχει, στα 

δημόσια κτίρια θα πρέπει να γίνει μια καταγραφή για να 

μπορέσουμε να δούμε την πρόσκληση 11. Να κάνω μία 

ερώτηση στον αντιδήμαρχο τεχνικών αν έχει δει και αν έχει 

μπροστά του μια λίστα με τις  νομικές δεσμεύσεις , τι σημαίνει 

νομική δέσμευση , είναι η υποχρέωση του δήμου αυτή που 

ανέλαβε για το τρέχον έτος για το πως θα έπρεπε να έχουμε 

κάνει δεσμεύσεις.  Παραδείγματος χάριν ο Δίας , οι μελέτες 

του Δία έχουν νομική δέσμευση τον 10ο του 20. Εάν δεν 

κάναμε κάτι   θα πρέπει να  κάνουμε οπωσδήποτε κάποιο 

αίτημα παράτασης, γιατί μέχρι να  ολοκληρωθεί για το τέλος 

του 22 των μελετών, αλλά εφόσον δεν έχουμε προσκομίσει 

συμβάσεις κινδυνεύουμε με απεντάξεις. Επίσης, οι 
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ασφαλτοστρώσεις πολύ σωστά μπαίνουν μέσα στο τεχνικό 

πρόγραμμα με το εκατομμύριο για το 21 και τα υπόλοιπα άλλα 

2.000.000   να μπούνε  στο 22, θα ήταν πάρα πολύ καλό να 

γίνει,   αλλά μην ξεχνάτε ότι έχουμε αυτή την στιγμή τον 

γόρδιο δεσμό των ασφαλτοστρώσεων  κρασπεδώσεων, σε 

βλέπω Χρήστο που κουνάς το κεφάλι, το οποίο δεν θα   

προλάβει αυτό το εκατομμύριο να μπει μέσα και να  πάρει την 

θέση του για 80.000, γιατί ούτε μέχρι, τον Ιούνιο θα έχει 

ολοκληρωθεί, άρα δεν θα μπορείς να έχεις εγκρίνει την μελέτη 

και επειδή είναι  500.000 θέλει τουλάχιστον να  τρέχεις 9 

μήνες για να έχεις σύμβαση. 

 Δήμαρχος Έτσι είναι. Για αυτό θα ολοκληρωθεί το 22 

Πασχαλίδου Δεν θα μπορείς να έχεις εκταμίευση του 

εκατομμυρίου. Είναι πεδίο τελείως στον αέρα. Επίσης, το 

πολιτιστικό κέντρο, η μελέτη που υπάρχει και  την περάσαμε 

από το δημοτικό συμβούλιο 400.000 ευρώ, τετρακόσια και 

κάτι νομίζω τετρακόσια είκοσι, ενώ τώρα το βλέπω με  

500.000,  εφόσον αυτή υπάρχει και υπάρχει και ενεργή η 

οικοδομική άδεια, είναι κρίμα αυτή την στιγμή να πρέπει να  

κατεβάσουμε την ΑΤ07  που έχει να  κάνει με το κτιριακό 

απόθεμα στην ομάδα Β. Γιατί να  τα βάλουμε με ιδίους πόρους 

και μάλιστα   να  προσθέσουμε και τον εξοπλισμό του 

αμφιθεάτρου. 

Δήμαρχος Γιατί εκεί ίσως να βάλουμε το σχολείο κυρία 

Πασχαλίδου για αυτό. 

Πασχαλίδου Μπορούμε να βάλουμε και το σχολείο. 

Κασάπη  Αυτά δεν είναι τεχνικό πρόγραμμα , αυτό είναι 

στρατηγικός σχεδιασμός κυρία Πασχαλίδου. Τεχνικό 

πρόγραμμα είναι τι θα γίνει από Ιανουάριο μέχρι Δεκέμβριο. 



47 
 

Πρόεδρος Κυρία Πασχαλίδου, συγγνώμη λίγο , κανονικά 

έπρεπε να  μπείτε εισηγητής της παράταξης σας και να  κάνετε 

αντί  εισήγηση. 

Πασχαλίδου Εγώ να βοηθήσω πήγα με αυτά που λέω. Αν δεν 

το θέλετε εντάξει. 

Δήμαρχος Συνέχισε. 

Πασχαλίδου Για το κτιριακό πρόγραμμα και ανέφερα  τους 

κόμβους της περιφέρειας. Τελείωσα. 

Δήμαρχος Ολοκλήρωσε Πάττυ. 

Πασχαλίδου Ολοκλήρωσα. 

Μήλιος ΘΝΠ  Ένα λεπτό πρόεδρε ένα σχόλιο. 

Ζαριφέ Ένα λεπτό. 

Μήλιος Σχόλιο θα κάνω. Όλοι οι συνάδελφοι μιλήσαν  άλλος 

είπε έτσι , άλλος είπε αλλιώς, ο επικεφαλής της  παράταξης 

μας μίλησε και θα ξαναμιλήσει, η πρώην αντιδήμαρχος 

τεχνικών υπηρεσιών, εγώ αυτό που ήθελα να  πω, να 

αναφερθώ λιγάκι στον δήμαρχο στον κύριο Τσαμασλή και θα 

ήταν πολύ καλό να το πω και τώρα την βρίσκω την ευκαιρία με 

το τεχνικό πρόγραμμα, μάλλον χρόνια. Λοιπόν κύριε δήμαρχε 

το λέγειν σας είναι πάρα πολύ καλό, για όσους δεν ξέρουν τα 

δρώμενα. Εκτός από τα τριάντα λεπτά κύριε δήμαρχε και τα 28 

ήταν για τα προηγούμενα τεχνικά προγράμματα της διοίκησης 

Μαυρομάτη, Για το δικό σας δεν είπατε τίποτε, ούτε το 

υπερασπιστήκατε, μάλλον είπατε μία λέξη είναι αναπτυξιακό. 

Θυμάμαι λοιπόν εγώ, όλα αυτά τα προηγούμενα πέντε χρόνια, 

ότι πάντα γιατί και εγώ σαν αντιδήμαρχος οικονομικών έβαλα 

σε αυτό το τεχνικό πρόγραμμα όπως και οι προηγούμενοι όλοι 

οι συνάδελφοι στα προηγούμενα τεχνικά προγράμματα, πάντα 

λέγατε ότι ξέρετε δεν είναι αναπτυξιακό, δεν είναι ρεαλιστικό 

και είχαμε αυτή την αντιπαράθεση. Τώρα λέτε για το δικό σας 
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ότι είναι. Είπατε ότι 2.000.000 αν θυμάμαι για τους κάδους ότι 

βάλατε τα λεφτά επιθετικά, μπορείτε να  βάλετε και ένα ευρώ 

σε κωδικό έτσι; Και μάλιστα και είπατε και πάλι ότι πάρα 

πολλές φορές είπατε θα και θα  ,να  θυμίσω ότι  το θα το 

σπείρανε και δεν φύτρωσε ποτέ κύριε δήμαρχε .  Ευχαριστώ 

πολύ 

Δήμαρχος Ευχαριστώ πολύ και το παρελθόν. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε , τώρα η κυρία Βουλγαράκη. 

Βουλγαράκη Υπερψηφίζω το τεχνικό πρόγραμμα με την 

υποσημείωση όμως και εγώ ότι για την Περαία είναι πάρα 

πολύ λίγα τα έργα και τα κονδύλια, έχουμε δύο συνεχιζόμενα 

έργα το πέμπτο δημοτικό  και το πολιτιστικό και από εκεί και 

πέρα δεν υπάρχει τίποτε. Χαίρομαι που άκουσα στο τέλος 

κάποια έργα και του προγράμματος Τρίτση και για τις 

διαβρώσεις των ακτών, τα ρέματα , ελπίζουμε  να τα δούμε 

ήταν και προτάσεις δικές μας που έχουμε στείλει   και στο 

τεχνικό πρόγραμμα και για το πρόγραμμα Τρίτση. Με την 

σημείωση όμως ότι είναι πάρα πολύ λίγα τα έργα της Περαίας 

και δεν βλέπουμε κανένα έργο ούτε αναπτυξιακό αλλά ούτε 

και για την καλυτέρευση της ζωής των δημοτών της τοπικής 

κοινότητας. Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ωραία , ο κύριος Μακρής; 

Μακρής Κυρία πρόεδρε, το ψηφίζω το τεχνικό πρόγραμμα 

οπότε ναι. 

Πρόεδρος Ωραία , ο κύριος Μειμαρίδης; 

Μειμαρίδης Πριν δώσω την ψήφο μου, θα ήθελα να  κάνω μία 

μικρή επισήμανση. Είναι το δεύτερο τεχνικό πρόγραμμα που 

καλούμαι να συμμετέχω και μετά λύπης μου παρατηρώ ότι δεν 

υπάρχει ούτε ένα έργο από αυτά που έχουμε κάνει ως 
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προτάσεις προς την διοίκηση για το Αγγελοχώρι. Ούτε ένα 

έργο. Ούτε πέρυσι ούτε φέτος. 

Μπίρος Έχει τον δρόμο, 400.000 

Πρόεδρος Κύριε Μπίρο μην παρεμβαίνετε. 

Μειμαρίδης  Το 400.000 είναι πριν από δύο τρία χρόνια. Οι 

προτάσεις που έχουν γίνει από το τοπικό συμβούλιο και πέρσι 

και φέτος, δεν υπάρχει τίποτε μέσα. Τέλος πάντων ,  ψηφίζω 

την πρότασης της παράταξης Θερμαικός Νέα Πορεία. 

Πρόεδρος Ωραία, ο κύριος Μακρίδης. 

Μακρίδης Καλησπέρα και από μένα αν  και ειδοποιήθηκα 4.30 

η ώρα τώρα μόλις μπόρεσα να έρθω, αν και δεν άκουσα αλλά 

στηρίζω το τεχνικό πρόγραμμα του δήμου, δεν ξέρω τώρα 

ακριβώς τις λεπτομέρειες αλλά όπως είπε και ο κύριος 

Μειμαρίδης είχαμε και πέρυσι τεχνικό πρόγραμμα από το 

οποίο σχεδόν τίποτε δεν υλοποιήθηκε. 

Πρόεδρος Τώρα θα μας απαντήσει ο κύριος αντιδήμαρχος, 

αντιδήμαρχε είστε έτοιμος για τις απαντήσεις; 

Μαργαρίτης Μπορώ να  ρωτήσω κάτι κυρία πρόεδρε; Ο 

Μαργαρίτης ο Κώστας είμαι μπορώ να ρωτήσω κάτι; 

Καραμανλής Και εγώ ο Καραμανλής θέλω επίσης να κάνω μία 

ερώτηση. 

Λαζαρίδης Και εγώ θέλω. 

Μώραλη Και εγώ θέλω να κάνω μία ερώτηση. 

Κούτουκας Εμείς δεν μιλήσαμε κυρία Μώραλη θα μιλήσετε 

πάλι εσείς; 

Πρόεδρος Ο Μαργαρίτης ο Κώστας σας ακούμε. 

Μαργαρίτης Θα  ήθελα να ρωτήσω τον αντιδήμαρχο τεχνικών 

υπηρεσιών σχετικά με τον δρόμο όπως ανέφερε πιο πριν και ο 
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κύριος Ζαβέρκος από το σχολείο της  Φύσης μέχρι την 

Επανομή. Επίσης θα ήθελα να  σας ρωτήσω ότι στο περσινό 

πρόγραμμα υπήρχαν οι ίδιοι κωδικοί οι οποίοι υπάρχουν και 

φέτος και δεν έχει γίνει κανένα έργο. Θα ήθελα λοιπόν να  

μάθω πότε σκοπεύει να  ξεκινήσει την υλοποίηση αυτών; 

Επίσης σε ότι αφορά το σχολείο της Φύσης, πρόσφατα μίλησα 

με κατοίκους της περιοχής εκεί που έχουν άμεσο ενδιαφέρον 

για την     υλοποίηση  αυτού του έργου, και πριν από έναν 

μήνα ανέφερε σε συζήτηση που είχαν οι κάτοικοι από εκεί με 

τον κύριο αντιδήμαρχο τους είπε ότι ψάχνουν να βρουν τους  

ιδιοκτήτες των οικοπέδων των χωραφιών εκεί που βρίσκονται 

για να μπορέσουν να μεγαλώσουν τον δρόμο να τον κάνουν 

επτά μέτρα. Θα ήθελα λίγο την άποψη του πάνω σε αυτό και 

θα ήθελα να μας δώσει ημερομηνίες. Γιατί πριν από δύο μήνες 

περίπου που είχαμε δημοτικό συμβούλιο, πάλι τα ίδια 

πράγματα ακούσαμε, θα έμπαινε ο εργολάβος, είναι να μπει, 

θα μπει αλλά ποτέ δεν το βλέπουμε. 

Πρόεδρος Ωραία , κύριε Καραμανλή. 

Καραμανλής Ναι ευχαριστώ, θα προσπαθήσω να είμαι 

σύντομος . 

Πρόεδρος Ναι , μπράβο γιατί συνεχώς κάνω μία παράκληση. 

Εάν έχει γίνει η ερώτηση μην την ξανακάνετε. 

Καραμανλής Με αυτή την λογική θα πρέπει να περιοριστώ σε 

κάποια πράγματα που έχουν να κάνουν με την Μηχανιώνα και 

θέλω να ρωτήσω συγκεκριμένα. Παρατηρήσαμε μία αύξηση 

στο ποσό που προβλέπεται για την ανάπλαση της πλατείας της 

Νέας Μηχανιώνας. Ήθελα να ρωτήσω πως έχει προκύψει αυτό 

και για ποιο λόγο από τα 380.000 ευρώ στα 630.000 ευρώ και 

σε σχέση με αυτό που λέμε εγώ αντιλαμβάνομαι πλήρως ότι 

είναι κάποια μεγάλα έργα τα οποία θέλουν τον χρόνο τους για 

να δρομολογηθούν αλλά για να δρομολογηθούν και να 
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οριστικοποιηθούν πρέπει  να γίνουν κάποια βήματα. Και εγώ 

για να είμαι πιο πρακτικός αυτό θέλω να ρωτήσω, τουλάχιστον 

για τα τρία μεγάλα έργα που αναφέρατε για την Μηχανιώνα, 

το μουσείο Φυσικής ιστορίας, την ανάπλαση της πλατείας και 

για το Αγγελοχώρι η ασφαλτόστρωση, τα είδαμε πέρυσι τα 

βλέπουμε και φέτος, σε αυτόν τον ένα χρόνο τί έχει γίνει, ποια 

βήματα έγιναν για να φτάσουμε κάποια στιγμή στην 

ολοκλήρωση; Δεν μπορώ βέβαια να ανεχτώ ότι το ίδιο ισχύει 

παραδείγματος χάριν για την πραγματοποίηση της περίφραξης 

στο δημοτικό γήπεδο Νέας Μηχανιώνας, δεν μπορώ να 

καταλάβω γιατί έναν χρόνο δεν έχει γίνει κάτι και το 

ξαναβλέπουμε μπροστά μας και τελειώνω με μία τελευταία 

ερώτηση διευκρινιστική, βλέπω και πάλι το ίδιο ποσό σχετικά 

με την προμήθεια εξοπλισμού για την διευκόλυνση της 

πρόσβασης των ΑΜΕΑ στις παραλίες μας. Το ίδιο ήταν και 

πέρυσι και ήθελα να ρωτήσω τι ακριβώς έχει γίνει, 

παραλάβαμε καθόλου εξοπλισμό και αν όχι για ποιόν λόγο; 

Πρόεδρος Κύριε Λαζαρίδη ζητήσατε μία ερώτηση να κάνετε 

Λαζαρίδης Ναι κάτι πολύ συγκεκριμένο, κυρία πρόεδρε, 

καλησπέρα και από μένα. Πρώτον θέλω να ρωτήσω οι 

υπόγειοι κάδοι σε ποια σημεία προβλέπεται να τοποθετηθούν 

είναι η μία ερώτηση και δεύτερον, δεν ξέρω αν μόνο εγώ   δεν 

γνωρίζω, τι περιλαμβάνει η ανάπλαση της οδού Θερμαικού 

δεν το έχω ακούσει ; 

Πασχαλίδου Να διορθώσω κάτι για την οδό Θερμαικού; Η 

μελέτη αυτή που ανέφερε ο δήμαρχος, ένα δευτερόλεπτο, έχει 

να  κάνει με μία μελέτη που είχαμε παραλάβει. ……….  Εκεί 

πέρα πάλι προβλέπεται αν θυμάστε καλά για  υπόγειους 

κάδους. 

Πρόεδρος Κυρία Μώραλη μία ερώτηση είχατε. 
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Μώραλη Δεν ξέρω τώρα αν εγώ το αντιλήφθηκα λάθος, επειδή 

άκουσα  και την τοποθέτηση του κυρίου δημάρχου και της 

κυρίας Πασχαλίδου, σε ότι αφορά το δίκτυο για τα όμβρια 

ύδατα στην Περαία , μιλάτε, μίλησε η κυρία Πασχαλίδου για 

κάποιο πρόγραμμα που μπορεί να ενταχθεί; Αυτό είναι 

διευκρινιστικό προέκυψε από την συζήτηση όποιος θέλει ας 

απαντήσει. 

Πασχαλίδου Έγινε μία μελέτη, η μελέτη αυτή κάνει 700, 800, 

900 χιλιάρικα κι θα μπορούσε  να χρηματοδοτηθεί η μελέτη 

ΑΤ09 του Τρίτση. 

Πρόεδρος Ωραία, κύριε αντιδήμαρχε είστε έτοιμος να 

απαντήσετε; Μην κάνετε διάλογο σας παρακαλώ. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε να μιλήσουμε μετά τον 

αντιδήμαρχο; 

Πρόεδρος Μετά τον αντιδήμαρχο δεν σας ξεχνάω σας έχω 

καταγεγραμμένο. 

Μαυρομάτης Εντάξει. 

Βογιατζής Χρήστος.  Έχουν κατατεθεί αρκετά ερωτήματα, τα 

οποία είναι εύλογα, αυτό που θέλω να ξαναπώ είναι ότι όντως 

οι 8 μήνες από το 2020 ήταν μήνες δύσκολοι. Μήνες τους 

οποίους όλοι ζήσαμε στο πετσί μας  αυτές τις δυσκολίες, άρα 

λοιπόν θα πρέπει να το συνυπολογίσουμε. Θα πρέπει να  

συνυπολογίσουμε ότι για ένα αρκετά μεγάλο χρονικό 

διάστημα οι δημόσιες υπηρεσίες δεν λειτούργησαν. Όπως 

επίσης θα πρέπει  να  συνυπολογίσουμε ότι και στο δημαρχείο,   

στην τεχνική υπηρεσία, τα συνεργεία μας για αρκετά μεγάλο 

χρονικό διάστημα όπως και εγώ μείναμε στο σπίτι μας λόγω 

κορονοιού. Αυτό όμως δεν πρέπει να είναι άλλοθι 100%, είναι 

όμως ένα στοιχείο δύσκολο για την χρονιά που πέρασε, για την 

χρονιά που τελειώνει. Έχω καταγράψει αρκετά από αυτά τα 
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οποία έχουν ερωτηθεί και έχουν δύο ζητήματα. Να 

ξεκινήσουμε από την Αγία Τριάδα, το ποσό είμαστε πλέον 

υποχρεωμένοι να το γράφουμε όλο και γιατί το γράψαμε όλο, 

γιατί η σύμβαση ακόμη δεν έχει γίνει, ο διαγωνισμός έχει 

ολοκληρωθεί, έχει βγει ανάδοχος και έχει αποσταλεί το 

πρακτικό του αναδόχου για να  μας δοθεί προέγκριση 

σύμβασης στο ΕΣΠΑ αλλά στην Αθήνα. Λόγω του κορονοιού, 

καθυστερούν γιατί έχουμε συνεχή επικοινωνία μαζί τους όταν 

τους βρίσκουμε για να μας απαντήσουν. Άρα λοιπόν,  δεν έχει 

χαθεί τίποτε από εκεί. Και το ποσό μπαίνει ολόκληρο, γιατί 

στον έλεγχο ο οποίος έγινε  από το ελεγκτικό συνέδριο, έχει 

γραφτεί ως παρατήρηση ότι , έως να συμβασιοποιηθεί το 

έργο, θα πρέπει να  αναγράφεται ολόκληρο το ποσό. Τι 

σημαίνει αυτό; Όταν θα μας έρθει η απάντηση από την Αθήνα 

για να υπογράψουμε σύμβαση, την επόμενη μέρα θα είμαστε 

έτοιμοι να αναιρέσουμε το ποσό της έκπτωσης. Έτσι λοιπόν  

από τα  2.300.000, θα πέσουμε περίπου στα μισά, γιατί είναι η 

έκπτωση 52%. Ένα άλλο θέμα το οποίο μπήκε, είναι για τα 

έργα γενικότερα. Τα έργα που μπαίνουν στο πρόγραμμα 

Τρίτσης, είναι έργα τα οποία τα δουλεύουμε, έχουμε  

ωριμάσει μελέτες, έχουμε κάνει καινούριες μελέτες και θα τα 

εντάξουμε. Και υπάρχουν και αρκετά μέτρα τα οποία ακόμη 

δεν είμαστε έτοιμοι. Όσον αφορά τον αντισεισμικό 

προγραμματισμό, είναι ένα μέτρο το οποίο υπάρχει, εκεί 

υπάρχουν κάποια προβλήματα που έχουν να κάνουν με το 

ιδιοκτησιακό καθεστώς των δημοσίων κτιρίων, αλλά και με τις 

άδειες γιατί τα περισσότερα ειδικά τα σχολεία, δεν έχουν 

άδειες κατασκευής. Και είναι ένα μεγάλο ζήτημα που πρέπει 

να το ψάξουμε. Να πω ότι για τα 150.000 για την αγροτική 

οδοποιία, που αναφέρει ο κύριος Μαυρομάτης. Κύριε 

Μαυρομάτη είχατε καταθέσει και αίτημα και είχατε και 

προσφύγει για αυτά τα 150.000 και υπάρχει και απάντηση. 

Νομίζω ότι δεν χρειάζεται να  ξαναμπεί, τα χρήματα υπάρχουν 
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και θα δημοπρατηθεί η αγροτική οδοποιία. Δρόμος για τον 

Πάλιουρα στην Επανομή, ήταν ένα κομμάτι που καταστράφηκε 

από την θεομηνία. Ήρθε η περιφέρεια και με έξοδα της 

περιφέρειας έχει αποκατασταθεί. Εάν δεν μας ικανοποιεί ο 

τρόπος με τον οποίο τον έχει αποκαταστήσει η περιφέρεια 

είναι ένα άλλο ζήτημα. Ο  δρόμος έχει αποκατασταθεί, 

υπήρχε μία προμελέτη που στάλθηκε πριν μερικά χρόνια, 

νομίζω το 18, στην τεχνική υπηρεσία, η οποία δεν έγινε πράξη. 

Παρόλα αυτά όμως ο δρόμος είναι προσπελάσιμος και είναι 

μια πολύ καλή δουλειά η οποία γίνεται από την πλευρά της  

περιφέρειας. .Για το open mall να πω ότι , έχουμε βάλει στον 

κωδικό   την μελέτη και την κατασκευή στην περιοχή του 

κοχύλι.  έχουν μπει τα χρήματα στον προϋπολογισμό, άρα 

λοιπόν δεν είναι από έξω η κατασκευή για το open mall, αυτό 

το έργο το οποίο θα γίνει, ήδη η υπηρεσία έχει ετοιμάσει την 

μελέτη και τις επόμενες μέρες θα είμαστε έτοιμοι. 

Δήμαρχος Το υπόλοιπο έργο είναι προμήθεια. Μόνο αυτό το 

σημείο  είναι έργο , το υπόλοιπο είναι προμήθεια. 

Πασχαλίδου Το κοχύλι είχε περάσει ως μελέτη έργου. 

Βογιατζής Χρήστος. Όλο το κοχύλι είναι έργο ,όλα τα άλλα 

είναι μελέτη, είναι προμήθεια για αυτό και δεν υπάρχει στο 

τεχνικό πρόγραμμα. Ότι έχει να κάνει λοιπόν με έργα μόνο 

αυτά μπαίνουν.  Πάω τώρα και στο γυμναστήριο  της 

Επανομής γιατί αναφέρθηκε και από τον κύριο Τζέκο, δεν 

μπαίνει γιατί το γυμναστήριο της Επανομής το κλειστό θα είναι 

προμήθεια   ,υπάρχει στον προϋπολογισμό και θα το δούμε 

όταν θα έρθει προς ψήφιση ο προυπολογισμός. Για τον Δία, 

αυτό που αναγράφεται είναι η μελέτη, δεν έχουμε 

δημοπρατήσει ακόμη ποιος θα κάνει την μελέτη και αυτό είναι 

το πρώτο βήμα που πρέπει να  κάνουμε και όταν ολοκληρωθεί 

η μελέτη τότε θα δημοπρατήσουμε και θα έρθει η 

δημοπράτηση στο πραγματικό έργο. Έχουμε μείνει πίσω  
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πραγματικά γιατί είναι πάρα πολλά τα έργα και πάρα πολλές 

οι μελέτες που τρέχει η τεχνική υπηρεσία, ναι το έχουμε 

ετοιμάσει και θα το ζητήσουμε. Αναφέρθηκε από τον κύριο 

Παράσχου και από άλλους σχετικά με το πολιτιστικό κέντρο 

της Περαίας. Το πολιτιστικό κέντρο της Περαίας, πριν από έναν 

χρόνο περίπου ήταν σε μία κατάσταση στάσιμη. Εγώ το 2011 

όταν έγινα για πρώτη φορά δημοτικός σύμβουλος στον 

καινούριο δήμο το βρήκα σε αυτή την κατάσταση. Και έτσι το 

παρέλαβα και τον Σεπτέμβριο. Τι κάναμε μέχρι τώρα; 

Καθαρίσαμε τουλάχιστον τον χώρο, τι κάναμε ένα δεύτερο 

βήμα; Φέραμε στο δημοτικό συμβούλιο την οριστική 

παραλαβή του έργου. Για να περάσει στα  χέρια μας γιατί 

όπως είπα και  στο δημοτικό συμβούλιο την προηγούμενη 

φορά, είναι ένα έργο το οποίο έμεινε στην μέση, είναι ένα 

έργο που έγινε με αντιπαροχή και όχι με χρήματα, δεν έγινε 

διαγωνισμός και πληρώσαμε χρήματα. Εμείς σήμερα  είμαστε 

υποχρεωμένοι να βάλουμε ένα πρόστιμο στον εργολάβο για 

την καθυστέρηση, μα τι πρόστιμο να βάλουμε όταν δεν 

υπάρχει οικονομική συναλλαγή; Η συναλλαγή μας ήταν όσον 

αφορά τα οικόπεδα που τους δώσαμε αντιπαροχή. Έκανε ένα 

έργο θα το ολοκλήρωνε και θα έπαιρνε κάποια οικόπεδα ως 

αντιπαροχή. Δεν το ολοκλήρωσε το έργο, θα τον καλέσουμε 

λοιπόν μετά την οριστική παραλαβή τον εργολάβο να μας 

επιστρέψει οικόπεδα από αυτά που πήρε κατ’ αναλογία για 

αυτά που δεν έκανε και τότε θα είναι δικό μας για να το 

κατασκευάσουμε εμείς βάλαμε κάποια χρήματα, υπάρχουν και 

άλλες προτάσεις να μπει και στο πρόγραμμα Αντώνης Τρίτσης, 

αυτό αυτή την στιγμή πάμε να το σταθμίσουμε και να δούμε τι 

είναι πιο γρήγορο, τι είναι πιο εύκολο και τι είναι καλύτερο για 

τον δήμο. ΠΙΚΠΑ  Αγίας Τριάδας. 

Μήλιος ΘΝΠ Αντιδήμαρχε υπήρχε και σαν ρήτρα αυτό επειδή 

ήταν επί Μαντζάρη έτσι; 
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Βογιατζής Χρ.  Ακριβώς. ΠΙΚΠΑ ανήκει στο υπουργείο υγείας, 

κάθε χρόνο έρχονται κάποια χρήματα για την συντήρηση 

αυτού του κτιρίου. Τι έκανε η προηγούμενη διοίκηση; Έκανε 

αρκετές προσπάθειες να μαζέψει το κτίριο είτε ως 

παραχώρηση είτε να το νοικιάσει κάποιος ιδιώτης, δεν 

βρέθηκε τρόπος να το πάρουμε από το υπουργείο υγείας. 

Εμείς δεν μπορούμε να το λειτουργήσουμε, γιατί 

καταλαβαίνετε ότι είναι κάτι το πολύ δύσκολο, αλλά παρόλα 

αυτά όσοι ιδιώτες ενδιαφέρθηκαν, είτε μέσω του δήμου είτε 

απευθείας  δεν μπόρεσαν να το παραλάβουν. Αυτό που 

κάνουμε εμείς αυτή την στιγμή και το κάνουμε χρόνια είναι να  

κάνουμε μία απλή συντήρηση του κτιρίου. Φυσικό αέριο. Όταν 

ήρθαμε τον Σεπτέμβριο βρήκαμε κάποια κτίρια να είναι 

συνδεδεμένα και αρκετά κτίρια του δήμου και σχολεία αλλά 

και   δημοτικά κτίρια να μην υπάρχει καν αίτηση. Έχουμε κάνει 

αίτηση για όλα τα κτίρια, έχουμε ξεκινήσει μία μελέτη η οποία 

όμως είναι δύσκολη για να ολοκληρωθεί. Βρισκόμαστε σε μία 

διαδικασία το έχει αναλάβει μηχανικός της τεχνικής 

υπηρεσίας, αλλά δεν έχουμε φτάσει στο θετικό αποτέλεσμα να 

δημοπρατήσουμε. Ευελπιστούμε ότι μέχρι τέλους του 21 θα 

δημοπρατήσουμε και θα συνδέσουμε όσα κτίρια από μπροστά 

τους περνάει το δίκτυο του φυσικού αερίου. Ασφαλτοστρώσεις 

είπαμε ένα πολύ μεγάλο ποσό που βάλαμε ενός εκατομμυρίου 

φέτος και άλλα δύο μετά, πολύ σωστά είπε η κυρία 

Πασχαλίδου ότι έχουμε μια καθυστέρηση με τον εργολάβο 

που σήμερα κάνει ασφαλτοστρώσεις, παρόλα αυτά με την 

πίεση την μεγάλη ήδη έχει ξεκινήσει με πιο γοργούς ρυθμούς 

και ευελπιστούμε ότι τους πρώτους μήνες του 2021 θα έχει 

ολοκληρώσει όλα αυτά τα οποία είχαν προγραμματιστεί. 

Δρόμος για το σχολείο της φύσης. Είναι ένας δρόμος για τον 

οποίο έχουν γραφτεί πολλά και έχουν λεχθεί πολλά. Ο 

εργολάβος πριν από ένα τρίμηνο ήρθε και συμμάζεψε τον 

δρόμο. Ο δρόμος αυτός στην πραγματικότητα σήμερα είναι 
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τέσσερα μέτρα. Θα πρέπει να ανοιχτεί και να γίνει επτά. Έξη η 

ασφαλτόστρωση και από μισό μέτρο δεξιά και αριστερά το 

ρείθρο. Αυτό δεν υπάρχει, τι θέλαμε εμείς και τι έπρεπε να 

κάνουμε; Να βρούμε αυτούς τους ιδιοκτήτες, εξηνταέξη 

ιδιοκτησίες που αυτοί οι ιδιοκτήτες είναι πάνω από 110. Είναι 

αλήθεια ότι ο πρόεδρος της κοινότητας Επανομής, ο κύριος 

Καζάκης έκανε μια πολύ μεγάλη προσπάθεια και βρήκε τους 

110 ιδιοκτήτες και συνιδιοκτήτες, έφτασε μέχρι το Ισραήλ και 

την Μεγάλη Βρετανία για να βρει τους ιδιοκτήτες να μας 

επιτρέψουν να κάνουμε δουλειά. Έχουν  μείνει ακόμη τέσσερις 

ιδιοκτησίες που σε αυτούς υπάρχουν αν δεν κάνω λάθος  εννιά 

ιδιοκτήτες που περιμένουμε να μας υπογράψουν μια 

υπεύθυνη δήλωση για να  ξεκινήσει το έργο. Η ανάδοχος 

εταιρεία είναι έτοιμη να το κάνει αυτό, χρειαζόμαστε όμως 

υπομονή και την ανοχή όλων. Αυτή είναι η αλήθεια και δεν 

υπάρχει τίποτε άλλο. Το έργο θα ολοκληρωθεί και κάνουμε 

πολύ μεγάλο αγώνα να βρούμε όλους τους ιδιοκτήτες. Γιατί , 

αν έστω και ένας ιδιοκτήτης δεν έχει υπογράψει, δεν μπορεί το 

έργο να πραγματοποιηθεί. Γιατί αν το πραγματοποιήσει ο 

ανάδοχος εργολάβος δεν θα πληρωθεί από το ΕΣΠΑ όταν θα 

γίνει η αυτοψία για το έργο που έπρεπε να γίνει όπως ακριβώς 

ήταν στην μελέτη. Τι άλλο υπάρχει που δεν απαντήθηκε, για 

τους υπόγειους κάδους κύριε Λαζαρίδη δεν μπορώ να 

απαντήσω είναι από την καθαριότητα, για την ανάπλαση του 

Θερμαικού όντως υπάρχει πολύ μεγάλο ενδιαφέρον για αυτό 

που θα γίνει, υπάρχει όντως η παλιά η μελέτη, παρόλα αυτά 

γίνονται προσαρμογές για να γίνει το έργο όσο καλύτερο και 

πιο όμορφο μπορεί. Τώρα , αν κάτι ξέχασα θα είμαι εδώ για να 

συμπληρώσω και να απαντήσω. Και αν δεν υπάρχει άλλη 

ερώτηση, θα κλείσω λέγοντας ότι είναι πολύ σημαντικό όταν 

συναινούνε και συμφωνούν όλοι από το δημοτικό συμβούλιο 

η οι περισσότεροι τότε έχουμε και διαφορετική ώθηση και από 

την πλευρά της πολιτικής ηγεσίας αλλά και από την πλευρά 
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των υπαλλήλων να γίνονται τα έργα πιο γρήγορα, με 

μεγαλύτερη θέρμη και να φτάνουμε στο επιθυμητό 

αποτέλεσμα. Ευχαριστώ. 

Παράσχου Νεκροταφεία Περαίας. 

Βογιατζής Χρ. Στα νεκροταφεία Περαίας όντως είμαστε πίσω, 

υπάρχουν ζητήματα εκεί πέρα  πάρα πολλά Νίκο. 

Πρόεδρος Ωραία. 

Κούτουκας Αν μου επιτρέπετε κυρία πρόεδρε να πω στην 

δευτερολογία δύο κουβέντες δύο λεπτά. 

Πρόεδρος Δυο λεπτά. 

Κούτουκας Ευχαριστώ, λοιπόν κύριοι συνάδελφοι επειδή 

ακούστηκε πολύ περί απορροφητικότητας ο λόγος θα πω ότι οι 

προϋπολογισμοί  μαζί με τα τεχνικά προγράμματα, η 

υλοποίηση τους ήταν περίπου στο 40%, δεν ξέρω αν σε κάποια 

χρονιά έφτασε στο 42 η 45%. Σήμερα είμαστε στο 35%, μετά, 

δεν ξέρω ο Χρήστος ο συνάδελφος ο αντιδήμαρχος είπε, μετά 

8 μήνες κορονοιού, δέκα μήνες κορονοιού, από τον Μάρτιο 

που ξεκίνησε είμαστε Δεκέμβριο δέκα μήνες κορονοιού, με 

ελάχιστη δυνατότητα παρέμβασης από τις υπηρεσίες του 

δήμου και είμαστε περίπου στο 35% θα κλείσουμε την 

εκτέλεση του προϋπολογισμού μαζί με το τεχνικό πρόγραμμα  

που υλοποιούμε. Θέλω να πω στον Πάνο τον Μήλιο τον 

μεγάλο, ο οποίος έθιξε τον δήμαρχο, θα πω ότι ο κύριος 

Τσαμασλής ο δήμαρχος, ψήφισε σε δύο μεγάλα κομβικά έργα 

στον δήμο Θερμαικού ως αντιπολίτευση. Ψήφισε την 

καθαριότητα, τον εργολάβο καθαριότητας, γιατί εμείς με την 

διοίκηση του Αλεξανδρή Πάνο Μήλιο τσαλαβουτούσαμε στα 

σκουπίδια, φαντάσου τον σημερινό δήμο που ήσουν 

αντιδήμαρχος να μην είχε εργολάβο καθαριότητας. Με 

εργολάβο και τσαλαβουτούσαμε στα σκουπίδια. Φαντάσου 
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λοιπόν το 11 έως 14 χωρίς εργολάβο και δεν μπορέσαμε, δεν 

συναίνεσε κανένας για αυτό τον λόγο. Ο Τσαμασλής είναι 

όπως και συναίνεσε στα led πριν γίνουν σκάνδαλο και εκεί 

συναίνεσε και εκεί συναίνεσε. Λοιπόν γιατί δεν μπορώ να 

ακούω υπερβολές και δεν μπορώ να ακούω και πράγματα 

τέτοια. 

Μήλιος Επί του προσωπικού πρόεδρε επί του προσωπικού. 

Κούτουκας Περίμενε Τάκη δεν είπα κάτι για σένα. Να λέμε 

δίκαια πράγματα. 

Μήλιος Για αυτό θέλω να μιλήσω. 

Πρόεδρος Προηγείται άλλος. 

Κούτουκας Τελείωσα εγώ δεν θα πω παραπάνω, θέλω μόνο να 

κλείσουμε το τεχνικό πρόγραμμα με ομόφωνη απόφαση εκτός 

της κυρίας Μώραλη, να πω ότι οι παρεμβάσεις του κυρίου 

Χατζηβαλάση ο οποίος είπε ότι το στηρίζει κιόλας και του 

κυρίου Μαυρομάτη ήταν ως προς τους τρεις αυτούς κωδικούς, 

δεν υπάρχει κανένα θέμα  έτσι, νομίζω ότι ομόφωνα πρέπει να  

πάει το τεχνικό πρόγραμμα και για να μην αλλάζουμε και τους 

πίνακες και όλα αυτά εδώ, είναι αμελητέο ,είναι 40.000 είναι η 

διαφορά τώρα, τα 9.500.000 πόσο είναι, δεν νομίζω να έχει 

καμία σημασία και ούτως η άλλως είναι και ενδεικτικοί αυτοί 

οι προϋπολογισμοί των συγκεκριμένων έργων, βάλαμε εμείς 

60.000 το ένα, 40 η παράταξη του κυρίου Μαυρομάτη και του 

κυρίου Χατζηβαλάση, νομίζω να πάμε λοιπόν στην εισήγηση 

της υπηρεσίας και αν θέλουμε στην πρώτη αναμόρφωση 

είπαμε αν συμφωνεί και ο κύριος Βογιατζής να 

αναμορφώσουμε κιόλας , να κατεβάσουμε , ούτως η άλλως 

έχουμε μεγάλο έλλειμμα , μας λείπουν τώρα από τις 

εισηγήσεις των υπηρεσιών 2.500.000 χρήματα. Για τέτοια 

νούμερα μιλάμε για να  καταλάβουμε. 
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Μήλιος ΘΝΠ  Επί του προσωπικού ζήτησα τον λόγο. 

Πρόεδρος Επί του προσωπικού τον ζήτησε και ο κύριος 

Μαυρομάτης. Περίμενε πόση ώρα. 

Μήλιος ΘΝΠ Να μιλήσει  ο αρχηγός της παράταξης μας,  αλλά 

επί  του προσωπικού ο κύριος αντιδήμαρχος με έθιξε. 

Κούτουκας Δεν σε έθιξα. 

Μήλιος ΘΝΠ  Άκουσε Κώστα να σου πω, δεν είπα τίποτε κακό 

για τον δήμαρχο, είπα ότι στο λέγειν δεν παίζεται και η 

καθαριότητα δεν είναι τεχνικό πρόγραμμα έτσι; Ένα το 

κρατούμενο, αυτό όμως που με ενοχλεί και πρέπει να ενοχλεί 

και τον αντιδήμαρχο τεχνικών υπηρεσιών και κάποιους άλλους 

συναδέλφους που ήταν στην οικονομική επιτροπή, δεν υπήρξε 

κανένα σκάνδαλο και θέλω να την πάρεις πίσω την λέξη με τα 

led.Περάσανε από  όλες τις αδειοδοτήσεις, ψηφίσθηκαν σε 

όλες τις οικονομικές επιτροπές, το μόνο που δεν ψηφίσθηκε 

ήταν η έκπτωση, δεν υπάρχει λοιπόν κανένα σκάνδαλο. 

Κούτουκας Την  λέξη σκάνδαλο την χρησιμοποίησα, γιατί 

βρίσκεται στην δικαιοσύνη αν τελειώσει. 

Πρόεδρος Τελείωσε .Ο κύριος Μαυρομάτης έχει τον λόγο. 

Μαυρομάτης Λοιπόν να  ξεκινήσω από τα λόγια του φίλου μου 

του Τάκη του Μήλιου για το σκάνδαλο γιατί το έχω σημειώσει 

και εγώ. Βλέπω κάποιοι από εδώ μέσα αρέσκονται στο να 

λασπολογούν και να λένε είτε παλιά με τα τσαρδάκια, είτε με 

την υπεξαίρεση κλέφτες, να δίνουν χαρακτηρισμούς σε 

ανθρώπους. Μετά από κάθε χαρακτηρισμό να αποφεύγουν να 

πούνε τα πράγματα όπως είναι. Είναι ντροπή να 

λασπολογούμε στο κενό. Όταν λοιπόν αναλάβαμε το 2014 την 

διοίκηση τον κωδικό του φωτισμού, πληρώναμε στην ΔΕΗ το 

απίστευτο ποσό του 1.500.000 ευρώ. Από το 2016 είναι 

1.350.000 και σήμερα που κάνατε και φέρατε το θέμα των 
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δημοτικών τελών και φέρατε τον πίνακα το ποσό έχει πέσει 

στις 800.000 ευρώ  . Αυτό είναι το σκάνδαλο το μεγάλο και έχει 

φωτίσει όλος ο δήμος. Και φυσικά θα χρειαστούν να μπουν και 

άλλα σώματα αλλά αυτή είναι η αλήθεια, έχει περάσει από το 

ελεγκτικό συνέδριο και μάλιστα από την ολομέλεια και έχει 

μείνει να συντηρείται μία λασπολογία στην οποία αρέσκεστε, 

μήπως μέσα από αυτό δημιουργήσετε μία δική σας έτσι ομάδα 

ανθρώπων να σας υποστηρίξουν. Δεν είναι σωστός τρόπος να  

λασπολογείτε ανθρώπους, με την αξία σας και με το έργο σας 

πρέπει να δείξετε ότι αξίζετε να είστε σε αυτή την θέση. Έχω 

λοιπόν τις παρατηρήσεις κυρία πρόεδρε να πω και για το 

πρόγραμμα τεχνικών έργων και για αυτά που άκουσα από τον 

κύριο Τσαμασλή. Η Αγία Τριάδα και οι κάτοικοι της και 

ιδιαίτερα το τοπικό συμβούλιο, πήρε δέσμευση ότι το έργο θα 

γινόταν το καλοκαίρι αλλά για να μην δημιουργηθεί πρόβλημα 

στους λουόμενους επισκέπτες, ότι αρχές Σεπτέμβρη το έργο θα 

ξεκινούσε. Όμως δεν έχει γίνει συμβασιοποίηση αυτού όπως 

ακούσαμε πριν λίγο, γιατί να λέγονται αυτά τα πράγματα, είναι 

ψευδείς αυτές οι ειδήσεις να μεταφέρονται και μάλιστα σε  

ανθρώπους αιρετούς. Το δεύτερο διορθώνω τον αντιδήμαρχο, 

που είπε ότι 150.000 ευρώ βρίσκονται στα ταμεία του δήμου, 

υπάρχει η ταμειακή υπηρεσία, η οποία μπορεί να τον 

πληροφορήσει, ότι το ποσό των 150.000 ευρώ ανακλήθηκε και 

επέστρεψε στα ταμεία του υπουργείου εσωτερικών. Τρίτον , 

τα ποσά των 8.800.000, είναι άδικο που έφυγαν από τον δήμο 

για να γίνει το έργο στην Πάλιουρα για την αντιστήριξη των 

πρανών στην Μηχανιώνα. Πρέπει να πω ότι δεν υπάρχει καμία 

δικαιολογία, μετά από δεκαέξι  μήνες να βρισκόμαστε σε 

συνεδρίαση δημοτικού συμβουλίου και ο Δίας ένα έργο που 

περιμένει τόσα  χρόνια και χρειάζεται να επισκευαστεί, να 

ανακατασκευαστεί και βρέθηκαν τα 2.500.000 ευρώ και έχει 

γίνει και η προμελέτη και η στατική, αυτό ακόμη δεν 

δημοπρατήθηκαν οι μελέτες. Είναι και για γέλια αλλά είναι και 
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για κλάματα. Ποια δικαιολογία αυτό μπορεί να το διορθώσει; 

Καμία. Όσο για το πολιτιστικό κέντρο, ξεχάσατε κύριε 

αντιδήμαρχε αλλά και ο κύριος Τσαμασλής να πει ότι επί δικής 

σας θητείας είχατε το πολιτιστικό και είχατε να  βγάλετε τον 

κύριο Μπακάλη αν θυμάμαι καλά έκπτωτο. Δεν το κάνατε 

αυτό, του δίνατε συνεχείς παρατάσεις και ήρθε η δική μας η 

διοίκηση και με προσπάθεια τον έβαλε και βρήκατε ένα 

ανοιχτό τοπίο για να το προχωρήσετε. Καλά είναι να λέγονται 

και αυτά, όπως και το ΠΙΚΠΑ να σας διορθώσω δεν ανήκει στο 

υπουργείο υγείας, ανήκει στο υπουργείο εργασίας. Για το 

φυσικό αέριο είναι γνωστό ότι ήρθε σε όλα τα μέρη, Επανομή, 

Μηχανιώνα ,  Αγία Τριάδα  , νέους Επιβάτες και Άνω Περαία σε 

όλη αυτή την πενταετία της διοίκησης μας. Πάω όμως να 

διορθώσω και τον αντιδήμαρχο οικονομικών που είπε εκτός 

από αυτό, που ήταν πολύ χοντρό γιατί είπε  για το σκάνδαλο 

και φαντάζομαι ότι θα το πάρει πίσω, ότι την σύμβαση 

καθαριότητας την ψήφισε ο κύριος Τσαμασλής. Δεν μας είπε 

όμως πόσες καταγγελίες έκανε ο κύριος Τσαμασλής και στην 

περιφέρεια και στην αποκεντρωμένη και στους επιθεωρητές 

ελεγκτών δημόσιας διοίκησης και μάλιστα έχοντας δεκάδες 

επιστολές για να μπορέσει να σταματήσει οποιαδήποτε 

σύμβαση  μέσα στον δήμο και να δημιουργηθεί πρόβλημα 

στην αποκομιδή. Κύριε Τσαμασλή, όταν λέτε ότι εγώ 

αναγνωρίζω μόνο ένα έργο συμβασιοποιημένο, προσβάλλετε 

υπαλλήλους, αιρετούς ανθρώπους, που αγωνίστηκαν για να  

οραματιστούν ένα  έργο, να  το σχεδιάσουν το έργο, να 

μπορέσουν να το μελετήσουν το έργο να ωριμάσει η μελέτη, 

αλλά  και ακόμη πιο σπουδαίο, να μπορέσουν να βρουν την 

χρηματοδότηση του έργου και η διοίκηση μας όλα αυτά τα 

έκανε και σας τα έφερε λοιπόν στο πιάτο , έτοιμο το φαγητό, 

μαγειρεμένο, πάρτε και το πιάτο να σερβιριστείτε, αυτό θα 

κάνετε εσείς. Όταν λοιπόν  έχετε όλα αυτά τα έργα, πάμε στα 

70.000.000 εκατομμύρια, είναι πολύ απλό πλέον να  
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δημοπρατήσετε και εμείς χαιρόμαστε διότι σε αυτό βάλαμε το 

χέρι μας. Προσπαθήσαμε, ιδρώσαμε και αγωνιστήκαμε. Κανείς 

δεν μπορεί αυτά να τα σβήσει, ότι ήταν δική μας αγωνία, δικός 

μας οραματισμός για να τα σχεδιάσουμε και να  τα φτάσουμε 

εδώ. Και πριν λίγο που μιλήσατε και σας άκουσαν και νέοι 

μάλιστα συνάδελφοι γιατί οι παλιοί σας  ξέρουν, η διάβρωση 

των ακτών είναι ένα έργο που πολεμήσαμε πάρα πολύ 

αγωνιστήκαμε από την Αθήνα και οι μελέτες που είναι 

περίπου 15-20 τόμοι στο δικό σας το γραφείο, από την Αθήνα 

προσωπικά  τους έφερα και το υπουργείο περιβάλλοντος 

αδειοδότησε  όλες αυτές  τις απολήξεις που είχαν ένα κόστος 

30.000 ευρώ στις μελέτες  και οι οποίες ξεπεράστηκαν και ενώ 

ο κύριος Τζιτζικώστας είχε πάντα τα   χρήματα στην άκρη για 

να  γίνουν  τα έργα αυτά. Και θέλω να σας κάνω σύμφωνα με 

αυτά που άκουσα μία παρατήρηση για την οποία πρέπει να  

αγωνιστεί σύσσωμο το δημοτικό συμβούλιο. Το μεγάλο έργο 

για τον δήμο, το οποίο δρομολογήσαμε μία προγραμματική 

σύμβαση, είναι να διαπλατυνθεί ο δρόμος που συνδέει την 

Περαία με την Νέα Μηχανιώνα. Και αυτό το έργο το έχετε 

απεμπολήσει και πήρατε 74.000 ευρώ, για να γίνουν οι 

μελέτες των κυκλικών κόμβων και η ασφάλεια των κατοίκων 

να μην υπάρχει κράσπεδο ,να μην υπάρχει πεζοδρόμιο, να μην 

γίνει διαπλάτυνση και ζούμε πάλι εμείς σαν τριτοκοσμικός 

δήμος, τόσα χρόνια που πρέπει να προσπαθήσουμε αυτόν τον 

περιφερειακό δρόμο να τον κάνουμε έναν δρόμο ασφαλή. Να 

μην σκοτώνεται κόσμος. Να έχει κράσπεδο, να έχει 

πλακόστρωση και να είναι τουλάχιστον άλλη μία λωρίδα. Και 

αυτό δεν χρειάζεται πολλά χρήματα. Δεν θα μας ρίξουν στάχτη 

στα μάτια με τρεις κυκλικούς κόμβους, μάλιστα ξέρουμε πολύ 

καλά ότι τον έναν εμείς κάναμε απαλλοτρίωση 100.000 ευρώ 

για να τον ανοίξουμε. Άρα χρειάζεται, όλοι νομίζω 

συμφωνούμε σε αυτό να γίνει διαπλάτυνση, έχουμε μείνει 

πάρα μα πάρα πολύ πίσω. Όσο για το ηλεκτρικό 
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απορριμματοφόρο και αυτά που αναφέρατε εντάσσονται στο 

πρόγραμμα open mall. Θέλω να σας πω να φέρετε τους πέντε 

προϋπολογισμούς, τα πέντε τεχνικά προγράμματα, στο 

επόμενο δημοτικό συμβούλιο και να διαβάσετε δυνατά σε 

ποια από αυτά ψηφίσατε υπέρ των προϋπολογισμών της δικής 

μας διοίκησης και στο τεχνικό πρόγραμμα. Δεν νομίζω ότι θα 

βρείτε κάποια που θα σας επιβεβαιώνουν σε αυτό που είπατε. 

Και τέλος κλείνω, στο τεχνικό πρόγραμμα του 2020, είχατε 

γράψει ένα ποσό 10.000 για να κάνετε τα φωτιστικά του 

γηπέδου του Μεσημερίου. Πήγατε και κλέψατε γιατί είναι 

κλοπή αυτό, ενός άλλου του Αινεία, πήρατε τα φωτιστικά 

χωρίς να ενημερώσετε το τοπικό συμβούλιο της Νέας 

Μηχανιώνας και σήμερα μετά από τον Μάρτιο που τα πήρατε 

έχουμε λοιπόν Δεκέμβριο και να παραμένουν χωρίς φως τα 

γηπεδάκια του Αινεία και αυτό το έργο το κάνατε με αυτόν τον 

τρόπο και όχι με τον ενδεδειγμένο, με δημοπράτηση του 

έργου, με ανάθεση του έργου , όπως είχε προβλεφθεί στο 

τεχνικό πρόγραμμα. Και ο κύριος Καραμανλής, μία 

διευκρίνηση λέω για να βοηθήσω, τα ΑΜΕΑ η πρόσβαση, έχει 

εγκριθεί από τον Φεβρουάριο του 19, δεν μπορούσαμε λόγω 

προεκλογικής περιόδου, είναι έργο ΕΣΠΑ, πετύχαμε την 

χρηματοδότηση 120.000 ευρώ και βλέπετε ότι μετά από 

τόσους μήνες, δύο χρόνια κοντεύουμε, μένουμε λοιπόν χωρίς 

να έχει ολοκληρωθεί αυτή η προμήθεια. Εμείς εμμένουμε στην 

πρόταση μας, αυτήν που πριν λίγο ο αντιδήμαρχος 

οικονομικών ανακοίνωσε και είπε ότι δεν είναι τίποτα, είναι 

ότι οι 120.000 που εξοικονομούνται θα πάνε στον κωδικό 20, 

όπου είναι ο κωδικός της καθαριότητας, για να ενισχύσουμε 

με οχήματα και άλλα χρήματα τα οποία θα εξοικονομήσουμε 

στον προϋπολογισμό. Άρα η πρόταση η δική μας, εμμένουμε 

να ψηφίσουμε αυτήν καλό είναι, μικρή μπορεί να είναι η 

διαφορά, αλλά εξοικονομούνται 120.000 ευρώ, 140.000 ευρώ, 
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τα οποία τα χρησιμοποιούμε μαζί με άλλα για την αγορά 

εξοπλισμού. Σας ευχαριστώ.  

Πρόεδρος Ευχαριστώ και εγώ και τελείωσε το θέμα. 

Κούτουκας  Πρόεδρε μια κουβέντα. 

Πρόεδρος Κύριε Κούτουκα δεν γίνεται έτσι. Εγώ κατάλαβα ότι 

κατά πλειοψηφία πέρασε το θέμα. 

Καπλάνης Εγώ κύριε πρόεδρε μία ερώτηση θέλω να κάνω.  

Πρόεδρος Ναι , αλλά δεν γίνεται κύριε Καπλάνη. 

Κούτουκας Μισό λεπτό. Πρόεδρε μου συγγνώμη λίγο. 

Πρόεδρος Αγίας Τριάδας Κυρία πρόεδρε θα μπορούσα για λίγο 

να  πάρω τον λόγο για το θέμα του ΠΙΚΠΑ; 

Πρόεδρος Νομίζω ότι ψηφίσαμε και να  μην επανέλθουμε στο 

θέμα τελείωσε. 

Μακρής  Ηρακλής.  Όχι δεν θα επανέλθω στο θέμα , θέλω να 

ζητήσω κάτι από την διοίκηση. 

Πρόεδρος Ζήτα το λίγο γρήγορα Ηρακλή  γιατί οι μισοί 

σηκώνονται τρώνε που βλέπω, τι να πω βλέπω όλο ταβάνια 

χωρίς να βλέπω δημοτικό σύμβουλο από πίσω. 

Μακρής Πολύ γρήγορα θα κάνω. Λοιπόν , στο ΠΙΚΠΑ έχει 

δημιουργηθεί μια πολύ άσχημη κατάσταση και μιας και 

έχουμε την χρήση κάθε χρόνο μας την παραχωρεί το 

υπουργείο εργασίας μου φαίνεται, θα ήθελα να ζητήσω από 

την διοίκηση επειδή έχει γίνει άντρο περιθωριακών και τόπος 

διακίνησης ουσιών και επίσης τον τελευταίο καιρό 

παρατηρείται και πολλοί κάτοικοι να πηγαίνουν εκεί και να 

ρίχνουν τα κλαδιά τους και τα μπάζα τους και άλλα υλικά, 

λοιπόν να μπει η πόρτα ξανά που έριξε ο εργολάβος καθώς 

ήταν να  πάρει ότι είχε αφήσει, αλλά να αφήσει και τον χώρο 

εκεί κατάσταση, να μπουν λουκέτα στις πόρτες τουλάχιστον 
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των κτιρίων γιατί αυτή την στιγμή εκεί πέρα γίνεται κάτι που 

δεν μπορεί να  το φανταστεί άνθρωπος, λοιπόν και θα ήθελα 

να ζητήσω αν μπορούμε να καθαρίσουμε λίγο για να 

αναβαθμιστεί λίγο η περιοχή γιατί αυτή την στιγμή με το να 

ξεκινήσει ένα έργο το οποίο υποτίθεται ότι θα αναπλάσει την 

περιοχή να μην υπάρχει αυτή η κατάσταση εκεί. 

Πρόεδρος Ωραία, το έχω σημειώσει. Το άκουσαν και οι 

αντιδήμαρχοι. 

Δήμαρχος Σε λίγο καιρό θα σου γίνει πρόταση να το 

λειτουργήσεις εσύ το ΠΙΚΠΑ , δηλαδή το τοπικό συμβούλιο της 

Αγίας Τριάδας. 

Μακρής Γιατί όχι, εγώ είμαι διατεθειμένος να δουλέψω και να 

συμβεί αυτό γιατί όχι; 

Δήμαρχος Ακούστηκε, η πρόταση μου ακούστηκε. 

Κούτουκας Πρόεδρε μου θα μου δώσεις τον λόγο να  πω 

κάποια πράγματα; 

Πρόεδρος Ψηφίσαμε , δεν ψηφίσαμε; 

Κούτουκας Όχι , δεν ψηφίζω εγώ. Πρέπει να  αποκαταστήσω 

κάτι. 

Πρόεδρος Να αποκαταστήσεις κάτι. 

Κούτουκας Θα χαρώ , πραγματικά ιδιαίτερα να απαλλαγούν 

όλοι οι εμπλεκόμενοι σε αυτή την ιστορία, γιατί κάθε άλλη 

εξέλιξη μας  προσβάλλει όλους. Εμάς που ασχολούμαστε με τα 

κοινά. Θα χαρώ ιδιαίτερα να μην υπάρξει εμπλοκή, θέλω όμως 

να  πω μια λέξη ακόμη. Χρησιμοποιεί μία έκφραση και ο  

κύριος Μαυρομάτης. 

Πασχαλίδου Στάσου ρε Κώστα, να απαλλαγούν 2.16.39 αν 

κατηγορούνται  αν δεν κατηγορούνται γιατί να  απαλλαγούν; 

Πρόεδρος Σας παρακαλώ , μην ανοίγετε συζήτηση. 
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Κούτουκας Ακούστε, περίμενε βρε Τάκη μην εξάπτεσαι. 

Λοιπόν, χρησιμοποίησε μία λέξη μία έκφραση ο κύριος 

Μαυρομάτης για τους  προβολείς απέναντι στον δήμαρχο, είπε 

κλέψατε τους προβολείς, πριν  από ελάχιστα λεπτά, ο 

δήμαρχος είναι πάντα ευγενής, εγώ δεν είμαι τόσο ευγενής. 

Χατζηχριστοφή Είναι 8 η ώρα κουραστήκαμε κυρία πρόεδρε , 

φτάνει. 

Κούτουκας Χρησιμοποίησε την λέξη , κλέψατε. Ο δήμαρχος 

έκλεψε; Τους προβολείς θα τους πάρει στο σπίτι του, τι 

εννοούσε; 

Μήλιος ΘΝΠ  Τον τρόπο εννοούσε Κώστα , τον τρόπο 

εννοούσε. Να καταλαβαίνουμε ελληνικά. 

Μαυρομάτης Θα σας πω αυτό κύριε Κούτουκα, μάθετε 

ελληνικά. 

Δήμαρχος Κυρία πρόεδρε, η ώρα πράγματι είναι 8 από ότι 

βλέπω και το σώμα έχει κουραστεί και για μένα δεν είναι τόσο 

ευχάριστο αλλά ακούστε με, εγώ τα θέματα που μπήκαν με 

αιχμές, είναι καταγεγραμμένα στο μυαλό μου. Θα απαντηθούν 

όταν θα έχουμε την άνεση και όταν θα βλέπουμε ό ένας τον 

άλλον απέναντι. Θα απαντήσουμε αν έχω κάνει εγώ την 

παραμικρή προσφυγή για τα απορρίμματα , την παραμικρή, 

για την σύμβαση την συγκεκριμένη που ψήφισα του κυρίου 

Μαυρομάτη, καμία καταγγελία δεν έχω κάνει πουθενά, αλλά 

για την τετράμηνη που δούλευε χωρίς σύμβαση. Να βάζουμε 

τα πράγματα στην θέση τους. Όσον αφορά τώρα για το ποιος 

κλέβει και τι κλέβει και πως συκοφαντεί και ποιες λέξεις 

χρησιμοποιεί, εγώ ξέρω ότι από τον παλιό δήμο Μηχανιώνας 

σε βάρος του κυρίου Μαυρομάτη, έγινε μία καταγγελία και 

καταδικάστηκε, έχουμε να πληρώσουμε σαν δήμος περίπου 30 

με 40.000 ευρώ για συκοφαντία. Εγώ δεν τον πήγα ποτέ ούτε 

για προσβολή, ούτε για συκοφαντία παρά το ότι έχω ακούσει 
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τέτοιες λέξεις βαρύτατες εις βάρος μου. Αλλά όπως του είπε ο 

κύριος Κούτουκας, εγώ πολιτικά προσεγγίζω τα ζητήματα και 

τους προσωπικούς χαρακτηρισμούς τους αφήνω να με 

προσπερνάνε, διότι εμένα με δίδαξε η ιστορία, ότι πρέπει να 

κοιτάζω μπροστά. Και πρέπει να βλέπω μπροστά τους πολίτες 

μου και την αναζήτηση έργου. Εγώ λογοδοτώ στους πολίτες, 

αν μπορεί ο κύριος Μαυρομάτης, αυτό που έχει υποστεί ως 

εκλογική ήττα το 2019 να το δικαιολογήσει στον εαυτό του έχει 

καλώς. Στα δικαστήρια δεν θα τον πάω για συκοφαντία ούτε 

για προσβολή. Από τον λαό περιμένω πάντα την δικαίωση εγώ. 

Πρόεδρος Ωραία, τελειώσαμε με το θέμα , το δεύτερο θέμα 

αποσύρεται μετά από εισήγηση του κυρίου Βογιατζή Ιωάννη, ο 

οποίος αποχώρησε είπε, πάμε στο τρίτο θέμα που εισηγητής 

είναι ο κύριος Παναγιώτης Τροκάνας για την επιχορήγηση των 

αθλητικών, πολιτιστικών σωματείων και των σωματείων 

εθελοντισμού.  Ο κύριος Τροκάνας είναι εδώ αλλά δεν 

ακούγεται. Το θέμα είναι πολύ απλό , έχει κανένας κάποια 

ερώτηση; Σε ακούμε τώρα Παναγιώτη ορίστε. 

Τροκάνας  Ωραία, έχει γίνει μια προσπάθεια να ακούσουμε 

τους αθλητικούς συλλόγους και τους πολιτιστικούς συλλόγους 

του τόπου μας  που ξέρετε ότι είναι σε όλη την κοινωνία και 

αυτοί τραβάνε τα πάνδεινα. Υπήρξανε κάποια θεματάκια, εγώ 

όμως είμαι χαρούμενος και περήφανος να σας πω ότι πλέον το 

τμήμα αθλητισμού του δήμου μας έχει στελεχωθεί  και 

είμαστε σε εγρήγορση και κοντά στους αθλητικούς συλλόγους, 

αλλά και στους  πολιτιστικούς ώστε να  τους βοηθήσουμε και 

αυτοί να βοηθήσουν εμάς με την σειρά τους και όλους τους 

δημότες. Δεν είναι εύκολο να αλλάξουμε κάποιες νοοτροπίες 

όπως ξέρετε, είναι δύσκολο να μπούμε σε αυτά που 

γινόντουσαν όλα αυτά τα χρόνια, δηλαδή οι πολιτιστικοί 

σύλλογοι να ασχολούνται συνεχώς με τις ίδιες εκδηλώσεις και 

τα ίδια πράγματα που κάνουνε, τα αθλητικά σωματεία να μην 
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έχουν ώρες κοινού αλλά να ασχολούνται με τις ακαδημίες με 

μεγάλο τίμημα, οπότε ερχόμαστε σε αυτή την δύσκολη φάση 

να τους ενισχύσουμε, να προσπαθήσουμε να τους δώσουμε 

μία μικρή βοήθεια για να ανασάνουν, να μπορέσουν και αυτοί 

να μπούνε μπροστά, ώστε η επόμενη ημέρα να τους βρει 

δυνατούς και να έρθουμε εμείς να τους πούμε πως πρέπει να  

λειτουργήσουν σωστά  και ο δήμος να είναι πάντα κοντά τους. 

Θα ήθελα λοιπόν να το ψηφίσουμε, όσοι μπορούν να πάρουν 

αυτά τα χρήματα, γιατί πραγματικά ακόμη και αυτά τα λίγα 

που τους βγάζουμε, είναι τόσες πολλές οι προϋποθέσεις για να  

τα  πάρουν που δεν ξέρω κατά πόσο θα προλάβουμε για την 

φετινή χρονιά. 

Πρόεδρος Ωραία, έχει κανένας συνάδελφος καμία αντίρρηση; 

Μαυρομάτης Μπορώ να έχω τον λόγο ένα λεπτό; 

Ζαβέρκος Παναγιώτη μία ερώτηση μετά και εγώ. 

Πρόεδρος Κύριε Μαυρομάτη σας ακούμε. 

Μαυρομάτης Είναι λάθος που έρχεται και  εκφράζει την 

αγωνία ο κύριος αντιδήμαρχος,  το θέμα στις 8 Δεκεμβρίου, 

δηλαδή λίγες μέρες πριν λήξει η χρονιά για να παρθεί αυτή η 

απόφαση. Είναι μεγάλο λάθος, δεύτερον δεν μπορώ να μην 

εκφράσω την ικανοποίηση μου, διότι θυμάμαι πολύ καλά στο 

δημοτικό συμβούλιο της θητείας 11 έως 14, όταν μιλούσαμε 

για επιχορηγήσεις συλλόγων να ακούγαμε πάντα την ίδια λέξη 

το απαγορεύει ο πάρεδρος. Κάτι που έσπασε από το 15 και 

μετά, συμφωνώ με την εισήγηση του αντιδημάρχου ότι 

χρειάζονται οι σύλλογοι είτε πολιτιστικοί είτε αθλητικοί την 

δική μας υποστήριξη και ένας λόγος παραπάνω με αυτές τις 

συνθήκες τις οποίες ζούμε τώρα, διότι δεν έχουν να 

αποτανθούν  πουθενά αλλού εκτός από τον δήμο, το ποσό 

αυτό υπήρχε και το 19 δεν μοιράστηκε και φαντάζομαι τώρα 

το 20 είναι το καλύτερο για να δώσουμε, μακάρι να 
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προλάβουν, όμως αυτό μπορούσε να μπει και τον Οκτώβριο 

μήνα τουλάχιστον, για να μπορέσουν όλοι οι σύλλογοι χωρίς 

να βιαστεί κανένας ,γιατί τώρα και πολλές υπηρεσίες είτε από 

την εφορία δεν δουλεύουν στους ρυθμούς που δουλεύανε 

παλαιότερα, ίσως να δημιουργηθεί πρόβλημα και να μην 

μπορούν να  πάρουν την επιχορήγηση την οποία χρειάζονται. 

Ψηφίζουμε λοιπόν , υπερψηφίζουμε το θέμα αυτό. 

Πρόεδρος Ωραία, κύριε Ζαβέρκο. 

Ζαβέρκος Ναι, μπράβο για την πρωτοβουλία της 

αντιδημαρχίας , συμφωνώ απόλυτα απλώς θέλω να κάνω την 

εξής ερώτηση. Αυτά είναι βάση των συλλόγων που έχουν κάνει 

αίτηση, γιατί λείπουν αρκετοί σύλλογοι από μέσα και αυτό 

κάποιοι πιστεύω μετά θα δυσαρεστηθούν , θα λένε γιατί 

δώσατε εκεί  γιατί δώσατε εδώ, όπως και εγώ βλέπω στον 

Ποσειδώνα Μηχανιώνας έχει πέντε χιλιάρικα και στους άλλους 

συλλόγους έχει δύο την Αναγέννηση Επανομής δεν την έχει 

μέσα κάποια άλλα σωματεία δεν τα έχει μέσα , οπότε θα 

δημιουργηθούν παρεξηγήσεις. Θεωρώ ότι πρέπει να βάλουμε 

και άλλους συλλόγους μέσα. 

Δήμαρχος Είναι μερικοί σύλλογοι που δεν έχουν σωστά τα 

χαρτιά τους στην εφορία. 

Ζαβέρκος Εντάξει εγώ το λέω για παρεξηγήσεις να μην 

δημιουργηθούν. Να μην αρχίσουν να λένε γιατί ο Τσαμασλής 

έδωσε σε αυτούς και δεν έδωσε σε εμάς. 

Δήμαρχος Μιλήσαμε με όλους . Η Αναγέννηση Επανομής είναι 

σε άλλη εφορία. 

Πρόεδρος Λοιπόν μην πάμε σε λεπτομέρειες. Κυρία Μώραλη. 

Χατζηβαλάσης Εμείς είμαστε πιο μπροστά κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρος Συγγνώμη κύριε Χατζηβαλάση, δεν ακουγόσασταν, 

ορίστε σας ακούμε. 
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Χατζηβαλάσης Για εμάς θα μιλήσει ο κύριος Μήλιος . 

Πρόεδρος Ορίστε κύριε Μήλιο. 

Καπλάνης Επιτρέψτε μου μία παρέμβαση σας παρακαλώ 

πρέπει να  φύγω γιατί έχω δουλειά, εγώ ψηφίζω το θέμα και 

αποχωρώ. 

Πρόεδρος Ωραία. Να πάμε τότε με την σειρά , ο κύριος Τζέκος 

ξεκινά. 

Τζέκος Λοιπόν , λύθηκε η απορία μας η πρώτη γιατί μόνον σε 

αυτούς τους συλλόγους και όχι σε όλους μου απάντησε ο 

δήμαρχος και μάλιστα είπε και οι άλλοι θα  πάρουν που δεν 

έχουν δυνατότητα , τώρα δεν ξέρω πως θα πάρουν με ποια 

διαδικασία δήμαρχε, το άλλο το θέμα είναι το εξής , πως 

γίνεται η κατανομή, το είχαμε προτείνει αυτό στο παρελθόν 

και το επαναφέρω σαν πρόταση στα πλαισια του ΔΗΠΠΑΚΥΘ, η 

της αντιδημαρχίας που είναι αρμόδιος φορέας νομίζω να γίνει 

μια επιτροπή, δια παραταξιακή εσείς θα το καθορίσετε, η 

οποία θα αξιολογεί κατά κάποιο τρόπο και την δράση των 

συλλόγων και τις ανάγκες έτσι ώστε να γίνει πιο αξιοκρατική 

αυτή η κατανομή. Έτσι ώστε οι σύλλογοι χωρίς καμία δράση να 

μην επιχορηγούνται από τον δήμο και σύλλογοι που 

πραγματικά έχουν δραστηριότητα και αποδίδουν, παράγουν 

πολιτισμό και προσφέρουν στον τόπο να μην αδικούνται 

απέναντι στους άλλους. Αυτός θα ήταν ο καλύτερος τρόπος    

σίγουρα και το κονδύλι μέσα από αυτή την διαδικασία θα 

μπορούσαμε να αυξήσουμε   γιατί μιλάμε για 1.500.000 

προϋπολογισμού εδώ δίνουμε πολύ λιγότερα , βέβαια και οι 

δυνατότητες είναι περιορισμένες του δήμου αλλά έτσι να 

υπάρχει μία αξιοκρατία. 

Πρόεδρος Εντάξει καταλάβαμε. Ο κύριος Μήλιος ο μικρός. 
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Μήλιος Δ.Π  Ναι πολύ καλή η ενέργεια αυτή, πάντα οι 

σύλλογοι, το ποσό βέβαια είναι πολύ μικρό, αν σκεφτούμε ότι 

σε κάθε περίπτωση   ένας προυπολογισμός συλλόγου 

ξεπερνάει τα 30 με 50.000 ευρώ. Θα βάλετε προπονητές, θα 

βάλετε έξοδα μετακινήσεων, θα βάλετε χίλια δυο πράγματα. 

Είτε αφορά αθλητικό, είτε αφορά πολιτιστικό σύλλογο, στην 

ουσία όμως εκείνο που θα πρέπει να  κοιτάξουμε και στο 

μέλλον, είναι αυτό που ανέφερε και ο κύριος Τζέκος ότι θα 

πρέπει να γίνεται ένας σωστός καταμερισμός. Βλέπουμε 

παραδείγματος χάριν ότι η Μηχανιώνα, ο Ποσειδώνας παίρνει 

5.000 ευρώ ενώ οι άλλοι 2.000, είναι ένα ερώτημα για ποιόν 

λόγο; 

Δήμαρχος Ο Ποσειδώνας είναι σε Τρίτη εθνική και οι άλλοι 

είναι στα ερασιτεχνικά. 

Μήλιος Δ.Π  Εγώ λοιπόν σαν πρόταση, και αυτό εφαρμόστηκε 

μόνο μία φορά στα χρονικά του δήμου μας, η αναλογία να 

είναι ανάλογα με τον απασχολούμενο αθλητή σε κάθε 

σύλλογο. Αυτή είναι η παροχή προς την κοινωνία μας. Αυτή 

είναι η παροχή προς τα παιδιά τα οποία αθλούνται. Λοιπόν 

αυτή η αναλογία βέβαια δεν μπορείς να είσαι σίγουρος πόσα 

είναι τα άτομα, αλλά ένα ενδεικτικό μέσον πάντα είναι ο 

απολογισμός του κάθε συλλόγου. Το ύψος του απολογισμού 

αν αφαιρέσετε όμως τα οδοιπορικά αθλητών γιατί η Επανομή, 

η Μηχανιώνα, έχει αθλητές οι οποίοι πληρώνονται, εκείνα 

πρέπει να αφαιρούνται  , για τα υπόλοιπα θα πρέπει να 

επιχορηγεί ο δήμος. Αυτή είναι η ουσία μας .Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ωραία ευχαριστώ, η κυρία Μώραλη. Η σειρά σας. 

Μώραλη Ναι δεν θα επανέλθω για τις 5.000 προφανώς θα 

υπάρχει κάποιος λόγος κάτι είπε ο κύριος δήμαρχος, αυτό θα 

ισχύει, ότι βρίσκονται σε δεινή θέση, σε δεινή θέση βρίσκεται 

ο πολιτισμός και ο αθλητισμός με όλα αυτά που συμβαίνουν 
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στην κοινωνία σήμερα. Το γεγονός ότι πρέπει να τους 

στηρίξουμε οικονομικά είναι αδιαμφισβήτητο. Εγώ απλά θα 

ήθελα να πω, να ρωτήσω τον κύριο αντιδήμαρχο , τον κύριο 

Τροκάνα, τι ακριβώς σημαίνει γιατί είναι ένα θέμα πάρα πολύ 

σοβαρό, πως απασχολεί η κάθε ακαδημία τον χώρο, το γήπεδο 

μας και από εκεί και πέρα πως ενισχύεται, πως μπορεί να 

ενισχυθεί και με αυτόν τον τρόπο και ο μαζικός αθλητισμός 

αλλά και το οποιοδήποτε παιδί. Δεν κλείνουμε πόρτες, πρέπει 

να έχει δικαίωμα ο καθένας να κλείσει την πόρτα , δεν είναι 

ιδιοκτησία κανενός τα γήπεδα, τα γήπεδα είναι δημοτικά. Αυτό 

μάλλον έχει παρεξηγηθεί εδώ και χρόνια, το να βάζουμε τα 

πράγματα στην θέση τους δεν είναι κακό, ούτε με αυτό που 

λέω στρέφομαι ενάντια σε κάποιους. 

Δήμαρχος  Κυρία Μώραλη ποιο γήπεδο είναι κλειστό στον 

κόσμο; 

Μώραλη Όχι, όχι δεν μιλάω για τον δήμο. Αγρίεψες βλέπω. 

Δήμαρχος Ναι, γιατί τα γήπεδα είναι για τον κόσμο. Για τους 

πολίτες μας είναι. 

Μώραλη Νομίζω ότι ο κύριος Τροκάνας κατάλαβε τι θέλω να 

πω, το έθιξε και εκείνος προηγουμένως, έτσι δεν είναι; Το 

μένω ανοιχτός σημαίνει ότι το χρησιμοποιούμε, το 

αξιοποιούμε ως δημοτική περιουσία. Αυτό. Χωρίς να έρχομαι 

σε αντιπαράθεση με κανέναν αλλά δεν    πρέπει να χάνουμε 

ούτε το μέτρο αλλά ούτε και να εμφανίζονται κάποια 

πράγματα λες και είναι ιδιοκτησιακά.  

Πρόεδρος Ωραία, ο κύριος Παράσχου; 

Παράσχου Εγώ χαιρετίζω τη απόφαση του αντιδημάρχου και 

της διοίκησης φυσικά  και επικροτώ το γεγονός ότι η 

Μηχανιώνα πήρε 5.000 δηλαδή γύρω στις 3.000 περισσότερα 

από τα άλλα σωματεία. Έπρεπε να πάρει δέκα κατά την άποψη 
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μου για ποιο λόγο, αυτή την στιγμή το πρωτάθλημα της Γ 

Εθνικής είναι σταματημένο αλλά οι παίκτες έχουν συμβόλαια 

και πληρώνονται, ποιοι άνθρωποι θα τα πληρώσουν αυτά; 

Χωρίς να έχουν έσοδα, ορισμένοι ανέλαβαν, από τους 

συνδημότες μας ανέλαβαν την διοίκηση της Μηχανιώνας και 

μπράβο τους που ανέβηκαν Γ Εθνική, αλλά πόσο θα 

πληρώσουν; Δεν πρέπει να συνδράμουμε και εμείς σαν δήμος 

στην πανδημία αυτή να μπορούν να είναι συνεπείς στις 

πληρωμές των παικτών; Και μία άλλη παρατήρηση κύριε  

Τροκάνα, έχω την εντύπωση ότι αυτά τα   χρήματα  δόθηκαν,  

επιχορηγήθηκαν δηλαδή οι σύλλογοι   ανάλογα με τις 

αξιολογήσεις, τις προτάσεις που κάναμε σύμφωνα με τις 

δράσεις που έκαναν οι σύλλογοι το 2021 αν δεν απατώμαι, 

ευχαριστώ δεν έχω άλλη ερώτηση. 

Τροκάνας Ναι έτσι είναι. 

Πρόεδρος Νομίζω ότι είναι ομόφωνη  απόφαση δεν υπάρχει 

καμία αντίρρηση. 

Τροκάνας Θέλω μόνον να απαντήσω σε κάτι. Μέσα στην 

εισήγηση θα αντιληφθείτε , στα γρήγορα σας λέω ότι δεν 

υπάρχει η ομάδα του ΠΑΟΝΕ και η ομάδα της Αναγέννησης 

Επανομής, δύο ομάδες οι οποίες βρεθήκανε στα σαλόνια της Γ 

Εθνικής και η ομάδα της Επανομής στην Β Εθνική και οι οποίες  

επειδή ποτέ δεν βοηθηθήκανε  δεν μπόρεσαν να 

ανταπεξέλθουν και τώρα βρίσκονται στην δεινή θέση να μην 

έχουν δυνατότητα να πάρουν κανένα χαρτί από καμία εφορία 

και από κανένα φορέα για να μπορέσουν να  πάρουν  έστω 

αυτή την μικρή επιχορήγηση που τους δίνουμε εμείς. Από εκεί 

και πέρα σε λίγες μέρες στην επόμενη συνεδρίαση του 

δημοτικού συμβουλίου θα φέρουμε τον κανονισμό των 

αθλητικών εγκαταστάσεων που εκεί θα προβλέπει και για το 

κοινό αλλά και για όλα τα κενά που είχαν μείνει κατά καιρούς 

στην χρήση των δημοτικών εγκαταστάσεων. Γιατί πιστέψτε με 
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υπάρχουν πάρα πολλά κενά με τα διαφημιστικά τέλη, με τις 

αδειοδοτήσεις των γηπέδων, υπάρχουν πάρα πολλά πράγματα 

που πρέπει να ψηφίσουμε , όπως και να συζητήσουμε για τους 

χώρους που θέλουμε να δίνουμε στο κοινό αλλά θα  πρέπει να 

τους συντηρούμε σωστά αλλά και να τους φυλάσσουμε 

σωστά. Θα πρέπει να   λειτουργούν σωστά οι χώροι, να  

φυλαχθούν σωστά πολύ ευχαρίστως και για το κοινό θα τους 

δώσουμε και όπως είπε και ο δήμαρχος, οι χώροι οι αθλητικοί 

αλλά και οι πολιτιστικοί είναι ανοιχτοί σε όλους. Ευχαριστώ. 

 Πρόεδρος Ευχαριστούμε. 

Μώραλη Να γίνει και σε πράξη όμως αυτό είναι το θέμα.  

Κούτουκας Να κάνω μια διευκρίνηση αν μου επιτρέπεις 

πρόεδρε μου. Σε ευχαριστώ, λοιπόν, δεν επιχορηγούμε τους 

συλλόγους γιατί άκουσα από όλους τους συναδέλφους  να το 

λένε, επιχορηγούμε συγκεκριμένη δράση των συλλόγων έτσι; 

Μώραλη Ναι έτσι λέει ο νόμος. 

Δήμαρχος Για τα πρακτικά αυτό. 

Κούτουκας Για να γίνει κατανοητό σε όλους επιχορηγούμε 

συγκεκριμένες δράσεις που μας αιτήθηκαν. 

Πρόεδρος Το καταλάβαμε, πάμε στο τέταρτο θέμα. 

Κούτουκας Λοιπόν, το τέταρτο θέμα κύριοι συνάδελφοι είναι 

να ορίσουμε έναν εκπρόσωπο του δήμου με τον αναπληρωτή 

του για την συμμετοχή τους στην επιτροπή  της  … αξίας ζώων   

.Προτείνεται ο κύριος Τζίνας ο Χρήστος με αναπληρωτή τον 

κύριο Πασχαλιά. Αν δεν έχετε αντίρρηση. 

Πρόεδρος Εντάξει ομόφωνα το πέμπτο. 

Νίκος;;;   Να κάνω εδώ μία παρατήρηση σχετικά με τις 

επιχορηγήσεις. Πάρα πολλά σωματεία από ότι συζήτησα 

βρίσκουν ανεδαφικά  πολλά σημεία. 
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Πρόεδρος Δεν είναι θέμα συζήτησης σημερινό. 

Νίκος Το ξέρω για αυτό είπα μισό λεπτό μόνο. Να προτείνω 

κάτι θέλω, στον κύριο αντιδήμαρχο να  κάνεις μία 

τηλεδιάσκεψη με τους προέδρους των σωματείων που θέλουν 

να συζητήσουν τα σημεία που προφανώς δεν μπορούν να 

λειτουργήσουν με  το σχέδιο. 

Πρόεδρος Ωραία δεκτό. 

Νίκος ;;;; Αυτό σας ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Πρωτόκολλα παραλαβής κύριε Κούτουκα. 

Κούτουκας Πρωτόκολλα παραλαβής είναι δεν έχω να 

συμπληρώσω κάτι, του Χρήστου είναι αλλά δεν νομίζω να 

υπάρχει κάποια αντίρρηση από κάποιον συνάδελφο. 

Μώραλη Εμείς ψηφίζουμε λευκό σε αυτά το ξέρετε. 

Πρόεδρος Κατά πλειοψηφία περνάει το θέμα. 

Χατζηβαλάσης Ε μείς λευκό. 

Πρόεδρος Και ο κύριος Χατζηβαλάσης λευκό. Και ο κύριος 

Μήλιος ο μικρός λευκό και πάμε στο έκτο θέμα. Είναι η χρήση 

τμήματος του αγροτεμαχίου στην Κερασιά. 

Κούτουκας Εντάξει, εδώ εκμισθώνουμε ένα κομμάτι 

αγροτεμαχίου που μας το ζητούν, θα το βγάλουμε δημοπρασία 

και θα προχωρήσει. 

Μώραλη Αυτό είναι που θα γινόταν σχολείο δωδεκαθέσιο; 

Αυτό νοικιάζουμε χρόνια; Είναι έξω από το χωριό; 

Κούτουκας Έξω από το χωρίο είναι αφού είναι αγροτεμάχιο. 

Πρόεδρος Το 215 παιδιά. Τα θέματα τα είχατε έπρεπε να τα 

δείτε. Λοιπόν, ομόφωνο το τελευταίο θέμα καληνύχτα σας , 

σας ευχαριστούμε πολύ. 
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